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 על סדר היום 
 הצעות לסדר.  .1

 עדכון ראש המועצה.  .2

באמצעות הוספת חוק  (2013תיקון התשע"כ ()עבירות קנס) תיקון צו המועצות המקומיות .3

 העזר לתל

, לחלק הרלוונטי למועצה   (2021 -שמירה על איכות הסביבה ומניעת מפגעים, התשפ"א)מונד 

 בתוספת

 . הראשונה לצו

פתיחת תב"ר תכנון גני ילדים במתחם ה"רימון" לגנים תקשורתיים וגן חינוך מיוחד ע"ס  .4

 ₪, מימון מקרנות הרשות. 700,000

אלפי ₪ והתאמה להכנסות  3,374בסך של   105+148פיתוח תב"ע הגדלת תב"ר עבודות  .5

  וח.מהיטלי פית

אלפי  3,664משרד התחבורה  -אלפי ₪, מקור תקציבי 5,234פתיחת תב"ר דרך הראשונים ע"ס  .6

₪ 

 .אלפי ₪ 1,570 -וקרנות הרשות

 תאורה לצורך השלמת תאורה בגנים ציבוריים.   -914 שינוי יעוד תב"ר .7

, מקור 530,000הגדלה ע"ס  -שיקום דרכים ומדרכות בשטחים ציבוריים -הגדלת תב"ר .8

 (.סלילהתקציבי קרנות הרשות )קרן 

במימון קרנות הרשות: חצי  ₪  1,310,000אישור תב"ר ממברנות בביה"ס רבין ושלנו בסך של  .9

 אור תורה וחצי מתב"ר תאורת לדים.   מתב"ר

 ₪, מקור תקציבי קרנות הרשות.  300,000אישור תב"ר תכנון  מגרש כדורגל ע"ס   .10

 ₪, מימון מקרנות הרשות.  700,000אישור תב"ר מסמך מדיניות מרכז הישוב על סך  .11

₪, מימון מקרנות   500,000מסמך מדיניות לתכנון קריית חינוך וסביבתה על סך  אישור תב"ר .12

 הרשות. 

הצגת מיפוי שצ"פים באזורים בלתי מפותחים בתל מונד בהתאם להחלטת מועצה מיום  .13

6.12.22. 

רחוב הצופית  142חלקה  9056הוספת קרקע בגוש  – פרוגראמה להקצאותעדכון אישור  .14

 ם להקצאה.לרשימת המקרקעין המיועדי

 .2022  -תיקון, התשפ"ג -(תיעול)אישור חוק עזר לתל מונד   .15
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אריק דושי, מנהל אגף תפעול, ישמש כעובד בכיר   -דכון הרכב חברי הועדה לאיכות הסביבהע .16

 האחראי

 . לתחום איכות הסביבה במקומה של רונית נחום

 ₪, מימון ממשרד הפנים. 130,000מערכות מידע ע"ס  פתיחת תב"ר .17

₪,  1,700,000הגדלה ע"ס  -שיקום מערכות השקיה ושיקום גינות ציבוריות -הגדלת תב"ר .18

 מקור תקציבי קרנות הרשות.  

העברה  -₪, מקור תקציבי  180,000תאורה במגרש הספורט באלי כהן ע"ס   אישור תב"ר .19

 בנית אולם ספורט בי"ס אור תורה.  -805מיתרת תב"ר 

העברה מיתרת  -₪, מקור תקציבי 600,000אישור תב"ר שדרוג גינה ציבורית השקמה ע"ס  .20

 החלפת תאורת רחובות ללדים.   -787תב"ר 

₪, מקור תקציבי קרנות  380,000אירועים( ע"ס אישור תב"ר גדרות לחורשה )לאבטחת  .21

 הרשות. 
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 פ ר ו ט ו ק ו ל 

 

]ראש המועצה[: לפתוח קודם כל באיחולי החלמה    לין קפלן  רוצה  אני  לכולם.  ערב טוב  אז  טוב 

ובשורות טובות למלאכי   נמרץ. הוא    11-בן המלאה  שמאושפז במצב קשה בבית החולים בטיפול 

נאחל   מצבו.  לגבי  עדכון  קיבלנו  בערב.  עליו אתמול  שנפל  אקליפטוס  מנפילת  קשה  בפציעה  נפצע 

ונתפלל להחלמתו המלאה. בנושא של הישיבה הישיבה של היום תתקיים ואחריה תתקיים ישיבה 

יום של חודש פברואר. ראשית הייתה בישי  השל דוחות מבקר המועצה אז אני מתחיל בה הסדר 

 בקשה לשינוי סדר יום. אם אין לאף אחד בקשה אז אנחנו נפעל לפי סדר היום החדש שהתבקש. 

 מה עם תיקוני פרוטוקול רק? תיקוני פרוטוקול?   מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  תיקון  תהילה  אין  התקציר.  זה  לך  הבאתי  לפרוטוקול   הפרוטוקול 

 שהתקבל.

 לא הבנתי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

את ביקשת תיקון תקבלי תיקון, את לא ביקשת תשנו לי מככה  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לככה. אין שינוי פרוטוקול להצבעה.

 -יש דברים שאמרתי שאני לא רואה אותם ואני צריכה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אני אשלח לך את התמלול ת המועצה[:תהילה מימון ]מנכ"לי

 בגלל זה אני רוצה לראות.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אין בעיה אני אשלח את הכול. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 מעולה מעולה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - פתחת פה תחנת שידור אני רואה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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אני אומרת שוב אם אין התנגדות לשינוי סדר היום אנחנו נפעל על פי סדר    המועצה[:לין קפלן ]ראש  

הצעות    2היום החדש, למישהו יש התנגדות? אוקיי. אז הנושא הראשון על סדר היום סליחה יש  

 לסדר של מירב דין אז בבקשה מירב בואי תתחילי עם ההצעה של היועץ המשפטי.

 

 [  הצעה לסדר של מירב דין 1] 

 

 להקריא בינתיים מירב?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 האמת היא שכן אם את יכולה עינת זה יעזור.   מירב דין ]חברת מועצה[:

אני אעזור לך. אני מקריאה בשם מירב דין. הצעה לסדר אישור מינוי   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ה מיום  בישיבתה  נכבדיי,  קבע.  יועץ  ומינוי  המועצה  של  המשפטי  ליועץ  סדינסקי  עדי  דין  -עורך 

ורכי דין ויינברגר כמי שמשמש כיועץ המשפטי  הציגה ראש המועצה גברת קפלן את משרד ע  3.1.2023

של המועצה. זה היועץ המשפטי הרביעי בתוך שנתיים, מספר שיא. זהו עוד נדבך המצביע על חוסר 

יכולת של ראש המועצה להתנהל כראוי ולשמור על יציבות המערכת. תפקיד היועץ המשפטי הוא 

אומר המבקר    441בעמוד    2020שנת  אחד מהתפקידים המרכזיים במועצה, בדוח מבקר המדינה ל

כך: "היועץ המשפטי הוא אחד משומרי הסף ברשות המקומית ועליו לפעול כדי להבטיח שהרשות, 

נבחריה ועובדיה ימלאו את תפקידם על פי הוראות החוק וכללי המנהל התקין". מי שאמור למנות 

הרשויות המקומיות ייעוץ  א לחוק  3את היועץ המשפטי של המועצה היא המועצה עצמה וראה סעיף  

משפטי אשר קובע לאמור: "רשות מקומית תמנה עורך דין שיהיה יועצה המשפטי". מוסיף וקובע  

 החלטה

 אישור צו המועצות, היטל תיעול ועדכון ראש המועצה לסוף הישיבה.העברת סעיפים: 

 

לין קפלן, אילה רבין, יונת ארז חגאי, דודו גרינברג, רותם ריעני, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי,  בעד:

 .אבי אליהו, מירב דין

 

 הבקשה אושרה פה אחד. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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לחוק הוא סעיף ההגדרות כי רשות מקומית היא עירייה או מועצה מקומית כלומר החוק    1סעיף  

ראש העירייה    קובע מפורשות את סמכות העירייה והמועצה המקומית למנות יועץ משפטי ולא את

או ראש הרשות המקומית. בית המשפט לעניינים מנהליים בבאר שבע אמר במסגרת עתירה מנהלית  

של המועצה האזורית לכיש נגד מר אריה חיימזון, עורך דין בפסק הדין נכתב: "אין לקבל   2005-ב

עצה ולא את טענת העותרים כי הסמכות למינוי יועץ משפטי והעברתו מתפקידו מסורים לראש המו

שהייתה   2005למועצה עצמה. עורך דין חכמון התמנה לתפקידו בהחלטה של מליאת המועצה מיום  

מוסמכת להעבירו מתפקידו כשם שהייתה מוסמכת לאשר את מינויו כלומר היד שאישרה היא גם  

זו שיכולה לבטל. למרות כל האמור לעיל ומסיבות השמורות עם ראש המועצה בלבד הוחלט על מינוי  

יועץ משפטי למועצה מבלי להביא כלל את המינוי לאישור המועצה משל היה מינוי היועץ המשפטי 

לסוג של משרת אמון לראש המועצה ובפועל אכן מתנהל הוא כמי שמשרת את ראש המועצה לצרכיה  

שבשגרה  כדבר  נעשה  המשפטי  היועץ  מינוי  התושבים.  ואינטרס  המועצה  אינטרס  וכנגד  שלה 

 73ולא בחדרי חדרים של ראש המועצה נושא דברה. מוזמנים לעיין בפרוטוקול    במליאת המועצה

ה מיום  מלאכי  קריית  עיריית  את   3.2.2016-של  המועצה  מליאת  לאישור  העיר  ראש  הביא  שם 

מינוייה של עורכת הדין עידית יפעת לוי כיועצת משפטית של המועצה וכן אפשר לעיין בפרוטוקול  

שבו הובא לאישור המועצה מינוי עורך דין שקד    11.3.2019-ולון מיום הישיבת המועצה האזורית זב

שטמן סליחה אם אמרתי את השם לא נכון. אתם מוזמנים גם לעיין בישיבתה שלא מן המניין של 

שהתכנסה במיוחד כדי להחליט בדבר    15.4.2022-מועצת אחותנו הגדולה עיריית תל אביב מיום ה

ן כיועץ המשפט שלה. אבל בתל מונד כמו בתל מונד מציגים לנו את מינויו של עורך דין עוזי סלמ

היועץ המשפטי כדרך אגב בישיבת מועצה ואומרים לנו שלום רב תכירו זה מהיום היועץ המשפטי  

שלכם. הלוואי שלנו. כך לא ממנים יועץ משפטי למועצה ותמוה בעיננו שעורך דין סדינסקי בעצמו 

שכדי שמינויו ייכנס לתוקף עליו לקבל את אישור המועצה. לכן,    לא העמיד את ראש המועצה על כך

אני מעלה להצעה לסדר את מועמדותו של עורך דין סדינסקי לשמש כיועצה המשפטי של המועצה. 

עם זאת, קיבלנו לענייננו את הסכם העסקה של היועץ המשפטי וממנו למדנו לראשונה כי היועץ  

לא יש פה משהו שחסר    - צורך להכביר במילים כי לעצם שאלתהמשפטי הוא עורך דין סדינסקי. אין  

. לעצם שאלת המינוי אני חושבת בכל הכבוד שעורך דין סדינסקי במעט הפעולות 17-אני עוברת ל

שציינתי  כמו  הדברים.  על  ואעמוד  תפקידו  את  לבצע  כשיר  שאינו  הוכיח  לעשות  הספיק  שכבר 

להביא לידיעת המועצה כי המינוי טעון את אישור  בתחילת דבריי היה לעורך דין סדינסקי בעצמו  

המועצה ולא אישור ראש המועצה ובכך כשל. שתיים, עורך דין סדינסקי עוד בטרם קיבל את מינוי  

שבליבת  בשאלות  לדון  המועצה  סמכות  את  המפקיעה  משפטית  דעת  חוות  לתת  ראה  המועצה 

אי היה לתת חוות דעת כל שהיא  סמכותה. בהקשר לכך לא זאת בלבד שעורך דין סדינסקי לא רש
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בסיסי  הבנה  חוסר  על  מעידה  שלו  הדעת  שחוות  הרי  משפטי  כיועץ  התמנה  בטרם  משפטי  כיועץ 

ניכר בעליל שהוא רואה את תפקידו כמי שנותן יעוץ משפטי   בענייני סמכות המועצה וחמור מזה 

י להאציל סמכות  מבושל לצורכי ראש המועצה ולצרכיה בלבד. למרות שהיועץ המשפטי אינו רשא

ב המועצה  ישיבת  בדיון  התאפשר  מדוע  כלל  ברור  לא  אחר,  ויינברגר    3.1.2023-לאדם  דין  לעורך 

כספי   דין  לעורך  סדינסקי  דין  עורך  תשובת  המשפטי.  היועץ  עצמו  הוא  היה  כאילו  דברים  לשאת 

ואר יועץ  לעניין מכתב מיצוי ההליכים לפני הגשת העתירה המנהלית שבה הוא מתהדר שוב ושוב בת

משפטי הגם שמעולם לא קיבל את מינוי המועצה מעידה אף היא על חוסר כשירות. משרד עורך דין  

מובנה לתפקידו של עורך דין סדינסקי    ענייניםויינברגר שבו עובד עורך דין סדינסקי נתון בניגוד  

ה  כיועץ משפטי זאת לאחר שהמועצה החליטה להפסיק את ההתקשרות עם החברה הכלכלית שב 

חלקים. אחד להביא את   2משמש עורך דין ויינברגר כיועץ משפטי. מובאות לפה הצעת החלטה עם  

אישור מינויו של עורך דין סדינסקי כיועץ משפטי של המועצה המקומית תל מונד לאישור המליאה.  

שתיים, על מנת לייצר יציבות במערכת המועצה תפעל לאלתר להעסקת יועץ משפטי שהינו עובד 

 ת.הרשו

המועצה[: ]ראש  קפלן  אציין    לין  רק  אני  לסדר.  ההצעה  את  לעלות  אם  מצביעים  אנחנו  ראשית 

שנשלחה חוות דעת משפטית בעניין מקווה שבהמשך יתייחס לזה היועץ המשפטי. מי בעד להעלות  

לין   נגד?  מי  עינת.  דודו אבי מירב  בעד  עולה   אילהאת ההצעה הזאת לסדר?  רותם. ההצעה  יונת 

 - להצבעה. אני אתן התייחסות ממש קצרה

 
 

 

 

 החלטה

 הצבעה על העלאת הנושא לדיון

 

 בעד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין. 

 נגד: לין קפלן, אילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני.

 

 ההצעה עולה לדיון.
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 -אני רוצה רק להגיד משהו לגבי ה  מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  את    לין  סליחה  הזה.  בדיון  פעם  כל  אנחנו  מירב  מירב  מירב.  שנייה  רגע 

 -הקראת

 לא אני הקראתי בשמה והיא רוצה להתייחס.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מה זה משנה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 חיל הדיון.עוד לא הת יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אני רוצה להגיד עוד כמה דברים. יש לנו כמה דברים. קודם כל אני אדגיש   מירב דין ]חברת מועצה[:

דברים. אחד    2שיועץ משפטי רביעי והבעייתיות עם היועץ המשפטי הנוכחי זה שיש כאן מבחינתנו  

 - ניגוד עניינים אינהרנטי

 - זה כתוב. כל מה שאמרת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

את קוטעת אותי. אחד יש כאן ניגוד עניינים אינהרנטי מפני שעורך דין    מירב דין ]חברת מועצה[: 

ויינברגר שנמצא כאן וגם דיבר אנחנו יודעים שהוא אותו משרד נמצא בעצם גם כנותן ייעוץ משפטי 

דבר כניגוד עניינים. עורך דין בחברה הכלכלית על אף שבנוהל של חוזר מנכ"ל ששלחתם לנו מופיע ה

סדינסקי אפילו שנבחר לפי הנוהל אמור לתת לנו ייעוץ באופן אישי כפי שכתוב בחוזה, עדיין צריך 

לגבי מעמד היועץ המשפטי למועצה,  גם  להגיע לכאן למליאה לאישור המליאה. אני רוצה להגיד 

לחוק הרשויות המקומיות    א3התפקיד הזה זה תפקיד סטטוטורי נקבע בחוק. זה בהתאם לסעיף  

ייעוץ משפטי שקובע כי רשות מקומית תמנה עורך דין שיהיה יועצה המשפטי. אני מבקשת לשים  

נאמר בין היתר   2סעיף א  26את תשומת הלב למדריך לנבחר ברשויות מקומיות שקיבלנו. שם בעמוד  

של   לעבודה  קבלתם  לאישור  הסמכות  לה  מותנית  המועצה  סמכויות  יתר  בין  עובדים כי 

לאותו מדריך, יועץ משפטי מופיע כבעל תפקיד סטטוטורי. לכן גם  160סטטוטוריים. מי הם? עמוד 

אם הוא נבחר בנוהל שלא עובד זאת אומרת עדיין במעמד של עובד סטטוטורי והוא צריך לקבל את 

חוות הדעת שמן הסתם אומרת שההחלטה  לנו את  זה שהיועץ המשפטי שנותן  אישור המליאה. 

את לא בסמכות היא אך מתבקשת. יש פה ניגוד עניינים אינהרנטי. זהו ועדיין נצביע כי יש פה הז

, נראה איזה שיא  5,6,7אחריכם    4-עניין חוקי מהותי שצריך להיות כאן במועצה, אתם כאן כרגע ה
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ראש   לדעתי  קודמת  לישיבה  בהתייחס  שצריך.  כמו  זה  את  לעשות  רוצים  אז  עד  נשבור.  אנחנו 

אמרה בפעם הקודמת אתם אמרתם את אמרת לדעתי סליחה עורך דין סדינסקי אמר היה המועצה  

בעבר עורכי דין שגם כן נבחרו באותו נוהל ולא הגיע לאישור המועצה. צודקים, עד אז לא ידענו ולא 

 קיבלנו ייעוץ משפטי וזה המקום להגיד תודה לעורך דין כספי על הייעוץ המשפטי שנתן לנו.

מעולה תודה רבה. אז ראשית אני לא רואה שום טעם להתייחס להכפשות    ש המועצה[:לין קפלן ]רא

גם   יש  תקין,  במנהל  לפעול  תמשיך  תקין,  במנהל  פועלת  בהובלתי  המועצה  לסדר.  שלך  שבהצעה 

מדדים פשוטים לנושא הזה כמו למשל דוח מבקרת של משרד הפנים שעשתה ביקורת על פעילות  

הוסרו הודות לעבודה של כל גורמי המקצוע במועצה הערות מאוד  המועצה שבשנתיים האחרונות  

משמעותיות שהיו בדוח במשך שנים רבות פה במועצה ונגררו. זכינו אף בביקורת כתובה למחמאות  

כתובות על התנהלות המועצה, אז ברוך השם יש גורמים אובייקטיבים שיודעים לשפוט את המנהל  

ו ההכפשות  בעניין  זה  במועצה.  בעניין  התקין  יום.  לסדר  שלך  בהצעה  שתלת  שככה  ההשמצות 

השאלות עצמן היות ונשלחה חוות דעת לשאלות משפטיות פרופר אני מעבירה את רשות הדיבור 

 ליועץ המשפטי בבקשה. 

טוב ערב טוב. נתחיל מההתחלה. מירב, אני לא כל כך מבין איך הגעת    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

י גם לא כל כך מבין איך ההצעה הזאת מתכתבת עם פעולות קודמות לכתוב את ההצעה הזאת. אנ

שלך לנושא הזה במדויק ואני מפנה אותך לפנייה שלך למנכ"לית המועצה לקבל מידע על כל ההליך  

המינוי שלנו. כי בפנייה שלך את מקבלת מידע על כל הליך המינוי שלנו שלמיטב הבנתי זאת הפניה 

. הפלא ופלא, 2/2014ו את עשית צ'קליסט של מה נדרש בחוזר מנכ"ל  שנעשתה לגבי מינוי של קודמנ

. מה החוזר נעלם? אין לו קשר  2/2014כשאני קורא את שני העמודים האלה, אין מילה אחת על חוזר  

 יותר? אני לא חושב שאני מנהל איתך שיח כספי. 

 יני.אתה צודק אתה מנהל איתי שיח אני מבקשת רק עני  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב אני מדבר.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אתה מוזמן להמתין לסוף המליאה ולדבר כרצונך. לא באמצע מליאה,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 תודה.

אז יש כאן טעות משפטית מחפירה, ואני חייב להגיד שאני מצפה   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

סיסטנטית, כי כנראה שלפני זה נל שווה להיות קושאם את עושה פנייה אחת ומפנה לחוזר מנכ"
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חוזר המנכ"ל הזה לא בכדי כי הוא החוזר המנחה. עכשיו במסגרת הפנייה הזאת את ההצעה הזאת  

מטעמך אמנם הקריאה חברתך עינת סליחה אבל את כאן מערבת דברים שבאמת אני נפלא מבינתי 

רשנות שאני מבין מאיפה היא לקוחה ומי איך דבר קשור לדבר ואני ארחיב. את שוב פעם חוזרת לפ

א לחוק הרשויות ייעוץ משפטי, רשות תמנה עורך דין שיהיה יועצה המשפטי,  3כתב אותה, על סעיף  

ראש  ולא  המועצה.  היא  רשות  של  הפרשנות  שקיבלנו,  למכתב  דומה  די  זה  במקרה  פעם  ושוב 

וגם בחוות הדעת שנשלחה העירייה. שאני חושב שקצת הסברתי באריכות בחוות הדעת הקודמת  

לכם הערב למה זאת טעות יסודית. אני לא חושב שאני צריך לחזור על זה, זה מופיע באריכות בחוות 

 .2.1.2023-והן מה 7.2-דעתנו הן מהיום ה

 מה הטעות היסודית?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

עורך    -עצה ויש פסיקהשיש סמכות שיורית, סמכות עודפת לראש המו  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

דין כספי אתה לא חלק מחברי המועצה. אתה לא יכול להשתתף בדיון הזה. אני היועץ המשפטי של  

 -המועצה

 אתה לא. עו"ד כספי ]יועמ"ש[:

 -אולי לא מקובל עלייך, אתה מוזמן לפנות, תפנה  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 בסדר גמור. עו"ד כספי ]יועמ"ש[:

אני אמשיך ברשותכם. בבקשה בלי הפרעות כולל מהקהל. אז דבר    קי ]יועמ"ש[:עו"ד עדי סדינס

ראשון הפרשנות עינת לא נכונה והפניתי אתכם גם לחוות הדעת האחרונה ביתר שאת לעוד פסקי 

 - דין שמסבירים איפה סמכות המועצה מתחילה ואיפה נגמרת. והעובדה ש

 שאלתי הבהרה קטנה. -זה שאלתי שאלה פשוטה מה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הכול בסדר. ואני פונה לכל חברי המועצה, אני לא מפלה. כי בניגוד    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

יועץ משפטי של המועצה. ושל רשויות מספר,   אני  יועץ משפטי של ראש המועצה,  לא  אני  לנטען 

 - ולגברת המאוד נחמדה שהיא מנכ"לית המועצה ולכל עובדי המועצה

 וחברי המועצה. מאוד חשוב חברי המועצה. אתה יועץ משפטי של כולם.   דין ]חברת מועצה[:מירב 
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]יועמ"ש[: סדינסקי  עדי  א  עו"ד  התקנות  כן במסגרת הוראות  נכחד  כן,  לא  ושלום  לא, חס  אני   .

מדעתי. אמשיך. אז דבר ראשון חבל שלא הפניתן לחוזר כי החוזר סותר לחלוטין וכאן בואו נדבר 

לכיש נגד חיימזון, פסק   ןבעניי  2006שנייה על כרונולוגיה של זמנים. אתם מפנים לפסק דין משנת  

נכ"ל שעוסק במינוי יועצים משפטיים. נוסד חוזר מ  2009-, כשב2006-דין מאוד מעניין כי הוא ניתן ב

לא כתוב כאן. החוזר הזה בא בעקבות פסק הדין הזה ופסקי דין אחרים, לא כתוב כאן. חוזר הזה 

בוטל, לפח. במקומו בא חוזר אותו חוזר שפנית בעקבותיו למנכ"לית המועצה לקבל מידע על קודמנו. 

כת ובמקרה  במדויק  זה  את  שמסדירים  מנכ"ל  חוזרי  יש  ועדה  אז  הקמת  הוא  שהתהליך  שם  וב 

לצידו   בוועדה,  שיהיה חבר  משפטי  יועץ  לנו  ימנו  שהם  מבקשים  הפנים  למשרד  פונים  מקצועית, 

מנכ"ל וגזבר, במקרה של המכרז האחרון זה היה יועץ משפטי של עיריית לוד, ובמכרז הקודם זה 

צים בפני ראש המועצה,  היה היועצת המשפטית של עיריית בת ים. והם שלושת חברי הוועדה ממלי

אני מקריא מתוך חוזר מנכ"ל כמובן. וראש המועצה בוחר, ואם הוא לא מקבל את המלצת הוועדה, 

יש מה להגיד. כאן, ראש המועצה קיבלה את המלצת   זה  ועל  וכו'  רק בנסיבות חריגות והסברים 

כדין. אין בחוזר הוועדה, בחרה מתוך המלצות הוועדה, ולכן, בהתאם לחוזר מנכ"ל המינוי בוצע  

א' ועד ת' התייחסות ולו במילה אחת למליאת המועצה, ולא בכדי. כי הגורם,  -מנכ"ל תהפכו אותו מ

מליאת המועצה, בית הנבחרים של הרשות המקומית לא הוסמך למנות יועץ משפטי. עכשיו שימו  

 -לב

 לשיטתך.  מירב דין ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: סדינסקי  עדי  אחת    עו"ד  ברשותך  שנייה  אני  מילים  כמה  עוד  לי  יש  מירב  ברשותך 

התכוננתי כי נתת לי לפני יומיים כבוד גדול. אני רק אשמח אם להבא באמת בכנות השם שלי זה עדי 

סדינסקי לוי, אבא שלי יעריך את זה מאוד. ולא לביא, לוי. בכל מקרה, לעניין המינוי, המינוי צריך 

המלצת  לאחר  המועצה  ראש  בהחלטת  הפסקת    להיות  כהונה.  הפסקת  לגבי  גם  דבר  ואותו  ועדה 

כהונה זה ביוזמת ראש המועצה, עוד פעם בהתאם לחוזר מנכ"ל, הקמת ועדה מקצועית אותה ועדה 

מקצועית שדיברנו עליה מקודם, ועוד פעם המלצה לראש המועצה. מה שאומר שבשני התהליכים 

. עכשיו, את מפנה אותנו למינויים. מינויים  אין המליאה חלק בעניין ולא בכדי. ויש על כך גם פסיקה

של עורכת הדין עידית יפת לוי יש לנו כבוד לעבוד איתה, מדובר ביועצת משפטית משכמה ומעלה,  

עורך דין עוזי סלמן גם כבוד גדול. לצערי אני לא במועדון הזה כי אלו הם עובדי הרשות. וכאן ההבדל  

מפנה   אני  לנבחר,  למדריך  הפנית  את  העיריות השני.  פקודת  בתוך  נמצאות  שההוראות  אותך 
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שקובעות שהמועצה ממנה עובדים בכירים על בסיס הצעת החלטה של ראש המועצה. עכשיו, שנייה  

 אחת ברשותך. שם רשום מליאת המועצה במפורש. עובדים בכירים, עובדים, בשכר.

 לא זוכר שמינינו את מנהלי האגפים פה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא, יש הגדרה של מיהם העובדים. עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:עו"ד 

 אה מנהלי אגפים לא בכירים.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

]יועמ"ש[: לא, עובדים סטטוטוריים. מזכיר, מהנדס, מנהל אגף חינוך, אלה   עו"ד עדי סדינסקי 

צה להתקבל למועדון  שעברו דרככם. יועץ משפטי פנימי גם עובד מועצה נכון. אז תודה רבה, הייתי רו

ידי המליאה מכיוון שהם מונו להיות עובדי   והחברים האלה מונו על  אבל לא קיבלו אותי עדיין. 

העירייה או המועצה. במקרה הזה אני אפנה אתכם לחוק הייעוץ המשפטי אותו חוק שאתם מפנים  

בר אחר שאינו אליו בעצמכם שמדבר על זה שבעירייה יש חובה שיהיה יועץ משפטי פנימי, ובכל ד

עירייה אין חובה, אלא אם כן השר מחליט אחרת. אז גם כאן טעות יסודית, לגבי ניגוד עניינים אני 

צר לי אני הגבתי על זה במליאה הקודמת, זה נרשם בפרוטוקול, את שוב פעם חוזרת על זה, אני  

הניגוד עניינים    אשמח גם אם נחזור לסעיף הספציפי אם תרצי ונראה שהקריאה שלו היא לא נכונה.

כאן הן בהתאם להוראות חוזר מנכ"ל, והן במציאות שנוגעת לתל מונד לא נכון. והסברתי במליאה 

 - סליחה שזה ארוך פשוט יש לי נקודות 3.1.2023-הקודמת, המליאה לא הקודמת, המליאה מיום ה

 בבקשה, זה מעניין.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אה המשפטית הראשונה שלי שאומרים לי מעניין. המשפטית.  ההרצ עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

שיש רשויות   3.1-זה היה משהו אחר. אז לגבי סוגיית ניגוד עניינים הסברתי במליאת המועצה מה

שמפרסמות בתוך המכרז שהעבודה כוללת ייעוץ משפטי למועצה ולתאגידיה העירוניים אני מפנה 

המשפטי נותן שירותים ומשמש כיועץ המשפטי של   אתכם למכרז של מועצה מקומית שוהם שהיועץ

החברה העירונית חמש ושל תאגיד החינוך העירוני. אני מפנה אתכם למכרז של חוף השרון שהיועץ 

עוד   לכם  להראות  יכול  ואני  העירוניים  התאגידים  כל  של  המשפטי  כיועץ  משמש    2-3המשפטי 

כבר הועלו טענות לניגוד עניינים, הם נדחו מכרזים כאלה, גם ים המלח תמר, יש עוד כמה כאלה. אז  

באחת בגלל שלא מדובר בניגוד עניינים, זה לא בהתאם לחוזר מנכ"ל. הסעיף שאתם מפנים אליו  

צריך לקרוא אותו ואז להבין שלא מדובר כאן בניגוד עניינים כי זה תאגיד עירוני של הרשות. מה  

עמיחי ויינברגר, וכאן אני חייב להגיד משהו.   עוד? עכשיו את מדברת כאן על ידידי ורעי עורך דין
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הרשויות   חוק  להכול.  הבסיס  הוא  לחוק  נלך  בוא  לחוזר.  או  לחוזה  מפנה  את  הזמן  כל  אנחנו 

המקומיות, אותו חוק רשויות מקומיות כפי שאתם מפנים אליו לצורך קבלת אותה חוות דעת נגדית.  

קטן,   זה, סעיף  לפני  אחד  סעיף  המשפטי6תת  היועץ  של    ג,  אחר  עובד  באמצעות  ובין  בעצמו  בין 

עובד   מטעמו  משפטי  ליועץ  לתת  יכול  שהוא  מפורשת  הסמכה  שם  יש  כלומר  המשפטית  הלשכה 

ה יש טעות בחוק,  6זה אמור להיות    1ד6מטעמו לדבר במליאת המועצה או בכל ועדה אחרת. סעיף  

או    מסויםיצגו בעניין  היועץ המשפטי רשאי להסמיך עורך דין אחר מלשכתו ברשות המקומית לי

דעת קודמת שקיבלתם,   חוות  על  להצעה לסדר שמבוססת  בניגוד  פעם  כלומר שוב  עניינים  בסוגי 

טעות ביסודה. לסיכום, מירב, אני מעריך את הזמן שהשקעתם בזה אבל לצערי הרב יש כאן טעויות  

כות גם לערוך  משפטיות בסיסיות ביותר. אין למליאה סמכות, ובמקרה הזה אני מבהיר, אין סמ

הצבעה על הדבר הזה בגלל שיש חוזר מפורש שמונח בפניכם, אתם מכירים אותו, וכל הצבעה בניגוד 

 לחוזר הסעה נטולת תוקף ותקנה בעיקר. 

אני לא בטוחה שאני מסכימה עם הסיפא של הדברים אבל    ,רגע  ,רגע  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 בסדר. נתייחס. 

 ראש המועצה את רוצה? :עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[

 מי רוצה להתייחס?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רוצה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 , מירב, עינת?אילהדודו, יונת,   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 להתייחס כן.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 דודו בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

נקודות שאני    2אני אמנע מלהיכנס לכל העניינים המשפטיים, לי יש    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מציין. אחת, כל מה שאמרת על יועץ משפטי שיכול לכהן גם בעמותות וגם בתאגידים עירוניים זה 

נכון, אבל לא במועצה כמו שלנו שהמליאה החליטה על הקפאת הפעילות של החברה הכלכלית או  

כי אתה נקודה אחת.   על סגירת החברה הכלכלית  בעניין הזה  לא תהיה מסוגלת לתת חוות דעת 

נושאי החלטה. אני מציע לעבור לסעיף השני שאנחנו    2נקודה שנייה, מירב מה שאני מציע, העלית  
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מבקשים למנות יועץ משפטי סטטוטורי בשכר למועצה, ולכל שירות חיצוני, ייעוץ משפטי שהמועצה 

הצביע על הנושא הזה של מינוי יועץ משפטי בשכר סטטוטורי,  תהיה זקוקה ניקח עורך דין. זכותנו ל

 אני חושב שכן. 

טוב אז היות ואתה שואל שאלה משפטית אז אני אחזיר שוב, אוקיי עינת    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -בבקשה

 אנחנו רק בדיון של טרום העלאת הנושא.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לא. ,לא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אה אוקיי פספסתי אז סליחה חברים. אני רק רוצה להתייחס לסוגיית   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הסמכות. קודם כל אני מצטרפת לדודו שיש שני סעיפי החלטה אז אני חושבת שצריך להעלות אחד  

ה להתייחס לסעיפי הסמכות כי קראתי את חוות הדעת שוב בפעם השנייה  מהם בוודאות. אני רוצ

או שלישית ואני חייבת להגיד שגם בפעם הראשונה וגם בפעם השלישית אני קצת מזועזעת ממה 

שכתוב שם מסיבה מאוד פשוטה כי על פניו אם אני קוראת ואני תיכף אקריא משפטי מפתח אני לא  

כי אין לנו סמכות לכלום. אז רק ככה כדי שהציבור אני יודעת מה    כל כך מבינה מה אנחנו עושים פה

אני כן אקריא לכם כמה משפטים נדע על מה מדובר. חוות דעת שנשלחת לנו על היעדר סמכות של 

הואיל   המועצה  מליאת  בסמכות  מצויה  אינה  לסדר  הצעה  נשוא  סוגייה  ככה:  נכתב  המליאה. 

השלטון תיכף אני אקריא לכם את הסמכות המפורשת   ולמליאת המועצה אין סמכות מפורשת בדין

אני כבר אתייחס אבל באמת בסוף חוות הדעת    146ליטול החלטה בנושא. יש פה משהו על סעיף  

כתוב ככה: נבקש לחדד פעם נוספת כי בהתאם לדיני השלטון המקומי אין מליאת המועצה מוסמכת 

עושים פה, אלא רק בנושאים ובסוגיות לגביהן   לקבל החלטות בכל נושא, לא ברור לי כל כך מה אנחנו

לצו המועצות אני רוצה להקריא את סמכויות   146נקבעה למועצה הסמכה מפורשת בדין לפי סעיף 

כלליות של המועצה. המועצה מוסמכת בשים לב להוראות השר ובמידה שאין בכך משום סתירה  

כלל זה יהיו לה סמכויות אלה: לקיים לכל דין לפעול בכל עניין הנוגע לציבור בתחום המועצה וב

סדר, שלטון תקין וביטחון, לדאוג לפיתוח תחום המועצה, לשיפורו, ולקידום ענייניהם הכלכליים, 

הסוציאליים, החברתים והתרבותיים של תושביו או של כל חלק מהם. לשמש נאמן או אפוטרופוס  

עבודות   ולעשות  עניינים  ולקיים  להקים  ציבורי,  עניין  ולנהל לכל  להחזיק  להקים  ציבוריות, 

שירותים, מפעלים ומסעדות שהן לדעת המועצה לתועלת הציבור. להסדיר, להגביל ויש פה עוד כמה  

את הקמתם של כל שירות, מפעל או מוסד ציבורי וכו' אני לא אקריא יש עוד כמה. אבל על פניו יש 
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' שניתן לנו על פי כל דין בסעיף פה הרבה מסמכויות ממה שעולה פה כמו להחליט על מדיניות וכו

 כמועצה. ולמיטב ידיעתי זוהי מליאת המועצה.  146

 כולל הקמת תאגידים וסגירתם. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

כולל הקמת תאגידים ויש עוד. להגביל או לאסור רוכלות, צילומים,   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

יע לחוקי עזר חיקוק וכו'. אז אני ממש לא מקבלת  פרסומות ויש עוד כל מיני דברים, אפשר גם להג

בהקשר הזה את ההתייחסות כי אני חושבת שההתייחסות שלך היא פשוט אומרת שאין לנו מה 

 לעשות פה ואת זה אני לא מוכנה לקבל.

 בבקשה. אילהאוקיי אז באמת היועץ המשפטי יגיב בסוף,   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ונת הייתה לפני. י אילה רבין ]חברת מועצה[:

]חברת מועצה[: כי ממה שאני  146אז קודם כל אני שמחה שהקראת את סעיף    יונת ארז חגאי   ,

אומר אתם כחברי מועצה לא עוסקים במדיניות, לא מאשרים תב"רים   146מבינה כל מה שסעיף  

לא   לטובת היישוב, לביטחון, לשירותים סוציאליים, כל מה שזה התפקיד שלנו חברי המועצה אתם

מאשרים. מה כן אתם רוצים? את כל מה שזה לא מדיניות, את כל מה שזה ניהול פרופר. עוד מעט  

גם נחליט איזה מנקה ינקה באיזה רחוב באיזה שעה ואיזה פרח באיזה צבע יהיה באיזו גינה. אני 

לא  שהמהנדס  גזבר,  לא  שהגזבר  משפטי,  יועץ  לא  המשפטי  שהיועץ  לשמוע  נמאס  שכבר  חושבת 

ס, במקום לעסוק בתפקיד שלנו, במקצוע, ולשם כך נבחרנו, מתעסקים בדברים שהם לא לנו.  מהנד

הם לא לנו. ואני לא משפטנית ולא עורכת דין, קראתי את החוזר מנכ"ל הזה כי מאוד עניין אותי  

החוות דעת שלך עם סעיפים ומנומקת אמרתי אני אנסה להבין למרות שבאמת אין לי שום רקע  

חוזר מנכ"ל באמת אין לזה שום התייחסות. אז על סמך מה? על סמך מה כל הזמן  במשפטים. וב

לא  או  כושל בתפקידך  ליועץ המשפטי אתה  על סמך מה אומרים  לך בשוטף?  יש  לגזבר  אומרים 

עלינו לדאוג   146כשיר? באמת, אין לי מילים לבטא אני אפילו לא יודעת אם זו עזות מצח. סעיף  

תחיל לעבוד לטובת התושבים. יושב פה תושב שאני מניחה שהוא פה לנושא לטובת התושבים, בואו נ

יודעת כמה הוא אמר שהוא גר פה באחת  שהוא כבר בא כמה ישיבות אולי חודשיים שלושה לא 

הישיבות, מתחנן לתאורה. כל ישיבה הוא מגיע, תושב שנמצא פה חודשיים שלושה בסך הכול. רק 

הערכה. ושוב ושוב הנושא הזה לא מאושר. אז אני אומרת,   המעורבות והאכפתיות שלו מעוררות

 - לדאוג לציבור, לביטחון 146איפה התפקיד שלנו כחברי המועצה לפי סעיף 
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 עזבי, אין סמכות, מה את רוצה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

יש סמכות, אתם בוחרים ויודעים להתעסק בסמכות שלא לכם. ולא    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לעשות את תפקידכם שלשמו נבחרתם. זהו, זה מה שיש לי לומר.

 תודה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 קראת את החוות דעת המשפטית? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 קראתי אותה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אז אם ככה לא הבנת.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 הבנתי מצוין.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היא אמרה שהיא לא משפטנית, בסדר.  אליהו ]חבר מועצה[: אבי

 דודו ברשותך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  רבין  השעה    אילה  שיכולה   40,  8:10טוב,  שעות  שלוש  של  ישיבה  לתוך  דקות 

ל כהן    4-להתארך  באלי  תאורה  עם  שמחכים  תב"רים  של  וים  מהתושבים  שוב  נלקחים  שעות 

ת בכבישים, ותאורה שהגברת התאורה ועוד ועוד ועוד תב"רים שנדחים, שאין זמן  ורומדרכות, ובו

עכשיו   לקחתם  ואתם  אותם,  ולהעלות  בהם  אתם    40לדון  כאשר  בזה  הסתיים  לא  וזה  דקות 

ועכשיו   וכולם,  ומהגזבר  המשפטי  ומהיועץ  המועצה  ממהנדס  יותר  מבינים  גם  להיות  מתיימרים 

יים שלנו. רק מלהסתכל בישיבה זו בהתחלה שלה דרך אגב זאת  מבינים גם יותר מהיועצים המשפט

ישיבה שלישית או רביעית שלהם, ניתן להבין למה היועצים המשפטיים מתחלפים מהדרך שלכם 

 -להשפיל אותם, להתיימר בהם, לכתוב

 . יתירגע אילהוואי  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -בבקשה אל אילה רבין ]חברת מועצה[:

לא, זה ממש הכפשה שגובלת בחוצפה שאין כדוגמתה. היא לא תכפיש  קדרון ]חברת מועצה[:עינת 

 -אותנו בצורה כזו על בסיס יום יומי זה בסדר. את אומרת כל הזמן
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וואלה קטונתי,   -מוכיח וכתבתם הוכיח שהוא אינו כשיר לתת  17סעיף    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 בטח אתם קטונתם, מי אתם שתקבעו כשיר או לא כשיר? רק מהדבר הזה יש בזה יש עילה לדיבה. 

 היועצים מתחלפים רק בגלל מישהי אחת.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ים את הזמן שלנו על הדבר הזה. ואם  אני לא מבינה למה אנחנו מבזבז  אילה רבין ]חברת מועצה[:

את  גם  רואים  אנחנו  למה.  עצמכם  עם  נפש  חשבון  תעשו  פה  משפטיים  יועצים  מתחלפים 

ההתכתבויות, גם את הדרך, כולם, גם הציבור רואה דרך התבטאות שלכם כלפיהם כמו אל כל גורם  

 דקות ולא הסתיים. 40מקצועי פה במועצה. זהו, אני סיימתי. 

 -תודה. מירב  אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 -אבי אבי  מירב דין ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חבר  אליהו  ל  אבי  לומר  רוצה  רק  אני  טוב,  בסדר.  שלה  התשובה  את  לי  נתנה    2-היא 

ויונת שהקשבתי לכן בקשב רב ואני חייב להגיד שמאוד התרגשתי, באמת. בדברים   אילההחברות  

 -שאלה אחת באמת הכי תמימה ופשוטה שיצאו מהלב ונכנסו אל הלב ואני שואל רק

 בלי ציניות כמובן.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

לא, אני באמת לא ציני. אני באמת כולי עדיין נפעם מהדברים שלכן ואני   אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

שואל שאלה אחת. אנחנו יושבים פה מדי חודש לפעמים אפילו יותר בפורום שנבחר על ידי הציבור  

ידנו כמו שאמרתן הוא לעשות לטובת היישוב. אבל מהיום הראשון ואת זה בוודאי תסכימו  ותפק

איתי כי זאת עובדת, מהיום הראשון יש פה בעצם ניהול על ידי בן אדם אחד. בן אדם אחד. שבכל  

מדינת ישראל, אגב בהרבה מאוד מהמדיניות הדמוקרטיות בעולם נהוגה שיטה אחרת שלא נהוגה  

 ה. פה בשולחן הז

 -יש ועדה שקמה לדבר על זה אילה רבין ]חברת מועצה[:

 - תתאפקי מאוד אילה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 זה הנאום הקבוע.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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בדיוק זה הנאום הקבוע. תיכף נתייחס גם להערות של ראש המועצה, לא   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

גם עליה. עכשיו אני שואל אותך   יונת, האם הגיוני עם כל הדברים היפים    אילהנפסח  וגם אותך 

שאמרתן, האם הגיוני שההתכנסות שלנו מדי חודש תהיה פה כדי לאכול את העוגיות היבשות? כדי 

לשמוע את ראש המועצה מביאה את דברה באמצעות היועצים המשפטיים שהיא מחליפה כל פעם?  

ת הכוונה שלכן, אם לשם כך התכנסנו אז  להנהן בראש ולהצביע בעד? אם זאת השיטה שלכן, אם זא

באמת כמו שאמרה עינת בשביל מה אנחנו פה? בשביל מה? בשביל שנעשה עם הראש? לא. יש כאן  

שנים האחרונות את הרשויות המקומיות    20-שיטה שהיא באמת באמת נדירה, אני די מהיכרותי ב

אופוזיציות וקואליציות ויש כל   חייב להגיד לכם לא נתקלתי בכזה דבר. יש מועצות מסוכסכות ויש

אל   תתפלאו,  ואל  נתקלתי  לא  קיצוני  דבר  וכזה  מקומיות,  ורשויות  עיריות  של  ניהול  סוגי  מיני 

  Myתתפלאו, שבסופו של דבר התוצאה של כל הסיפור הזה זה יישוב תקוע. כי כשיש דרך אחת,  

way or no way  ,  לא משתפת פה אף אחד, כשראש המועצה בוחרת רק בדרך שלה, ומהיום הראשון

  אילה אז זאת התוצאה. עכשיו תראי ואני מפנה אלייך כי אני מכיר אותך כבר אישית הרבה שנים  

ויצא לנו לעבוד בלא מעט פורומים, ואני יודע מה זה לעבוד איתך בסדר? עם ראש המועצה עבדתי  

יודע מה זה עבודה בשיתוף    פחות אבל איתך יצא לי לעבוד, ואני יודע מה זה עבודה בשולחן עגול, ואני

וגם את יודעת את זה. ואם היה לך את ההגינות הבסיסית אז לצד כל ההערות שאת נותנת לנו היית  

גם מדי פעם מרימה רגע איזה שהוא דגל אדום לסיעה שלך, לראש המועצה שלך, ואומרת לה ואת  

ם דגל אדום ולהגיד לה  עיניים, להרי  4-, בחדרי חדרים, גם אם בבפרהסיהיודעת מה? גם אם לא  

לפחות   כלל,  בדרך  נוהג,  אני  וככה  רב  בקשב  לה  הקשבתי  כשאני  גם  תסתכלי,  שלך,  ההתנשאות 

 200-משתדל. אבל היא תזרוק הערות שזה הנאום הקבוע, והיא תזלזל, ותנהג בהתנשאות, ותשב ב

ם אומרים.  אלף רגל ותסתכל עלינו כנתיניה שאמורים לאשר כל דבר שהיא או היועצים המשפטיי

? אני באמת באמת בלי גרם של ציניות אומר לך אני מאוכזב ממך, מההיכרות אילהאז את יודעת מה  

שלי אותך רבת השנים, מהעבודה שאני חשבתי שאת יודעת לעבוד בעבודת צוות ובעבודה של שיתוף,  

שבו הנפת אני מאוכזב שאין ולו מקום אחד מאז תחילת הקדנציה שעברנו כבר שנתיים, מקום אחד  

דגל ואמרת רגע שנייה, אולי נסתכל גם במראה? אולי נסתכל גם בהתנהלות של ראש המועצה שהיא  

בסיעה שלך? אולי נסתכל רגע בהגינות על מה שקורה כאן ואת יודעת מה? אני לא רואה את הדיון  

הייתה הזה כבזבוז זמן את יודעת למה? כי זה דיון מהותי לגבי ההתנהלות פה שנתיים, שאם לא  

והיינו  תקועים,  היו  לא  שנמצאים  והתב"רים  אחרת  נראה  היה  היום  הזה  היישוב  ככה  מתנהלת 

מקדמים הרבה יותר את היישוב הזה, כי אף אחד מהיושבים סביב השולחן הזה כולל אלה שחסרים  

היום הם לא באיזה עמוק לכיבוש פוליטי של כיסא ראש המועצה, תאמיני לי אני אומר לך את זה 
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יעה, אבל הם כן לא אנשים טיפשים. הם כן מצפים לאיזה שהוא שיתוף, לאיזה שהוא שיח שלא מיד

 מתקיים כאן כבר שנתיים. 

 תודה אבי. מירב?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מירב אני יכולה רק להגיב לו שנייה לפני שאני לא אשכח? לא סיימתי    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

  2אז אני רוצה להחזיר לך את השאלות ששאלת. ואני תמיד אומרת יש    דקות אני יכולה.   10-את ה

לטנגו, רק משום מה אתם כל הזמן מסתכלים רק על הצד השני, אז מאחר ופנית אליי, אני אענה  

בשמי. וכשאני עונה בשמי אני פועלת כמובן בתיאום עם ראש המועצה. ואני יכולה להגיד לך שלפחות  

יה מההתחלה, אני רק מזכירה לפני כן שאתם התאחדתם לשישייה  מאז שאני במועצה וזה לא ה

לאחד כוחות, להיות רוב, לא משנה מה, ואני קיימתי אין ספור שיחות גם איתך, גם עם עינת, גם עם  

מירי, גם עם סיגל, לקדם קואליציה, היו אין ספור מפגשים, אין ספור פניות מחברת המועצה, אין 

בות לדון על קאנטרי, על תוכנית מתאר, על תוכניות עבודה, ועוד לא  ספור בקשות לזמן אתכם לישי

זוכרת מה. אז להגיד שאתם לא שותפים והכול מגיע לפה ומצפים שרק תצביעו ותהנהנו עם הראש 

באמת אין לי מושג על סמך מה אתה אומר את הדברים האלה. כל דבר נשלח אליכם, אתם מבקשים 

ל דיון יהיה פה, בקשה שלכם, למרות שמזמנים אתכם לדיונים  שזה יבוא למליאה, אתם אומרים כ

לפני כן לחשוב, לקדם, לא, אתם רוצים את זה פה. מגיע לכאן. כל השיחות שהיו מעולם לא נעצרו  

ולא הופסקו מהצד של ראש המועצה וסיעתה, מעולם. אפילו לא שיחה אחת, תוכיח לי שמשא ומתן  

חברת מועצה ואני מדברת מהתקופה הזו כי על זה אני יכולה  הופסק מהצד שלנו. לפחות מאז שאני כ

להעיד מבפנים. אז כל הזמן גם לבוא ורק להגיד את פועלת לבד כראש מועצה, וכולנו צריכים להנהן, 

זה לא מבוסס, אני לא יודעת על סמך מה אתה אומר את זה, ואני חושבת שזו באמת הזדמנות, שנת 

ריד רגע את הכפפות, הבנו שנתיים, אבל אני אומרת תוריד את כפפות  בפתח, להגיד רגע, בואו נו  2023

שנים,    10, היישוב הזה היה תקוע  פרויקטיםבפתח, יש    2023ותשים כפפות לבנות בסדר? די,    האגרוף

יש פער להדביק, אי אפשר להתייחס לזה כאילו אנחנו פה בתחזוקה שוטפת שהכול מתוקתק, די, די  

ולא   לקואליציה,  להירתם  צריכים  הצדדים  שני  בזה,  חלק  יש  לשני הצדדים  האלה  הנאומים  עם 

אמת די, גם מצידכם, לא רק להאשים כל הזמן צד אחד. אנחנו פה ביחד לטובת התושבים, אז די, ב

 לבוא בטענות, תסתכלו גם על עצמכם קצת.

 מחזקת כל מה שאת אומרת. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 אני מבקשת שנחזור קצת לסדר היום.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 אני רוצה לענות ליונת.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מים כל ישיבה, והכול כבר נאמר, מירב בבקשה  לא הגיוני שאנחנו מקיי   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 - ובואו נחזור

 אתה רוצה להגיב דודו לפני שאני מגיבה?   מירב דין ]חברת מועצה[:

 תודה.  כן, כן דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

סליחה, יש סדר יום. יש ניהול ישיבה מירב בבקשה. זכותה לוותר   לא, לא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יא לא תדבר, את רוצה להתייחס?אם היא מוותרת ה

. אני  אילהלמליאה כאן, ליונת ול  לחברותייטוב אז אני אתייחס קודם כל    מירב דין ]חברת מועצה[: 

דקות במליאה  40על זה שאנחנו  אילהכמובן גם אני וגם כל מי שנמצא כאן אנחנו דיברנו קודם עם 

אני מתחברת מאוד למה שיונת אמרה,  ועדיין מדברים על יועץ משפטי. אני אתחיל מההתחלה וכאן  

לכאן   לבוא  זה  אותו  רואים  שאנחנו  שלנו  מהתפקיד  חלק  ליישוב.  טוב  לעשות  לכאן  באים  כולנו 

בהצעות לסדר שמטיבות עם היישוב ועם התושבים. וכשאנחנו נתקלים פעם אחר פעם ביועץ משפטי  

דעת שנראות מבושלות, שאיך שהוא תמיד ההצע חוות  לנו  לא תורן שמביא  פעם  הן אף  ות שלנו 

חוקיות, אף פעם לא בסדר, שום דבר לא בסדר, זה מאוד מקומם ומאוד מכעיס, ואני חייבת להגיד  

מיועץ ליועץ אנחנו לומדים ולכן ביועץ המשפטי הרביעי הזה שנמצא כאן עכשיו תודה לאל שיש לנו 

לא הבנו את זה עד עכשיו. גם ייעוץ משפטי משלנו ואנחנו מצליחים להבין גם איזה פער היה ולמה  

חשוב לנו מאוד שהצעות לסדר שאנחנו מביאים לכאן אכן יתקבלו ואכן יתנהלו כראוי ואני רוצה 

פעמיים  קרה  שזה  שראינו  אחרי  הריסוסים  את  למנוע  שביקשה  האחרונה  ההצעה  את  להזכיר 

 -בקרבת ילדים ואתם הצבעתם יאללה קדימה נמשיך לרסס. וזאת

תחזרי בך. זה לא מה שהצבענו. תחזרי בך על המשפט הזה.   לא, לא ת מועצה[:יונת ארז חגאי ]חבר

 לא אמרנו יאללה תמשיכו לרסס. לא נכון, מירב תחזרי בך.

 -אנחנו ביקשנו להצביע לעצור את הריסוסים באופן מידי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 שלך. זה גם לא פעם ראשונה שאת לא מדייקת בדברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זה לא מדייקת? אפילו משקרת. אילה רבין ]חברת מועצה[:
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 אל תגידי שאמרנו יאללה תמשיכו לרסס סליחה. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - אני גם ישבתי כאן בשקט יונת וכל מה שאמרת לא התפרצתי בבקשה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אבל לא שיקרתי.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - גברתי ראש המועצה אני אסיים ותוכלו להגיב. בבקשה תני לי לסיים  מירב דין ]חברת מועצה[:

 בבקשה תסיימי ורק תדייקי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז אני אדייק. אני הבאתי הצבעה שאומרת לעצור את הריסוסים ואתם   מירב דין ]חברת מועצה[:

 לא הצבעתם בעד. זה מדויק? מדויק, תודה. 

 כן נכון הצבענו על משהו אחר. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  שזיהינו    מירב  צורך  מתוך  באה  היא  הריסוסים  את  לעצור  הייתה  המטרה 

 -ביישוב

 היא מוציאה דברים מהקשרם שזה גם לא קשור לנושא וזאת לא האמת.   ת מועצה[:אילה רבין ]חבר

 גם אתם דיברתם דברים שלא קשורים לנושא.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה פשוט לשקר ולעוות את המציאות מירב.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 מירב סיימת?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יחסי לנושא. תתי אילה רבין ]חברת מועצה[:

 תשתדלי לדייק בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז התשובה היא שכן אנחנו בגלל זה אני רוצה להגיד מדוע הדיון כאן    מירב דין ]חברת מועצה[:

לטובת  וקריטי להמשך ההתנהלות הטובה שלנו  הוא קריטי להמשך הכהונה שלנו  ביועץ משפטי 

ושבים, לא משנה באיזה נושא. וזה מזכיר אגב, הנה  התושבים, הטובה והאחראית שלנו לטובת הת

פסל,  כרגע  התורן  המשפטי  שהיועץ  מההצעות  אחת  עוד  בנו  שצופים  לתושבים  פה  גם  אגיד  אני 

ל להחזיר  רצינו  החלטה    3- שאנחנו  שזאת  בסמכותנו,  לא  שזה  המשפטי  היועץ  ואומר  פינוי  ימי 
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י רוצה להתייחס לדבריו אני לא סיימתי  שערורייתית, אז הנה אנחנו לא מוכנים לקבל את זה ואנ

מנכ"ל  חוזר  דברים.  לוי. כמה  דין סדינסקי  עורך  לדבריו של  רק  להתייחס  רוצה  אני  רבה.  תודה 

 תסכים איתי שאינו מחליף את החוק, אמת? 

 מסכים לחלוטין.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

מועצה[:  ]חברת  דין  ש  מירב  מפורשות  מדבר  הציבור  לנבחר  המועצה  המדריך  בידי  יהיה  המינוי 

 -עצמה וגם זה מסמך משרד הפנים

 . לא נכון. תמשיכי לקרוא את המדריך.לא, לא, לא עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -שלוש  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -תפנו למשרד הפנים תבדקו את זה בצורה פורמלית אין בעיה אילה רבין ]חברת מועצה[:

אבל אם מנהלים דיון מתורבת גם לשמוע אותך ולשמוע את חברות הסיעה   ]חבר מועצה[:אבי אליהו  

שלך קשה, כי נאמרים דברים מאוד לא מדויקים אבל אנחנו יושבים בשקט ומקשיבים אז בואי תנו 

 -לה לסיים, לא יכול להיות שפעם את ופעם הוא ופעם היא

 - וגם פעם אתה אילה רבין ]חברת מועצה[:

 דקות תני לה לסיים את דבריה.   10נאה דורש נאה מקיים. תני לה לסיים.    ]חבר מועצה[:  אבי אליהו

 תשאלו את משרד הפנים, לגיטימי לגמרי.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 את מוכנה לממן לנו עתירה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 למה אני צריכה לממן?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 למה לא? מממנים יועץ משפטי, תממני גם לנו.  מועצה[:עינת קדרון ]חברת 

 -אבל אתם בוחרים יועץ משלכם יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:
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דקות לדבר ואת מאוד קנאית לזמן של כל חברות הסיעה,   10אבל יש לה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

יא לא דיברה חצי  ויונת? למה לא אמרת את זה להן? ה  אילהזה לא משנה, למה לא אמרת את זה ל

 אל תאיצי בה היא לא דיברה הרבה זמן.  -מהזמן, בוא נהיה לפחות, לפחות

 * מדברים ביחד.

מועצה[: ]חברת  דין  המקדמיים    מירב  ההליכים  על  הליכים,  על  רק  מדבר  מנכ"ל  חוזר  שלוש, 

 הנדרשים לא על הדרישה לאישור המועצה. 

 באמת? אוקיי.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 כן.  דין ]חברת מועצה[:מירב 

 איך בוחרים יועץ משפטי?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אני אסיים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 תן לה לסיים עדי. תן לה לסיים באמת. לא משנה תנו לה לסיים חבר'ה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -ולעניין  מירב דין ]חברת מועצה[:

 . אני מתנצל עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

מועצה[: ]חברת  דין  עם   מירב  שחתמת  שהחוזה  בעצם  אומר  אתה  מה  הסמכות  האצלת  לעניין 

 המועצה הוא בטל? כי יש שם סעיף שאומר מפורשות שאתה תיתן ייעוץ משפטי באופן אישי, אמת? 

 אני אענה בסוף.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 תודה.  אוקיי. זהו אני סיימתי את דבריי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 טוב תודה. דודו, אני, יועץ משפטי וממשיכים הלאה, דודו בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה להתייחס לדברים שנאמרו הם מאוד מאכזבים ומאוד לא   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

הזאת  השישייה  שכל  טענת  למה  של  בנושא  שלך  סיעה  חבר  בתור  זה  את  לך  אומר  אני  נכונים 

 - מההתחלה להיות נגד ראש המועצההתחברה 
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 לא טענתי למה, רק ציינתי עובדה.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לא להפריע. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אני מדייקת.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

את יודעת היטב למה. כי ראש המועצה לא רצתה קואליציה מהיום    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - הראשון. וכתוצאה מזה

 דודו אתה לא תדבר בשמי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שקר. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

אני הייתי חבר סיעה שלך אני הייתי בדיונים אמרת אין לך כסף הפקדת    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -השלישיות האלה 2למה לא? את חיברת את  ראש מועצה,

 הוא לא מדבר בשמך הוא אומר את האמת שלו, הוא אומר עובדות.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 תדבר בשמך, לא בשמי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז אני הייתי בסיעה שלך, היום כבר לא, כן? זה בסדר, אבל מי שחיבר   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - את השישייה הזאת זאת את, לא רצית קואליציה

 אז אנחנו עדות שתינו היינו מעורבות בפניות, תמשיך הלאה. אילה רבין ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חבר  גרינברג  ואיך  דודו  לטלוויזיה,  דיברתי  אני  גם  לטלוויזיה?  כחברת    דיברת  נכנסת 

 - מועצה כי מי שהיה הבין

 אז אני רוצה להגיד שמה שאתה אומר זה שקר מוחלט. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

טוב דודו תודה רבה לך. אני אגיב ממש בקצרה כי הדיון הזה באמת הלך   לין קפלן ]ראש המועצה[:

ני המתמודדים המרכזיים  כל כך רחוק. אני רק אגיד שהחיבור היה הרבה לפני הבחירות בזה שש

 - תקפו אותי לאורך כל הקמפיין שלהם, אתייחס לעצם העניין. לשמחתנו

 הכול בגלל רוני.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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אבי נכון   -אל תפריע לי עכשיו. לשמחתנו ולשמחתי יש כאן ארגון שלם  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ביקשת שלא יפריעו? 

 עמדת בזה את אז אני מרשה לעצמי. אבל לא   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

יש כאן ארגון שלם עם גורמים מקצועיים, עם מנכ"לית, עם גזבר, עם   לין קפלן ]ראש המועצה[:

כאן   שעובדים  מקצועיים  גורמים  הרבה  הרבה  ועוד  שפ"ע,  מנהל  חינוך,  אגף  מנהלת  עם  מהנדס, 

ר כאלה שלא תלויים בכם  במסירות, במקצועיות, באחראיות, ומקדמים הרבה הרבה נושאים, בעיק

אוקיי? וכאן אני אזכיר שוב את חובתכם ושבועתכם כחברי מועצה שאתם לא מקיימים אותה היות  

ואתם אומרים שאתם מצביעים נגד הצעות לסדר בגלל שאין קואליציה, זאת אומרת אתם בעצם 

 -מכניסים

 - אף אחד לא אמר את זה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 עינת אמרה את זה.  מועצה[: יונת ארז חגאי ]חברת

 סליחה מה זאת אומרת? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עינת אמרה את זה אני אשמיע לך הקלטה.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

זאת אומרת שאתם אומרים שההצבעות שלכם אינן ענייניות ולא מעניין    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אתכם

אל תגידי דברים. את אומרת לציבור    -את במו התנהלותך לא טורחת  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

סליחה עם כל הכבוד את פשוט משקרת סליחה, פשוט אומרת לציבור שטויות. בואו נעשה הפסקה  

 באמת, אתם יודעים מה בואו נעשה הפסקה. 

 . מדברים ביחד*

זמינים אתכם להיכנס  ובזה סיימתי את דבריי. משפט אחרון, שנתיים מ  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 - לקואליציה, שנתיים. משפט אחרון מבחינתי. בבקשה יועצים משפטיים

 כולם אשמים רק ראש המועצה בסדר. ראש המועצה היא גאון.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 - אף אחד לא הפריע לכם  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה משפט יפה אף  .  ENTUNDERSTATEMאף אחד לא הפריע לכם?    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

אחד לא הפריע לכם למעט שהפרענו לכם. חזק. גם אתה הפרעת אז אני שומר לעצמי את הזכות  

 להפריע לך, סתם סתם. 

אני התנצלתי ישר. אבל באמת. טוב, הייתי רוצה להתייחס לדברי   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

ב נגעתם  שאומרים  כמו  הבית  סיעות  מכל  מכם  חלק  אבל  רלוונטיים  כולכם  פחות  שהם  נושאים 

המשפטיים  לדברים  אתייחס  אני  הדברים,  לכל  אתייחס  לא  שאני  לי  תסלחו  ולכן  לסדר  להצעה 

ובעיקר להצעה לסדר. עינת, יש אמירה שאני מאוד אוהב שאם חוזרים על אמירה פעם אחר פעם זה  

 לא הופך אותה לנכונה יותר.

 דין סדינסקי לוי.שמעת? תודה עורך  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני נהנה לעמוד על פתחי דברים. ואני מפנה אותך שוב פעם אותה   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -10-11-12חוות דעת שקראת מקצה לקצה אני מצטט אותך, ואני מפנה אותך לסעיף 

 -אין בעיה -ישות משפטית, מליאת מועצה כל מיני חברים עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 למה את עוד פעם מפריעה? בבקשה.  ]ראש המועצה[: לין קפלן

 אני מתנצלת.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

גם זה דרך אגב נכתב בחוות הדעת הקודמת הוסבר    146תודה. סעיף    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

כשקיבלתי תשובה מבא כוחכם לא באמת קיבלתי התייחסות עניינית ומשפטית, אני מחכה לראות 

  1מגדיר מה היא מועצה. ומועצה על פי סעיף    1מה ייכתב בכתב בית הדין בהקשר הזה, אבל סעיף  

כל   מועצה  המקומיות,  המועצות  בתוספת  לצו  מפורשים  ששמותיהן  המקומיות  מהמועצות  אחת 

המשפטית, היא לא המליאה. וכל ניסיון לספור אחרת לא כל    הישותהראשונה כלומר מועצה היא  

אז גם אם נחזור על זה פעם אחר פעם זה לא יהפוך את זה לנכון פעם אחת. פעם שנייה, גם אם  -כך

ם כאן, מי אנחנו, צר לי, הבנתי שחטאתי בדיון  נחזור על האמירה פעם אחר פעם מה אנחנו עושי

הקודם ולא פירטתי את הסמכויות אז הבאתי לכם פסיקה נוספת. בפסק הדין בעניין גם בעניין מעיין  
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חינוך התורני נגד עיריית חולון וגם זה בנוסף כמובן לרווחה שהבאתי בפעם קודמת ומצוטט לכם  

 תי לכם מה סמכויות המועצה? די נו.י ראבהרחבה מה סמכויות המועצה, אז להגיד שלא ה

 -לא הצלחתי להבין באמת. תמרקר לי מה הסמכות  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ואם תרצי נרחיב על זה לאחר מכן, אני    21-ו  20מפנה אותך לסעיף    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -חושב שאנחנו יודעים לנהל שיחה

 נהדר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז אני ממשיך. אז אני חושב שאנחנו יכולים לרדת מהאמירה הזאת   סדינסקי ]יועמ"ש[:  עו"ד עדי

ולהסכים שהסברנו. אולי אתם לא מקבלים את הנימוק שלי אבל הוסבר. אז זה לגבי המועצה ומה  

 - היא מועצה וסמכות וכו'. מירב, שאלת אותי

 נשבעת לך. אני קוראת ולא רואה מה הסמכויות  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -תקראי 22אז אני אומר סעיף  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אני קוראת לעומק באמת. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: עדי סדינסקי  ב  עו"ד  יהיה  זה  גם אם  זה מבטיח.  נשב אחרי  בלילה מבטיח   1-אוקיי 

 לעמוד איתך בחוץ. 

 בינתיים זה מה לא, לא רואה מה כן.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

]יועמ"ש[: רשום שם מפורש אבל בסדר. מירב, לגבי האמירה שלך את באת   עו"ד עדי סדינסקי 

ה נורמטיבית דבר שאני מלמד את הסטודנטים ואמרת נכון חוזר מנכ"ל, אז בואי רק נסדר פירמיד

הרלוונטי   והחוק  החוק.  את  יש  יסוד  וחוקי  יסוד,  חוקי  הפירמידה  בראש  ציבורי.  במשפט  שלי 

בענייננו זה חוק רשויות מקומיות לייעוץ משפטי, בניגוד לצו דרך אגב שהוא יותר נמוך אבל נשאיר  

ד בדיוק נותנים את 6ג ו6ייעוץ משפטי בסעיף  את זה. אז החוק הוא העליון. חוק רשויות מקומיות ל

התשובה למה שאמרת, איך שהוא יש שם הסמכה מפורשת. הניסיון לקרוא את חוזר מנכ"ל כסותר  

את החוק אוי כי כחוזר מנכ"ל הוא מתחת לחקיקה ראשית. מתחת לחקיקת משנה אפילו, מדרג  

 -שלישי
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 י. באמת.אני ממש לומדת פה בחי יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - תקשיבי זה מצחיק עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 רק עדי שאלה קטנה. אחרי ההרצאה אנחנו מקבלים תואר?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 תעבוד עוד קצת בשביל זה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מפה ישר למבחני הלשכה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מינוי שופט. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 , זה אל תתחילי. זה רק חימי.לא, לא, לא אילהלא זה   בי אליהו ]חבר מועצה[:א

ברשותכם אני חושב שצריך שנתקדם לעוד נושא או שתיים. מירב    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

  -בחיים לא קיבלתי כזה יחס אני באמת מתרגש. ולכן סקירה של החוק על ידי חוזר מנכ"ל והחוזה

זרקת גם בפעם השנייה היועץ החמישי, הרביעי, השישי, אז אמרתי לכם    את חוזרת איפה שהוא

בישיבה הראשונה אני אחזור על זה שוב פעם. אני כאן לתקופה ארוכה, תתכוונו לראות את הפרצוף  

 - הזה הרבה, אני אשתדל

 להגיד לך כמה אמרו את זה לפנייך? יש לנו הקלטות.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אף אחד לא אמר את זה, אני מסכימה. אף אחד לא אמר. ברת מועצה[:יונת ארז חגאי ]ח

 -הדבר האחרון. עינת לגבי ה עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -איך היא נתקעה בזה, איזה אבסורד  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

עינת ומירב לגבי ההצעה להצביע על ההצעה השנייה טעות שלי שלא   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

יחסתי לזה בהתחלה הייתי צריך להתייחס לזה בעצמי. אני מפנה אתכם שוב פעם לחוזר מנכ"ל התי

, הליך קבלת החלטה בדבר מינוי יועץ משפטי חיצוני. במסגרת הסעיף הזה כתוב מי 5סעיף    2014

מקבל, איך מקבלים את ההחלטה להעסיק יועץ משפטי פנימי. ומה שכתוב בין היתר זה שהחלטה  

עצה אוקיי? על ראש הרשות לשקול אפשרות למנות יועץ משפטי, מי שמקבל זה ראש  של ראש המו

המועצה על בסיס חוות דעת מנכ"ל וחוות דעת גזבר, יש פירוט של מה הם שוקלים במסגרת זה,  
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כמובן שהדבר הזה צריך להיות מתוקצב ולכן שוב פעם מתנצל על זה שאני צריך להגיד את זה עוד  

המליאה להורות למנכ"ל ולגזבר לחוות את דעתם. יש להם את חוות הדעת  פעם אבל לא בסמכות  

שלהם, אתם יכולים להגיד מה אתם חושבים שנכון, אף אחד לא ייקח מכם את זה, אבל הצבעה  

אשמח   שהמועצהפוזיטיבית   ואני  במפורש  מנכ"ל  בחוזר  מוגדרת  סמכות  לי  צר  לאלתר  תפעל 

 ר למי זה נתון.שמישהו ינסה לסתור את זה. במפורש מוגד

 תודה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שנייה רגע התייחסות לדבריו של עורך דין סדינסקי לוי. אני קראתי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

, מודה לא מצליחה להבין מה בסמכותנו. יש פה הרבה מה בסמכות ראש 20,21,22שוב את סעיף  

 - ו נדע מה בסמכותנוהרשות. אני אשמח שתגיד את זה פה בקול כדי שאנחנ

 עינת זה לא נושא הדיון. זה לא נושא הדיון, ואנחנו ממשיכים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

כי זה מסמוס של הדברים. זה מסמוס. היא שואלת אותך שאלה. לזה לא    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 נשאר זמן. ברור. 

 לכו למשרד הפנים תשאלו שם, תלמדו את זה.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 ברור ברור.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

מירב אני פונה אלייך כמגישת ההצעה האם לאור ההסבר שניתן על ידי   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -היועץ המשפטי האם את רוצה למשוך את שתי ההצעות האלה? זה לא בסמכות 

 - אנחנו עדיין נצביע  מירב דין ]חברת מועצה[:

 למרות האמירה שזה לא בסמכות?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - ת הדעתכן. על אף חוו  מירב דין ]חברת מועצה[:

 רק על סעיף ב'.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -אוקיי. אני  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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אני מקבלת את הערתו של חברי דודו גרינברג, אנחנו נצביע רק על הסעיף   מירב דין ]חברת מועצה[:

 השני.

המועצה[: ]ראש  קפלן  מעל  לין  אני  השני  הסעיף  לפרוטוקול,  נמשך  הראשון  הסעיף  אז  ה אוקיי 

להצבעה למרות שיש חוות דעת שזה לא בסמכות המועצה ואף נומקה והוקראה באריכות. על מנת  

ליצור יציבות במערכת המועצה תפעל עתה להעסקת יועץ משפטי שאינו עובד הרשות. מי בעד? דודו, 

 אבי, מירב, מירי ועינת וסיגל. סליחה הגעת עכשיו. 

 

 תיכף תשמעי אותי. שתדעי שאני פה. סיגל זהבי שמבירו:

 אין בעיה לא שמעתי מה שאמרת אבל אני בטוחה שזה היה משהו חיובי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני אחזור, אמרתי שתשמעי שאני פה. סיגל זהבי שמבירו:

בסדר, נהדר. אנחנו לא מצביעים היות וזה לא בסמכות. טוב נושא הבא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 סדר יום מירב בבקשה. על 

 החלטה

 

 הצעת ההחלטה:

 יציבות במערכת המועצה תפעל לאלתר להעסקת יועמ"ש שהינו עובד הרשותצור על מנת לי

 

 התקבלה חוות דעת לפני הישיבה ובמהלכה שההצעה לסדר אינה בסמכות חברי המועצה.

כמו כן, מגישת ההצעה משכה מההצבעה את הסעיף הראשון שהיה הבאת עו"ד סדינסקי לאישור 

 המליאה.

 

 בעד: דודו גרינברג, אבי אליהו, מירי פלג וילונסקי, מירב דין, עינת קדרון, סיגל שמבירו. 

 לא משתתפים בהצבעה בגלל חוות דעת היועמ"ש: לין קפלן, אילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני.

 

 על פי חוות דעת משפטית ההחלטה אינה בסמכות.
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 ימי פינוי האשפה ביישוב  ת להגד -[  הצעה לסדר יום של מירב דין  2] 

 

כן, ההצעה השנייה. הצעה לסדר הגדרת ימי פינוי האשפה ביישוב וחזרה  מירב דין ]חברת מועצה[:

פעמים בשבוע. נכבדיי, ישוב נקי ומטופח זה תנאי בסיסי והכרחי לאיכות החיים. הופתענו מאוד    3-ל

  3-לשמוע בישיבת המליאה שעברה כדרך אגב כי המועצה החליטה להוריד את ימי פינוי האשפה מ

אומרת אחד קיום דיון במליאה על ההליך ועל התוצאות בשטח, שתיים,   . הצעת ההחלטה2-ימים ל

כפי שהיה בעבר תוך שמירה על מסגרת תקציבית. ובהערה מסגרת    3-המועצה תגדיל את ימי הפינוי ל

 תקציבית אנחנו הגענו לזה שיהיה תקציב. 

גבי ההצעה הזו  תודה נצביע אם להעלות לסדר יום. אני רק אומר שגם ל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 - נשלחה חוות דעת שההצעה אינה בסמכות

 ברור, לא חשבנו אחרת.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אני אתן גם ליועץ המשפטי לנמק אותה אחר כך. אז אנחנו עכשיו מעלים    לין קפלן ]ראש המועצה[:

ירי, עינת.  קודם כל להצבעה האם להעלות את ההצעה לסדר יום. מי בעד? דודו, אבי, מירב, סיגל, מ

, יונת, רותם, בנימוק שזה לא בסמכות על פי היועץ המשפטי. רוצים להסביר למה אילהמי נגד? לין,  

 זה לא בסמכות או שזה אותו הסבר?

 

 - זה אותו הסבר אנחנו עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 החלטה

 בעה על העלאת הנושא לדיון הצ

 

 בעד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין. 

 נגד: לין קפלן, אילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני.

 

  ההצעה עולה לדיון
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 אבל אפשר שוב, אפשר שוב. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 איזה הזוי מה שקורה פה יא אללה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 רגע אני חייבת רגע להגיד משהו על ההצעה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב סליחה רגע עדי יגיב ואז נעשה סדר תגובות. בבקשה עדי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ניהולית, מדובר    פררוגטיבהששוב פעם מדובר כאן על  רק בקצרה    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

של הגזבר, גם בסוגיית האופרציה פה בכל מה שקשור לגורמי   פררוגטיבהכאן גם בסוגיית התקציב  

המקצוע במועצה. אני מבין את הרצון הברור של נציגי ציבור, המקום הוא במסגרת דיון, במסגרת  

 - דמוקרטיה דיונית שדרך אגב אם תרצו יש פה

 מה דמוקרטיה מה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

דיונית. אם תרצה אחרי זה אני אפנה אותך למאמר מעניין בעניין    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 הזה.

 ימי למידה. מאיפה נביא את הזמן? 3כל ישיבת מליאה צריך   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 לא, זה לפני.  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

לא זה ממש מעניין, דמוקרטיה דיונית אם יש מושג כזה זאת אומרת שזה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 קיים בעולם. פה זה לא הגיע.

 ר ב'.טוב בסדר אבי זה באמת בסמסט  לין קפלן ]ראש המועצה[:

סמסטר ב'. חבל שלא עשינו את זה במבואות, אולי היינו מצליחים לנהל   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מועצה.

]יועמ"ש[: טוב בכל מקרה מדובר פה מתי המועצה יכולה להביע את דעתה,    עו"ד עדי סדינסקי 

בהקשר היכולה להביע את הציבור, מליאת המועצה לא יכולה לקבל החלטה במקום גורמי המקצוע  

 -הזה
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 במילים אחרות לכשכש בזנב.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לא, זה לא לכשכש בזנב, ועל דמוקרטיה דיונית אני אשמח להרחיב    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 במעמד אחר, חבל לי על הזמן שלכם.

 תודה רבה, אני אבקש ממנכ"לית המועצה להתייחס להצעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לפני שאני אתחיל, אני רוצה לציין את עובדי המועצה שפעלו   ימון ]מנכ"לית המועצה[:תהילה מ

שהמעבר בין הקבלנים יבוצע כהלכה, כל מי שמכיר את התחום הזה יודע שמדובר בתהליך ממש  

מורכב והוא נוהל על ידי כלל הגורמים בצורה טובה. קודם כל באגף התפעול ושפ"ע נמצאים איתנו  

ו ממש קשה בשביל ללוות את הקבלן, להנחות ולפתור כל בעיה שעלתה. דבר שני גם  פה בזום, שעבד

  -לדוברות ולמוקד התושבים שפעלו כדי להגביר ולבחון ולתת מענה מידי. וכמובן לכל מי שהיה ב

Back office  ,  גם הרכש והגזברות כולם היו סביב הנושא הזה. אני אחזור בחלק מהדברים על דברים

כם בישיבת המליאה הקודמת. אני אתחיל מהסוף, המהלך שנעשה מאפשר שירות שכבר אמרתי ל

יותר טוב לתושבים ואנחנו קודם כל מחויבים לתת שירות. פינוי של פעמיים בשבוע זה הפינוי הנכון  

פחים היום    1,400-פעמים בשבוע נאלץ הקבלן לפנות כ  3למועצה מבחינה תפעולית, אם במצב של  

על   עומד  מאוד    900הפינוי  בהרבה  מאוחדים  היו  שפחים  קודם  קורה  שהיה  מה  ביום.  פחים 

רצון   שבעות  ואי  נזקים  גרם  וזה  העבודה  יום  את  להספיק  כדי  ממהר  היה  הקבלן  מהמקרים, 

מהתפקוד. יתרונות נוספים יש פחות הנחות, פחות נזק ופחות בלאי לפחים. הפחים חוזרים למקומם  

ם לשפיכת זבל וכמובן עובדים לא עובדים בלחץ, מה שמאפשר כי אין לחץ זמן. אין חוץ פחים שגור

להם לאסוף אחריהם ולפנות כמו שצריך. פעולות נוספות פחות תנועת משאיות, פחות עומס תנועה,  

פחות זיהום אוויר, דברים מאוד חשובים. עוד דבר שחשוב לי להגיד זה שרשויות רבות באזור מפנות 

צורן, לב השרון ועוד.  -נים פעמיים בשבוע, אבן יהודה, קדימהפעמיים בשבוע, אצלי בכפר סבא מפ

וגם   אותו  מוגבל אתם מכירים  בפינוי האשפה. התקציב  פחות  לא משקיעים  לציין שאנחנו  חשוב 

קיבלתם את ההסכמים, ההשקעה בפינוי בוודאי לא קטנה. ואני שוב חוזרת, אנחנו מחויבים קודם  

מקבילה בשנה שעברה ירדנו לחצי בכמות הפניות לנזק  כל לשירות וחשוב להבין שביחס לתקופה  

לפחים, אי החזרת פחים, הטחת פחים, אי סגירת שערים לאחר איסוף ונזק לרכוש. וזה עוד בחודש  

הסתגלות מורכב. אנחנו מאמינים במהלך שעשינו ונמשיך לפעול בשביל להטמיע את השירות הכי 

 טוב שאנחנו יכולים. 
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המועצה[: ]ראש  קפלן  עוד   לין  אבי,  סיגל,  סדר?  נעשה  להגיב  רוצה  מי  רק  להגיב?  רוצה  מישהו 

 מישהו? רותם. בבקשה סיגל.

אני כיושבת ראש ועדת מכרזים אני חייבת. לראשונה כשלא נבחר קבלן ואכן    סיגל זהבי שמבירו:

יצאנו למכרז חדש לצערי באף אחת מהישיבות בנושא, אני פונה גם לאנשי המקצוע שאין לי מילה 

רעה עליהם אבל היה צריך לעדכן את חברות המועצה שיושבות במכרז ולהעיר את תשומת ליבן  

יורדת, לצערי יורד    3אני הבנתי את זה רק לאחר המכרז שהיו כאן    שכמות הפעמים  וזה  פעמים 

לפעמיים, וחבל. אם אני ומירי היינו יודעות על זה מבעוד מועד יכול להיות שלא היינו ממשיכות עם  

המכרז הזה ואני אומרת את זה חד וחלק כאן עכשיו לאור תלונות רבות שמגיעות אלינו מתושבים.  

ים אלינו בצורה ואני מדברת גם עלייך תהילה כי גם את נכחת שם,  חבל שפניי הדברים לא מגיע

בצורה שקופה, ומבחינתי הייתה הסתרת מידע, סליחה לא ידעתי כמה לפני וכמה אחריי, אני לא 

 - מאורע בפרטים

 * מדברים ביחד.

 היא אמורה לשאול את השאלות? למה? זה שינוי מהותי תהילה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

זה מרגיז אותי עכשיו אני רוצה רגע לתקן את תהילה. היא נותנת לי את זכות   וילונסקי:  מירי פלג

 - הדיבור תודה סיגל

 -היא לא נותנת את זכות הדיבור, אני נותנת את זכות הדיבור  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 י לנושא.אבל אני רוצה להגיד משהו כי היא מדברת על ועדת מכרזים ואני הגבת  מירי פלג וילונסקי:

 שנייה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה מאוד מאוד מרגיז אותי. כי בפעם הקודמת שאני אמרתי את זה הסברתם    מירי פלג וילונסקי: 

לי וסיגל לא הייתה נוכחת למה לא הייתם צריכים להעלות את הנקודה הזאת? כי זה לא בסמכותנו 

לבק יכולתם  אומרת  את  עכשיו  רלוונטית.  לא  נקודה  מקומם  וזאת  מאוד  מאוד  משהו  פה  יש  ש. 

תהילה אני אמרתי לך את זה כבר פעם קודמת. נושא של שירות משלוש פעמים לפעמיים זה משהו  

מאוד מאוד מאוד מהותי. במיוחד שאנחנו יוצאים למכרז חוזר לא יכול להיות שדבר כזה לא עולה 

 -ובא לפנינו כפרמטר מאוד מאוד קריטי
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 אשון.ר  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כשבוחרים, לא יכול להיות. ולהגיד לנו יכולת לשאול מה שאנחנו לא יודעות    מירי פלג וילונסקי: 

שאנחנו צריכות לשאול? זה באמת חוצפה להגיד את זה. האמת שלכן שאת חושבות שזה לא משהו 

 שפרמטר שהוא רלוונטי לדיון. שזה פרמטר סופר רלוונטי.

 מחויביםפרמטר הרלוונטי אמרתי אותו הוא שירות, אנחנו  ה  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -ועשינו את כל הבדיקות בשביל שהשירות יהיה יותר טוב ממה

 אז למה לא העלית לנו את זה?  מירי פלג וילונסקי:

סליחה לא יתנהל ככה שיח. סיימת את דברייך ועכשיו תהילה תגיב לך    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 בשקט.

 - אני נותנת לך להגיב בשקט אבל אני רוצה להבין קי:מירי פלג וילונס

 ומי שרוצה להגיב שירשום את דבריו ויגיב אחר כך. בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

המידע בוודאי לא מוסתר, יש הרבה מאוד פרמטרים כולל מה    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

שאמרתי לך גם בפעם שעברה, שהם פרמטרים של כמות משאיות, סוגי משאיות, יכולה גם להגיד  

שזה מהותי. יש שם הרבה מאוד דברים שאנחנו כאנשי המקצוע בדקנו יחד עם יועץ חיצוני, לא עשינו  

אוד רשויות אחרות שזה המודל הנכון. זו החלטה מקצועית את זה לבד. הגענו למסקנה כמו הרבה מ

נטו, ועדת מכרזים יש לה את הסמכות שלה, זה לא להיכנס לתוך הנושא המקצועי אלא האם המכרז  

 -תקין, האם הקבלן שנבחר 

אבל תהילה זה בדיוק הנושא. לא ידענו את המשמעות. זה בדיוק מה שעשינו.    סיגל זהבי שמבירו:

 -ז תקין או לא, אם הפרטים שם נכונים או לאבדקנו אם המכר

 יש משהו שהוא לא תקין במכרז?  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

זה היה התפקיד שלנו. אבל התפקיד שלכם וגם של אנשי המקצוע ששומעים    סיגל זהבי שמבירו:

 אותי פה זה לבוא להתריע בפנינו על השינויים המשמעותיים שיהיו ביישוב הזה.
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 סיגל קיבלתם את העבודה של היועץ החיצוני?  קדרון ]חברת מועצה[:עינת 

 לא.  סיגל זהבי שמבירו:

 לא הציגו לנו. מירי פלג וילונסקי:

 אני סיימתי.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 בבקשה דודו.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני גם ביקשתי.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -קיבלתם חוות דעת מהיועץ ]מנכ"לית המועצה[:תהילה מימון 

 לא היה כתוב על השינויים.  סיגל זהבי שמבירו:

 - היה כתוב את כל הדברים הרלוונטיים תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לא על דברים מהותיים שקשורים לשירות. מירי פלג וילונסקי:

 אני יכול? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -את המסקנות שהגעת אליהן, אבל ודו גרינברג ]חבר מועצה[:ד

 לא הגעתי אנחנו הגענו. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 את אמרת שיש דרג מקצועי שהוא קובע.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 רגע תרשמו הוא מדבר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

דים ברשות? לא סתם נקבע בצו המועצות שיש  איך מגיעים, איך עוב  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

למנות ועדות, כל נושא כזה אמור לדון בוועדות, הוועדה צריכה להמליץ, היועצים צריכים להופיע 
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בפני הוועדות, זה בדיוק השיטה שאנחנו אומרים שפשוט לקחתם את כל הסמכויות אליכם, ועדות  

 -טים, זהוזה לא חשוב, לא מביאים נושאים לוועדות, ואתם מחלי

 -יותר מזה דודו מירי פלג וילונסקי:

מאידך אני רוצה גם להגיד שאני חושב שכן יש שיפור בקטע של הפינוי  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

כמות  את  ולהוריד  לקיץ  להגיע  אפשרי  שבלתי  הקודמת  בישיבה  גם  זה  את  אמרתי  אבל  כרגע, 

אז אולי כמות הזבל לא גדולה,   2שפחה רק עם  הפינויים לפעמיים משלוש. זה בלתי אפשרי. אנחנו מ 

ילדים, עם דיירים   3-4-5אבל משפחות שאני שמעתי עליהן שבאות ומתלוננות עכשיו זה משפחות עם  

 - בתוך המרתפים וכו' וכו'

 - זה נכון, אולי מסוימיםאולי באזורים  רותם ריעני:

 רותם שנייה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רותם, רותם, אתה מכיר את האזורים של וולפסון? ראית מה קורה   מועצה[:דודו גרינברג ]חבר  

 -בפחים? אני מקבל כל הזמן

 - אתה רואה שיש שיפור -בואו נסמוך על גורמי המקצוע אולי רותם ריעני:

מועצה[: ]חבר  גרינברג  צריכות   דודו  ועדות  בחוק,  כתוב  ככה  ועדות,  עם  שעובדים  אמרתי  אבל 

וועדות יושבים גם נציגי ציבור, עזוב. אם מדברים על עבודה  להמליץ, לא משתפים פה אף אחד, 

 נכונה.

 בסדר דודו תודה. אבי ואז רותם בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

חנו שומעים שוב ושוב על הנושא של גורמי  הערות בבקשה. אחד, אנ  2כן,   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

גורמי המקצוע החל ממנכ"לית  לכל  והערכה  כבוד  רוכש המון המון  אני  להגיד  חייב  אני  מקצוע, 

הרשות וכלה באחרון העובדים. ואני שוב אומר למען הסר ספק ללא גרם של ציניות. אני לכאורה 

ך, שנובעת מהסיפור הזה. ושוב מעלה  רוצה להעלות פה איזה שהיא מחשבה. תהילה אני פונה אליי

כמחשבה. מכיוון שגורמי המקצוע כולם כפופים לראש המועצה, יכול להיות לכאורה שיש כאן איזה  

שהוא מצב של זה לא שקר אבל זאת אי אמירת או אי דיוק בפרטים. או אי אמירת כל הפרטים 

אני מעלה את זה כסימן שאלה לא   החשובים, כיוון שאני אגיד לך מה. רגע רגע תקשיבי לי עד הסוף.
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הפעם   לא  זאת  רבות,  שנים  שבמשך  מכיוון  זה,  את  אומר  אני  למה  אסביר  ואני  קריאה.  כסימן 

הראשונה הרי שעולה הנושא של הורדת ימי הפינוי. זאת לא הפעם הראשונה. עלו בעבר, אני לא  

 -וזיציהזוכר אם זה היה גם בקדנציה שבה ראש המועצה הייתה חברת מועצה מהאופ

 לא, למיטב זכרוני.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אוקיי, אבל עלו מספר פעמיים לפחות בתקופה שאני זוכר, הנושא הזה    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

עלה וירד מהפרק אחרי הגעה למסקנה שהדבר הזה יפגע בשירות שניתן לתושבים ואני מעלה כאן  

וע באים לוועדת מכרזים, ואני שומע אותך ואני שאלה שנכונה להרבה מאוד מקרים, שגורמי המקצ

חייב להגיד אני מעריך אותך תהילה, אבל נחרדתי לשמוע אותך אומרת את המילה "לא שאלתם".  

סליחה. את    3  -חברות מועצה את לא טורחת להגיד  2אם כשאת באה לוועדת מכרזים שיושבות שם  

על מבין עשרות המשתנים שונה משתנה  לא טורחת להגיד פרט מאוד מאוד מהותי, זה לא שהוחלט 

יש כאן פרט מהותי, ואם את לא פותחת את הישיבה, לא   אחד שאפשר ככה לא להתייחס אליו. 

אומרת את זה כלאחר יד, פותחת את הישיבה ואומרת חברות יקרות חברי הוועדה היקרים שימו 

ראש הרשות, הנחייה של לב, הוחלט בעקבות דיון שעשינו, חשיבה של גורמי המקצוע, הנחייה של  

 -הגזבר, מכל טעם שהוא, מדבר איתה תני לי דקה לדבר איתה

 אני לחשתי זה ממש לא הייתה הפרעה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אבל את רואה שזה מפריע. את יודעת מה כן אני עם קשב וריכוז בסדר?    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -. אין לך את התני לי שנייה לדבר איתה אני באמצע שיח איתה

 דבר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

את הנימוס הבסיסי אפילו. לא יאומן, לא יאומן כי יסופר. תהילה, טעות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ניהולית ממדרגה ראשונה, למרות שאת כפופה לראש המועצה ולמרות שזה קשה להיות כפוף לראש 

בו, עדיין חייבים לשמור על כללים מקצועיים   מועצה ולהיות תלוי בו, ומקום העבודה שלך תלוי

שחלק מהם או דוגמא מהותית לדבר כזה זה לבוא לוועדת מכרזים ולהגיד חברות יקרות פה יש  

שינוי מהותי לידיעתכן, לתשומת ליבכן לחלק מהשיקולים שאתן לוקחות אם לאשר או לא. יכול  

מאשרות, זה היה נראה הרבה יותר טוב,  להיות שהיו מבקשות לקיים על זה דיון, יכול להיות שהיו

שנייה, אמרתי   נקודה  זה אחד.  וגם ציבורית,  יודע    2גם מקצועית  אני  נקודות תמתיני בסבלנות. 

 - שקשה לך לשמוע אותי
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 בבקשה בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לם אתם  תודה אני מאוד מודה לך. נקודה שנייה, אני לא יודע באיזה עו  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בפייסבוק כנראה  לתת  -חיים.  ואפשר  צבעוניים,  מאוד  והפוסטים  חמים,  ומאוד  נעים  מאוד  לנד 

תחושה עם לייקים וכאלה שהכול עובר נחמד והכול עובר יפה מאוד. אז אני רוצה לעדכן אתכם 

מהשכונות מאוד  המועצה. בהרבה  לראש  כולל  פעם  מדי  אליו  לרדת  לכם  ממליץ  שאני    - מהשטח 

ם יש לכם משהו תרשמו. בהרבה מאוד מהשכונות ביום שישי כשזורקים את הזבל ביום תתאפקו א

נכון במשפחות של   אנשים לא   2שישי אחרי ארוחת שישי ואחרי ארוחת שבת ואמר את זה דודו 

ויותר, שזה רוב המשפחות בתל מונד בוא נודה על האמת,   3-4מרגישים את זה, אבל משפחות של  

הפח מלא והוא צריך להמתין לפינוי ביום שלישי אז אין איפה לזרוק את   מרגישים את זה כשבשבת

אני   כי  היישוב  ברמת  וגם  השכונתית  ברמה  וגם  האישית  ברמה  גם  לך  להגיד  יכול  ואני  הזבל, 

הסתובבתי, אנשים הולכים לחפש וזורקים אחד אצל השני. ואין מקומות והפח מלא ביום ראשון  

אז אני לא מכיר התייעלות שבאה ואומרת אנחנו משלמים אותו דבר, או ביום שני וביום שלישי כבר  

נכון   ימי הפינוי,  זאת אומרת מה עשיתם? פתרתם בעיה בלייצר בעיה אחרת. לקחתם את מספר 

לייצר בעיה חדשה. במקום להעלות את  נזרקים, אז מה הפתרון?  ונכון שהפחים היו  שהיה לחץ, 

להגדלת הסעיף    2023תקציבית ולהביא את זה בתקציב   כמות המשאיות או העובדים ולהיערך לזה

לתת   צריכה  שמועצה  האלמנטרי  השירות  זה  אשפה  פינוי  לעשות  מה  כי  אשפה  פינוי  של  הזה 

לתושבים שלה. אז הלכתם והמצאתם איזה שהוא פתרון ועכשיו אתם משכנעים את הלא משוכנעים  

 השטח, לא עובד. בפוסטים יפים שהדבר הזה עובד. אז אני רוצה להגיד לך מ

 -תודה רבה. רותם, אני אחר כך אתייחס בקצרה וגורמי המקצוע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ריעני: מ  רותם  שיורדים  שאומרים  שבאמת  איזה   3-מסכים  ישר  באמת  עושה  זה  ליומיים  ימים 

פחים, אני אגיד לכם את האמת? גם אני הייתי   ויישארשהוא תוצאה של קטסטרופה שבאמת עכשיו  

באותה דעה. אבל שמעתי תושבים, גם מהצד הזה וגם לצד הזה. הרבה תושבים אמרו שזאת החלטה 

 - נכונה, היו פחים ריקים

 איפה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -בלא מעט רחובות רותם ריעני:

 במעט. אתה צודק, במעט רחובות. במעט רותם. זה בדיוק העניין.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 -אפשר לראות את התמונה הריקה ואת התמונה המלאה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אחוזים מכל העיר. 15-10זה ברמה של   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

הוא אמר יש כאלה ויש כאלה אז בואו נקשיב רגע. בואו ניתן לו   יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לסיים.

 אני רק מתקן אותו במילים.  הו ]חבר מועצה[:אבי אלי

 -אני רק מבקשת לתת לרותם לדבר הוא לא מדבר הרבה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

יכול להיות שבאזורים מסוימים זה באמת משפיע לרעה, ויכול להיות שלא. אתם תמיד    רותם ריעני:

פה, תמיד אתם משבחים אותם, גורמי המקצוע  על  ניתן להם את    אומרים שאתם סומכים  בואו 

ההזדמנות. אנחנו בסוף נראה מבחן התוצאה, עוד חודש עוד חודשיים, אני מאמין שאם באמת תהיה  

 - איזה שהיא קטסטרופה אז הם ישנו את דעתם אולי יוסיפו עוד יום, זה לא משהו שעכשיו אנחנו

די  אבי אליהו ]חבר מועצה[:  על זה  יחד עם  רק שנייה, אתה מסכים שהיה צריך להתקיים  ון פה 

 גורמי המקצוע? יחד עם הסקר?

 -. גם לא בוועדת מכרזים ואני אסביר. גם בוועדת מכרזים לאלא, לא רותם ריעני:

 למה אנחנו צריכים להחליט את זה? יש גורמי מקצוע. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 מכיוון שזה שירות בסיסי לתושב.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ביחד.* מדברים 

 אנחנו רוצים גם לשמוע את הגורמים המקצועיים, רותם בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

לגבי דיון פה או בוועדת מכרזים אם היא צריכה להיכנס לרזולוציה של הימים אני לא    רותם ריעני:

 -חושב, כי ועדת מכרזים תבחן מחיר, תבחן איכות, ועניין

 זה חלק מהפרמטרים של איכות השירות. :מירי פלג וילונסקי
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פעם אני שוב חוזר גורמי מקצוע קבעו שזה יותר נכון אחרי שבחנו את   אני חושב עוד  רותם ריעני:

 -זה, ניתן להם את הקרדיט. אבל מראש לבוא להגיד שזה פסול או שזה ישר לא נראה נכון

 פעמים בשבוע.  3-רק רוצים להעלות ל עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - מר לך שדווקא רואים שיפורבגלל זה אני אומר מבחן התוצאה דודו לפני רגע או רותם ריעני:

 איזה שיפור? סיגל זהבי שמבירו:

צריכים לבחון את זה. אז בואו נראה את   מסוימיםיש שיפור. יכול להיות שבאזורים    רותם ריעני:

 זה ביחד.

לפי סדר. אני רוצה רגע להתייחס. אחרי גורמי המקצוע. קודם כל, אני    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

מנכ"לית המועצה הסבירה בצורה מאוד מאוד יפה, יגאל אתה מפריע לי.  רוצה להגיד שתהילה כ

תהילה כמנכ"לית המועצה הסבירה בצורה מאוד מקצועית, מאוד רצינית, ומאוד אחראית את סט  

שהמועצה   יועץ  כולל  שכאן  המקצועיים  הגורמים  כל  של  ההמלצה  מאחוריי  שעמדו  השיקולים 

שהמועצה כמובן  בתחום  מומחה  יועץ  כך   לקחה,  אחר  שלכם  האמירות  כל  העניין.  לצורך  לקחה 

ביטלו את הדברים שהיא אמרה וחבל שכך כי היא הסבירה בצורה מאוד מאוד רצינית את ההבדל  

בין נושא תפעולי לבין נושא מכרזי. הסבירה מאוד מאוד יפה, ואני חושבת שהאמירות כלפיה היו  

ים המקצועיים. מעבר לזה, נאמר לכם במפורש פשוט לא הוגנות לטעמי, ואני רוצה עכשיו לתת לגורמ

מדדים שהם ברורים ללא אמירות בעלמא של פניות למוקד זה מדד מספרי, זה לא אמירות שנראה 

 -לנו ככה

 זה כי התייאשו מהפניות למוקד, זה מסיבות אחרות. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 . ההאינטרפרטציתודה על   לין קפלן ]ראש המועצה[:

, זאת האמת. תשמעי את האנשים מדברים בשטח,  האינטרפרטציזאת לא    ]חבר מועצה[:   אבי אליהו

 פותחים פה פניות באפליקציה אין תשובות גם אחרי שבוע.

 * מדברים ביחד.



 

 נוצר על ידי 

42 

עכשיו ברשותכם יש פה אנשים, יגאל יגאל. ברשותכם, יש פה אנשים גם   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

של שפ"ע  אחראי  וגם  תפעול  אגף  הפניות מנהל  שבסוף  אלה  הם  בשטח,  שנמצאים  אלה  שהם  נו 

 - מגיעות אליהם, הם אלה שנסעו עם הקבלן על המשאיות ויום יום

את באמת חושבת שהם יגידו משהו אחר ממה שאת אומרת עכשיו? יש    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לי שאלה. יושב מנהל אגף יגיד משהו בניגוד למה שאומרת ראש המועצה? 

 אתה לא תשאל באמצע שאני מדברת.  אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 אני לא שואל, זה אמירה רטורית.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבי מספיק מילאת את התפקיד שלך, מספיק.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

באמת את לא יודעת   0-גם את מילאת את התפקיד שלך בהערות מתחת ל  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ז את יורדת לפסים אישיים, די די לא נמאס לך? את לא מתביישת? די. תתחילי  לנהל דיון ענייני א

 לנהל את המועצה. 

 דקות הפסקה. 5אנחנו נעשה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות הפסקה. הבושה שאת מנהלת את הדברים. באמת. 10תעשי   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 דקות הפסקה.  5  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * הפסקה. 

 -אני רוצה לשאול שאלה באמת. אם בוועדת מכרזים האינפורמציה מירי פלג וילונסקי:

 - לא מירי מירי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אני אומרת לך זה ממש ממש מירי פלג וילונסקי:

 את שואלת על הוועדה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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לא. אני רוצה להעלות פה איזה שהיא נקודה. בהנחה ורגב עכשיו הולך להציג    מירי פלג וילונסקי:

, אני 1,2,3איזה שהם טיעונים מקצועיים בעיניי כולנו, בעיניי הציבור על ההחלטות מדוע עשו ככה  

 - תי זה פוסט מורטום, זה ניתוח לאחראומרת מבחינ

 - אבל מבחינתי זה לא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אבל אני אסביר לך למה. את הטיעונים האלה הוא היה צריך להציג לנו כחלק    מירי פלג וילונסקי: 

מתהליך השיקולים, ועכשיו אחרי שהחלטות התקבלו זה רק איך אומרים? לנעול את הטיעון וזה  

 וד מפריע. מאוד מאוד מא

אז מירי אני מבינה את מה שאת אומרת. עדי יתייחס לזה בסוף הדיון,   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

לכל  להתייחס  וצריכים  חייבים  המקצועיים  הגורמים  דברים,  מאוד  הרבה  כאן  ונאמרו  והיות 

 הדברים שנאמרו כאן. אז בבקשה מי מכם מתחיל? 

לם. קודם כל אני רוצה להגיד שעברנו שבוע מאוד  ערב טוב לכו  אריק דושי ]מנהל מחלקת שפ"ע[:

 -מאוד קשה כל עניין הסופה

אריק דקה רגע. עדי אני רוצה לשאול ברשותך לגבי זום, האם ניתן להמשיך    סיגל זהבי שמבירו: 

 להשתתף בזום בזמן ישיבות מועצה? ושאלתי את עדי ולא אותך לין. 

 - את לא מתחצפת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מתחצפת? סליחה? בי שמבירו:סיגל זה

וואו. אחרי שאת מתחצפת כל כך הרבה זמן   -מתחצפת? מתחצפת? אחרי  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 דקות הפסקה את אומרת לה לא להתחצף. את חוצפנית בעצמך.  5ולוקחת 

 בבקשה יועץ משפטי. אנחנו צריכים עוד חמש דקות?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

דקות הפסקה    5דקות הפסקה. על החוצפה שלך כן עוד    5כן אנחנו צריכים    ה[:אבי אליהו ]חבר מועצ

 דקות הפסקה, מצוין, חוצפנית.  5עכשיו. לנתק עוד 
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המועצה[: ]ראש  קפלן  מליאה   לין  כאן  יש  הארוך  הזמן  על  מתנצלים  אנחנו  סליחה  ורגב  אריק 

 סוערת.

 מליאה סוערת? יש ראש מועצה נסערת כנראה. אל תתחצפי.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * הפסקה.  

 טוב אנחנו נמשיך. בבקשה סיגל רצית לשאול שאלה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שאלתי את עדי אם הוא רוצה להתייחס. סיגל זהבי שמבירו:

]יועמ"ש[: עדי סדינסקי  להתייח  עו"ד  לגבי האיסור שגבה מצו, איסור  סיגל  אז  ס לחברי  אוקיי 

 -מליאה

 אני לא שומעת. סיגל זהבי שמבירו:

]יועמ"ש[: סדינסקי  עדי  אליו   עו"ד  התייחס  הפנים  שמשרד  האיסור  עליי.  גובר  קצת  המיקום 

בתקופה הקורונה ושחל בכל זמן ייעוץ לחברי מועצה ולהצבעה מרחוק. הוא לא מדבר על נוכחות 

בר במהלך ישיבת המועצה. אז האיסור הזה של מי שאינו חבר מועצה, ככל שכן אם הוא מוזמן לד

חל על חברי מועצה בלבד. אם חבר מועצה יבקש לדבר והוא לא בחדר, לא משנה מאיזה סיעה הוא  

 ומאיזה ועדה הוא, הוא לא יכול, כל שכן לא יכול להצביע. לגבי עובדים אין את האיסור הזה. 

ריכה סעיפים, אמרת לי אני יודע מה  איזה סעיף זה לחוק? אמרתי לך שאני צ  סיגל זהבי שמבירו:

 את אוהבת, כנראה שלא. 

לא, אמרתי לך שאני אענה לך מה שאני חושב. עניתי לך מה שאני    עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 חושב.

 אה מה שאתה חושב. זה פרשנות שלך? סיגל זהבי שמבירו:

 צריך ביסוס משפטי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אם את רוצה נביא לך את זה גם בכתב.  סדינסקי ]יועמ"ש[:עו"ד עדי 
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 - עורך דין סדינסקי לוי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - אם היא רוצה בכתב אני אשלח בכתב עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 כולנו רוצים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 שתפנה בכתב אני אשיב בכתב. עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 א' אל תגיד לי איך לפנות.  מבירו:סיגל זהבי ש

 מה זה? עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אל תגיד לי איך לפנות. אני לא עובדת שלך. זה אחד. שתיים, אני לא אפנה    סיגל זהבי שמבירו:

אלייך, יש לי מספיק יועצים משפטיים שייעצו לי, תודה. אתה תקבל את חוות הדעת שלי, לא אני 

 אקבל את שלך.

 אני לא חושב שחבר מועצה יכול לתת חוות דעת, נמשיך. י סדינסקי ]יועמ"ש[:עו"ד עד

 לא אני אעשה אותה. יש לי מספיק יועצים משפטיים.  סיגל זהבי שמבירו:

סיגל תודה רבה. סיגל תודה. אריק בבקשה הפסיקו אותך בוא תחזור    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 בבקשה.

טוב אז ערב טוב אני אדבר על העניין של הפינוי אשפה. אז קודם    אריק דושי ]מנהל מחלקת שפ"ע[:

הרשויות   כל  בטח  בשבוע,  לפעמיים  עוברות  בארץ  הרשויות  רוב  יודע  שלא  ממי  שתדעו  רק  כל 

יש לזה סיבה.  שלצידנו, קדימה צורן, אב יהודה, אפילו כפר סבא, כולם מפנים פעמיים בשבוע.  ן 

קודם כל מה הבעיה? פינוי של יום כן יום לא זה המון המון תנועה של משאיות ביישוב, זה קודם כל. 

אתם רואים את זה לפעמים יש משאית שמפריעה לתנועה, מאיטה את התנועה, זה משפיע על היום  

שלכם, וזה משפיע גם על גורמי זיהום אוויר. כמה שאפשר להפחית בעולם    יום שלכם, בעיקר בתנועה

המשאיות אנחנו מפחיתים, זה פעם ראשונה. פעם שנייה, מה שנקרא היחס שלנו לפחים וגם דיברנו 

היו מפנים   בעבר  לפחים  זה. היחס  היו   1,400על  זה,  לפני  והגיונית.  נורמלית  לצורה  ביום.  פחים 

-ך חלק אם היו יותר ויותר תושבים שהוכנסו לזה אבל זה הגיעו לסביבות המניחים כל פעם זה הל

פחים ביום ככה נראים העובדים, ככה נראים הפחים, וככה    1,400פחים ביום, בשביל להניף    1,400
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נראית העבודה. ובגלל זה היו לנו המון המון המון פניות למוקד, פניות של תושבים על שבירת פחים,  

פחים   החזרת  מחזירים  אי  לא  השערים,  את  סוגרים  ולא  בעיות  שעושים  עובדים  למקום שלהם, 

פחים, מנסים מהר מהר לגמור את הכול כי הם צריכים להספיק לגמור את הכול, אני לא יודע מי  

רוצה מתי   לעשות כמה שאתה  יכול  לא  פינוי אשפה אתה  בפינוי אשפה אבל  מכם מבין תפעולית 

ש שעה מסוימת שהאתר הטמנה כבר לא מקבל את האשפה. הם  שאתה רוצה ואיך שאתה רוצה. י

אתר ההטמנה    15:00צריכים להתחיל מוקדם בבוקר כדי להספיק כי בדרך כלל בסביבות השעה  

כבר לא מקבל אותם, ואז אין לו מה לעשות עם המשאית והוא נשאר עם משאית מפוצצת באשפה  

ז תפעולית שתבינו שהמשאית חייבת לסיים  וצריך לפנות אותה למחרת, זה הופך להיות מסורבל. א

בשעה מסוימת ולצאת מהיישוב. אי אפשר שמשאית תסתובב ביישוב אחרי השעות האלה זה כבר 

הופך להיות מסורבל. אז היחס לפחים הוא כמה שזה נשמע מצחיק יחס לפחים אבל כן גם פח צריך 

לא ידפקו את הפחים ולא אתם  יחס תפעולי אם אנחנו רוצים שיפנו את הפח ולא יצמצמו פחים ו

יודעים זה נשמע כאילו דברים שונים אבל מספיק לוקחים את הפח, המשאית מניפה אותו ובום 

זורקים אותו חזרה כי רוצים לגמור מהר, כל מכה כזאת הפח מקבל מכה, תחשבו שלוש פעמים 

את המכה הזאת,  בשבוע תכפילו את זה כל שבוע. עכשיו הוא מקבל את המכה הזאת והוא לא מקבל  

פחים ביום.    700כי זה פחות זמן, עשינו בצורה יותר איטית ויותר נורמלית, היום אנחנו מפנים בערך  

הכי   עבודה  זה  משרדית,  עבודה  ולא  קלה  עבודה  לא  זה  כולנו  האמת  את  נשים  שבואו  העובדים 

שעובד בזבל צריך    סיזיפית שיכולה להיות לעבוד בזבל, כולם מבינים את זה. אז אם כבר אותו עובד

אז   והכול  האשפה  של  הריחות  עם  מאחורה  במשאית  לעמוד  וינסה  ולהוציא  אשפה  פחי  לסובב 

המינימום שאפשר להקל זה גם להקל בעומסים על הפחים וביחס, וזה עובד אנחנו רואים את זה, 

הימה,  אנחנו עשינו פה עבודה של חודש וחצי אני יכול להגיד לכם שההרצה הזאת הייתה בצורה מד

כל זה תודות כמובן לצוות, לרגב ולאוהד שהיו פיזית על המשאיות עברו פח פח עברנו איתם, אין לי  

מה להתחרות ואין לי מה לשקר, כל האחריות במקרה הזה זה עליי. היה קשה פה פח שם פח אבל  

וזה  פחים לא משנה כמות מדויקת נשרטים כמה פחים זה בסדר גמור וזה סביר    5,000בסדר מתוך  

נקי, וכל מנהל שטח ששיתפתי אותו בזה שאני עובר לפעמיים בשבוע וכל זה וסיפרתי לו כולם היו  

 בשוק איזה צורה חלקה זה עבר.

 אריק אפשר לשאול שאלה? מה עם האיסוף? מירי פלג וילונסקי:

רגע שנייה חבר'ה אני אשאיר זמן לשאלות אני מנסה להיות    אריק דושי ]מנהל מחלקת שפ"ע[:

 -וקד. ממה שאני הבנתי בשבועיים שלושה האחרונים מבחינתממ
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 * לא שומעים טוב. 

היינו לפני זה כולנו בחששות האם אנחנו נעבור לפעמיים בשבוע,   אריק דושי ]מנהל מחלקת שפ"ע[:

האם זה יהיה בסדר? האם זה יספיק הפינוי? בנינו את התוכנית בצורה כל כך מדויקת אבל עם מעט 

בחנו פח פח, אני פיזית הולך, אני ורגב פותחים פח פח אחרי   -לא יספיק, למקרה שגמישות למקרה ש

ברחוב היהלום, תשאלו   . שבת, אחרי זה, אני פותח את הפחים אתם יכולים לשאול כל תושב ברחוב

 מי שאתם רוצים. 

 וולפסון? אלי כהן? שכונת הציפורים? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 שנייה.  מחלקת שפ"ע[: אריק דושי ]מנהל

 ובנוטע אין לנו ספק שאתה שם. 89-ב עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אפשר לתת לו לסיים עינת?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, אני שואלת.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עינת רגע את תשאלי אחרי שהוא יסיים ואחרי שרגב יגיד.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

לין לא קרה שום דבר. שאלתי אם הוא מגיע לרחובות מה הבעיה? איזה    מועצה[:  עינת קדרון ]חברת

 לחץ.

אין לחץ. אני לא חושבת שאת ככה מנהלת דיונים שלך. בבקשה אריק   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תמשיך בבקשה ואחר כך תשאלו שאלות, בבקשה. 

י הלכתי לראות פח פח כדי  אני מבטיח לענות על כל שאלה. אנ  אריק דושי ]מנהל מחלקת שפ"ע[:

להבין אין דבר שיותר מלמד מללכת תוך כדי תנועה, וכל קריאת מוקד שנפתחה על פח שלא פונה 

והפח שלי מלא, לא פיניתם, מיד או אוהד או רגב או אני מגיעים למקום, פותחים את הפח כדי להבין  

המשאית   האם  התמלא,  איך  התמלא,  במה  התמלא,  מה  פספסהלמה  עשיתי  ,  ופח  פח  כל  קרה, 

תחקיר. כל פח שלא פונה עשיתי תחקיר עליו, אני יכול להגיד לכם שאחרי השבת האחרונה לא היה  

פח אחד שהיה מפוצץ. לא היו לנו תלונות על פחים. היה איזה פח שאני פתחתי ברחוב הנוטע מול  

, יצאה הגברת, הסברתי  נוף ילדות, פתחתי את הפח, צילמתי לו את הפח, הפח מפוצץ בפסולת בניין
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לה, היא הייתה מאוד נחמדה וביקשה סליחה אמרתי לה שאנחנו לא אמורים לרדוף אחריו, עוד דבר 

מטרים מהבית שלכם יש פח    50שצריכים לקחת בחשבון. היום היא דואגת לזה, יש מחזורית בכל  

כול. בגלל שאנשים מטרים יש פח כתום. יש נייר, יש קרטונים ויש ה  100כתום, ואם יום אחד של  

התחילו למחזר כמויות אשפה בפחים הנפח יורד, הפחים לא מתמלאים כמו שהיו מתמלאים פעם,  

פעמים זה לא היה, היינו על פעמיים    3פחים כתומים ביישוב, אני הצלחתי להביא אותנו    120יש  

לא זה בסדר,  פינויים בחודש זה אומר שהפחים יכול להיות שתראו פח כתום מ  3בחודש, אנחנו על  

מטרים יהיה עוד פח, זה בסדר, אנחנו עדים לזה, יש    50זה בסדר, זה אומר שממחזרים, אז עוד  

ואנחנו   עדות.  יש  בצורה מדהימה,  עובד  והמחזור  פינוי האשפה  כל מערך  חיישנים בתוך הפחים, 

עם כולם   משתפרים כל פעם, ואני מביא את הרשויות ואני מביא נציגים של תמיר אליי, ואני נפגש

 - ואני נפגש, זה עובד, יכולים להיות עדיין בעיות

 * מדברים ביחד.

אנחנו במעקב, יש לי טבלאות שאני עושה על כל פח שקיבלתי    אריק דושי ]מנהל מחלקת שפ"ע[:

לו   זה בגלל שהיו  עליו תלונה אני מודד אותו ואם שבוע למחרת לראות האם באמת מולא, האם 

אנשים    4אורחים בשבת, האם זה בגלל שאולי בבית הזה קיימות יחידות דיור ובמקום שיתגוררו שם  

ם מקרים כאלה. האם באותו בית בלי שאנחנו יודעים יש  אנשים. יש ג   6-8כמו שמדווח, גרים שם  

איזה שהוא צהרון במקרה שמתבצע אחר הצהריים שמישהי מביאה ילדים ויש לה צהרון? אני לא 

משוגע, אני לא אוכף, זה לא התפקיד שלי לאכוף אם היא עושה את זה או לא זה לא התחום שלי, 

ביעילות, כל מה שקשור אליי אנחנו מבצעים.  אני אמור לפנות את האשפה, לנקות את הרחובות  

חבר'ה הדבר הזה של פעמיים בשבוע אם אתם שואלים אותי כאיש מקצוע ויש לי לא מעט ניסיון  

מאחוריי, הדבר הזה עובד. אגב לא קיבלתי אף פנייה, לא פנו כי לא ראיתי פנייה שמישהו אמר, מי 

תם אותו למוקד או אליי תבדקו אם  יור הפנשפנה דיבר איתי, הגעתי ישר לשטח, אתם כנבחרי ציב

 אני הגעתי ובדקתי את הפנייה הזאת. שאלות בשמחה.

 תודה רבה אריק.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מאחר וקיבלתי חוות דעת משפטית עדי תוך כדי הזה שרשות ציבורית שונה    סיגל זהבי שמבירו:

חוק. רשות ציבורית יכולה לעשות אך  מאדם פרטי שיכול לעשות כל דבר כל עוד הוא לא עובר על ה

ורק מה שהחוק מתיר באופן מפורש. זה נקרא עיקרון החוקיות אם אתה לא מכיר, ולכן החוק לא  

 מתיר השתתפות במועצה בהשתתפות זום. אז אנחנו נרצה לקבל את זה בכתב ממך.
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 -יל ואין בעיה תפני בכתב תקבלי בכתב. אני אגיב. הוא עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אמרתי לך שאני מקבלת תוך דקותיים ייעוץ משפטי אתה כנראה לא מבין מי    סיגל זהבי שמבירו: 

 אני אה? אתה חושב שאני משחקת?

]יועמ"ש[: יודעת בדיוק כמוני   עו"ד עדי סדינסקי  לא, אני בטוח. אני אגיד לך למה. בגלל שאת 

ן, נעים מאוד סדרי דיון מולך. אז  שלראש המועצה יש סמכות מפורשת לנהל ולקבוע את סדרי הדיו

 -אני מבין שאת רוצה להגיד לי מה זה עיקרון חוקיות המנהל שאני בעצמי כתבתי בהרחבה

 - אנחנו נקבל את החוק ונפנה למשרד הפנים עם הייעוץ סיגל זהבי שמבירו:

 בבקשה, יש לכם.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -ו את עונההאופן המזלזל שב עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אנחנו נבקש ממך חוות דעת משפטית ונפנה למשרד הפנים. סיגל זהבי שמבירו:

 - האופי המזלזל שאת מרשה לעצמך לפנות עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

אני מרשה לעצמי כי אני מוקפת יועצים משפטיים שמעת? אני לא צריכה את    סיגל זהבי שמבירו:

 ם משפטיים. החוות דעת שלך. יש לי מספיק יועצי

מועצה[: ]חברת  רבין  את   אילה  כששומעים  מתחלפים.  משפטיים  שיועצים  מתפלאים  זה  ואחרי 

 -השיח הזה

אל תתני לי לפתוח את הפה שהיועצים המשפטיים לשעבר מה אומרים    אילה   סיגל זהבי שמבירו: 

 על ראש המועצה. אל תתני לי לפתוח את הפה. 

 עוד חצי שנה גם אלה יגידו. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -פה רשיישאלא כדאי לך, לא כדאי. היחיד   סיגל זהבי שמבירו:

 רגב אתה רוצה להוסיף?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יש פה שאלות.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 לא, אם המועצה פועלת בניגוד לחוק אני לא מוכנה.  סיגל זהבי שמבירו:

 ה רגב. שנייה מירי רגב ידבר ואז בבקשה תשאלי את השאלה שלך. בבקש  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -רגב רגב רגב סיגל זהבי שמבירו:

 תדבר חזק רגב לא שומעים, סיגל אל תפריעי לו.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

רגב אני מאוד אוהבת אותך באופן אישי אבל אני לא יכולה להרשות כי זה לא    סיגל זהבי שמבירו: 

 חוקי.

 להרשות? להרשות? את מנהלת את הדיון?  דינסקי ]יועמ"ש[:עו"ד עדי ס

שמבירו: זהבי  מתבלבל    סיגל  אתה  עדי.  מתבלבל  ממש  אתה  מועצה.  חברת  אני  מתבלבל.  אתה 

 בתפקידים שלנו. 

אני מבקשת אם זה לא חוקי נוריד את זה מהתמלול בבקשה,    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לדבר.  הם שעתיים נמצאים על הקו תנו להם

 מקובל. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 רגב בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגע אפשר לשאול בין לבין שאלה? מירי פלג וילונסקי:

 תני לו רגע לדבר ואז תשאלי בבקשה רגב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה לחזק את הדברים של אריק. אנחנו הוכחנו שהדברים האלה  רגב אדרבי ]אחראי שפ"ע[:

יכול להגיד שבהסתכלות שלי הרחובות   3-באמת עובדים. המעבר מ פינויים לפעמיים בשבוע אני 

הרבה יותר נקיים, עובדים לא ממהרים, עובדים עובדים בצורה מאוד מאוד מבוקרת, אנחנו כמו  

ות בתל מונד, אם זה בנוטע, וזה בארגמן, ובשוהם, ושכונת שאריק אמר פתחנו פח פח לכל הרחוב

 -ובכל הרחובות בתל מונד. והסתכלנו ואין באמת מצוקה כמו שאמר ןציפורים, ובירמו

 כמו שתושבים אומרים.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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 אני לא שומע?  רגב אדרבי ]אחראי שפ"ע[:

 סליחה סליחה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - שמעתי מקודם אחראי שפ"ע[:רגב אדרבי ]

 * מדברים ביחד.

 אתם מפריעים לרגב לדבר דודו. בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אני שמעתי מקודם רגב אדרבי ]אחראי שפ"ע[:

 - אם המנכ"לית לא רואה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 - אחרי זה את אומרת דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -למה אתה לא מכבד עובד מועצה שחיכה שעה בזמן הדיונים  ראש המועצה[:לין קפלן ]

, אני מכבד אותו, אני רק לא מכבד את ההתנהלות פה. יש עוד  לא, לא  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מישהו במחלקה שידבר על אותם נושאים?

 זהו. רגב אדרבי ]אחראי שפ"ע[:

 טוב תודה רבה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה רגע לפני השאלה אני רוצה להגיד משהו. אתן מדברות על כך שבעצם   פלג וילונסקי:  מירי

להאמין   רוצה  ואני  באמת  להיות  ויכול  השירות  איכות  עלה  אשפה  הפינוי  של  הספק  בהחלפת 

שבחרתם ובחרנו ספק שדואג יותר לפחים ויותר שומר על האיסוף כשהוא מרוקן לרוקן כמו שצריך,  

ואיכות השירות שלו השתפרה. אבל כמי שהיום נותנת בעצמה שירותים בארגון, אני אומרת יש יותר  

והנושא הזה של תדירות השירות  ,  SLA-מפרמטר של איכות השירות. יש את תדירות השירות וה

מ פרמטר    3-שירד  הוא  התושבים  מבחינת  הזה  שהפרמטר  להתווכח  אפשר  אי  לפעמיים,  פעמים 

יכ והוויכוח של לשכנע בכך שזה שניזוק. אז  וירדנו בפרמטר אחר  ול להיות שהעלנו פרמטר אחד 
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פרמטרים שונים שהציפייה    2שהפח מרוקן בצורה יותר איכותית מכסה על זה שהתדירות ירדה, זה  

רוצה באמת  ואני  נקודה שתושבים מעלים  פה  יש  עכשיו אנחנו  זה.  וגם  יהיה תקין  זה  היא שגם 

יכולים לעשות כדי שאחד אחרי סופי שבוע לא יהיו פחים מפוצצים, שאלה    שנחשוב ביחד מה אנחנו

 שאני רוצה להבין מתי ימי האיסוף היום של פחי הזבל? האם זה ימים קבועים לכלל היישוב?

 לא זה משתנה בין שכונות. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

שון ורביעי ויש אזורים של שני  אני אגיד רגע יש אזורים של רא  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

פחים   שיש  ככל  וחמישי,  שני  זה  טמונים  פחים  האזורים.  זה  ושישי.  שלישי  אזורים  ויש  וחמישי 

ספציפיים ובאמת יש פחים בודדים כאלה באמת אנחנו אחרי שבועיים של מעבר על פחים ברחובות  

הנקודתיות גם ניתנו פתרונות  בלי הפסקה כי אנחנו מנסים לאתר איפה יש לנו את הבעיות, ובבעיות  

 נקודתיים, אנחנו ממש לא מתכוונים להתעלם מבעיות נקודתיות.

לא, בסדר, אבל כנראה המצוקה שאחרי סופי שבוע יש נקודות בשבוע שהן יותר   מירי פלג וילונסקי:

 עמוסות, אנחנו כולנו חווים את זה.

 זה לפי שכונות?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - השכונות האלה שבעצם האיסוף זה שלישי ושישי נסקי:מירי פלג וילו

 - מירי בכל מקרה גם אם יש פינוי ביום שישי אז ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ראשון ורביעי אמרת?  מירי פלג וילונסקי:

 הוא לא מתמלא בשבת. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

לקראת סוף    -ראשון ורביעי כן האמת היא שראשון זה אחרי סוף שבוע ורביעי  מירי פלג וילונסקי: 

שבוע מתחילים בישולים הפחים מתחילים להתמלא אם אנחנו מרוקנים ברביעי יכול להיות שיום  

של תדירות השימוש, מה אנחנו עושים בואו ניתן   SLA-שישי זה כבר מפוצץ אז אני אומרת ירדנו ב

פתרונות לדעתי. אחד מה המשמעות של בכל זאת לשקול לעלות.   2פתרון, יש  פתרון בואו נחשוב על  

האם הדבר הזה מבחינה תקציבית מה הערך של זה והייתי רוצה רק להבין במידה ואנחנו רוצים 

בכל זאת לבחון את התוספת של הפעם מה המשמעות. זה פשוט דיון לגיטימי של חשיבה משותפת.  

לא אפשרי, לא תקציבית, לא פרמטרים שבאמת נגיע למסקנה שאי  שתיים, אם נגיע למסקנה שזה  
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אפשר, האם אפשר לתת איזה שהוא פתרון לחשוב ביחד על פחים מפוצצים ואנחנו רואים תמונות  

של תושבים שזה לא מספיק להם הפעמיים וזה לא פח אחד או שניים בוא נגיד זה כמות די גדולה  

שהפעמיים בשבוע הזבל מתגלגל ברחובות? צריך למצוא   של תושבים שמתלוננת. מה אנחנו מציעים

 לזה פתרון.

סליחה שאני זה, אבל בשביל למצוא פתרונות צריך לקבל את התלונות   רגב אדרבי ]אחראי שפ"ע[:

 האלה, אני לא מכיר את התלונות האלה איפה אתם רואים?

 התלונות האלה.אז זה בעיה מאוד חמורה אם אתה לא יודע על   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אני יכולה רגע להוסיף התייחסות למירי? קצרה? אני אומרת, גם    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

ירדו לפעמיים. אבל כל שינוי זה תהליך,  וגם אני אמרתי מה  אני בהתחלה הפח שלי היה מפוצץ 

מא, ולין תעיד  . אני עובדת על זה, כי אני דוגאילהזה מוקלט אבל אני עובדת על זה    -באופן אישי

ליטרים, עוד    360-שאני באתי ואמרתי מה ולא שיניתי עוד את הפח חשבתי להחליף יש אותו פח ב

לא החלפתי, בינתיים בשבוע האחרון הפח שלי לא עולה על גדותיו שעלה לפני כן. אני אומרת שינוי  

א לפני הקיץ כי  זה תהליך, אני לא אומרת שלא צריך לשים לב, ואנחנו לא רוצים פה פחים בטח ל

בקיץ בכלל מה יהיה פה, אבל אני אומרת צריך לתת הזדמנות גם לשינוי לראות מה קורה. ויכול  

 - שנייה -להיות

 אין להתרגל לזה שהזבל אין לו מקום. מירי פלג וילונסקי:

אני לא אומרת להתרגל. אני לא אומרת להתרגל. אני אומרת אם יש    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

רגע תקופה שאפשר  תלונ לזה  ניתן  בואו  פחים  ובודקים  ברחובות  ועוברים  פחים  בודקים  והם  ות 

להחליט ואז לקבל תמונת מצב אתם אומרים שאתם בשטח, הם בשטח, בואו נקבל רגע תמונת מצב 

של עוד חודש שיהיה כמה חודשיים? שינוי כזה? ואז אני חושבת שבחודשיים אפשר לבחון את זה,  

ליטרים. אני    340ב. יכול להיות שלא צריך להגביר תדירות אלא להחליף לפחים של  ואז בואו נחשו

אם    -סתם אומרת. אני לא יודעת להגיד לך באמת לא יודעת להגיד לך. לא מחזרתי ואני אומרת לך

אני אומרת רגע, אף אחד לא רוצה שהפח שלו יעלה על גדותיו אבל    -אני לא מארחת פתאום בכמויות

או ניתן רגע זמן לבחון את זה, ויכול להיות שכולנו נבוא ונגיד לא מתאים פעמיים או  אני אומרת בו

 . או להחליף אבל בואו רגע ניתן זמן לתהליך. 3בשכונות מסוימות צריך 
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דרך אגב הרעיון של יונת להרחיב את קיבולת הפח הוא טוב ומעניין אותי לדעת    מירי פלג וילונסקי: 

פעמים בשבוע מבחינה כלכלית לעומת לממן    3-נטיבה של לעלות ל תחשיב כלכלי באמת מה האלטר

 -פח יותר גדול לתושבים שזה יכול להיות פתרון. רוצים מדברים על איכות השירות

זה שאלות מאוד מאוד חשובות שאנחנו עוסקים בהם יום יום.   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

עסקים בשאלה הזאת, יש לי ייעוץ משפטי שאמר יש לי דיון על זה בדיוק מחר, אנחנו כל היום מת

לי אם אני יכולה או לא יכולה. אנחנו מתעסקים בזה, זה עניינים מקצועיים, אנחנו באמת אני לא  

המשמעות  יצליח.  שזה  רוצים  אנחנו  כי  הזה  הדבר  על  הזמן  כל  נמצאים  אנשים  סתם,  אומרת 

 יליון שקלים. פעמים זה אני יכולה להגיד זה מ 3-הכלכלית של לעבור ל

 ומה המשמעות של להחליף פחים לתושבים? מירי פלג וילונסקי:

 עשרות אלפי שקלים. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אז יכול להיות ששווה לעשות את זה. מירי פלג וילונסקי:

 - אבל אנחנו עושים. מירי תני לנו רגע תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 שאנחנו נממן את זה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא חשבתי שהיא אומרת לחייב להחליף.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 יונת הביאה רעיון מעולה.  מירי פלג וילונסקי:

 ה זמן. אני אומרת גם את זה צריך לתת לז יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

נניח שהחלטנו לבחון את הנושא הזה אולי גם רגב ואריק יכולים    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

לומר את זה, אולי בעונת למשל הקיץ יש יותר אירוח של אנשים אז הפארק יותר מתמלא לעומת 

חורף שאנשים נמצאים בבתים והפחים פחות מתמלאים ואז זה יכול לתת לנו בעצם תמונת מצב  

 שונה ממה שיכול לקרות גם בקיץ.

 צריך זמן סיגל שיעברו את השנה. שיבדקו. בואו ניתן להם זמן. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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בניגוד לגזם שבאמת יש הבדל בין קיץ לחורף בחורף יש הרבה    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - רפחות גזם שמוציאים באשפה אין את זה. באשפה יש לנו פחות או יות

 אבל יש את השלכות מזג אוויר על נגיד פח שעומד יותר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

זה יכול להיות. אבל כמו שאמרנו שזה נעשה בהרבה מאוד ערים    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -שיש להם את הניסיון הזה אנחנו מאמינים שגם אצלנו אפשר

 דוק את זה.מירב תני להם לב עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -גם בשכונה אני אומר לכם דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 אריק אמר יש עוד מה לשפר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הם אמרו היא לא אמרה, הבנת?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

טוב טוב אני רוצה שנסתדר יש לנו עוד נושאים לסדר היום. מירב את   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 רצית להגיד משהו? ובזה נסיים אז בבקשה. 

טוב אז ההצעה שלי להחזיר לשלושה ימי פינוי במקום שתיים כמו שהיה    מירב דין ]חברת מועצה[: 

שגורמי המקצוע  נהוג עד עכשיו מגיעה ממציאות בשטח. וזה אומר שאני מקבלת לחלוטין את כל מה  

עושים ואת כל החשיבה והיא מאוד לגיטימית ומאוד מבורכת. יחד עם זאת, בפועל, המציאות היא  

ימים דיברתם פה על רחוב הקורן, במקרה דיבר איתי    3לא תואמת את מה שמשדרים פה. לפני  

שנים ביישוב, והוא אומר לי תקשיבי עד עכשיו הרגשתי    3, תושב יחסית חדש,  כורםהתושב מרחוב  

שהמועצה לא נותנת לי שירות חוץ מפינוי אשפה, עכשיו גם את זה אין לי. אז יש כאן תחושה מאוד 

קשה שגם זה נפגע, השירות האלמנטרי הזה של הפחים, פינוי כראוי, גם זה נפגע. ואני רוצה להגיד  

כי דיברתם על המאמץ שאתם עושים. אז אני מאוד מופתעת שאתר המועצה, אתר    משהו על הדרך

הפייסבוק של המועצה שמפרסם כל דבר הכי קטן גם גננת שעושה איזה שהוא פרויקט שזה מקסים 

לא טרחתם להגיד או לרמוז ולו במילה אחת לתושבים על פיילוט, על שינוי ימים, לא יכול להיות 

ה מירי ושואלת אותכם תגידו מתי מפנים ברחוב שלי והיא לא יודעת. היא  שיושבת כאן חברת מועצ

 לא יודעת כי זה לא פורסם.
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 בטח שזה פורסם.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 איפה זה פורסם?   מירב דין ]חברת מועצה[:

גם באתר של המועצה וגם בפייסבוק. אני אראה לך כי ככה אני    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 עתי שזה ימים א' וד' אצלי. ואני מהפרסום ידעתי. יד

אני לא ראיתי אשמח אם תראי לי את הפרסום של ימים. מצוין. התחושה    מירב דין ]חברת מועצה[:

היא שמה שאנחנו עושים כאן עכשיו זה סוג של בקרת נזקים בדיעבד. אני רוצה להגיד שמה שרוב  

עושות הרשויות  רוב  מה  יודעת  לא  אני  הרשויות    הרשויות  רוב  גם  אבל  יודעת,  לא  באמת  אני 

ממשיכות עם ריסוסים ואנחנו רוצים להיות אחרים. אנחנו רוצים לעשות דברים בדרך שלנו. תל  

מונד אין הרבה דברים להציע בסדר אני שמה את זה על השולחן. איך אמר לי שי אפילו היום? אין  

ה אני רוצה. אין פה הרבה דברים, אבל את  כאן הרבה דברים, אין מרכז מסחרי, מה יש לי פה? גינ

הדברים המעט שיש לפחות לתת התייחסות באיכות טובה ובשירות טוב. בישיבת מועצה הקודמת 

לדעתי את אמרת תהילה אם יש תושב   2-ימים ל  3-שבה היה דיון לראשונה פומבי כאן שירדתם מ

לחת, אנחנו דואגים נקודתית לפתור  שיש לו בעיה והפח עולה על גדותיו הוא מתקשר למועצה ואני שו

את הבעיה אמת או לא אמת? אמת. מה שקרה בפועל זה שאני, זה גם מה שאמרתי לתושבים שפנו 

אליי חבר'ה תפנו למוקד. ואני רוצה להגיד לך שלא קיבלו מענה. אמרו לי לא אמרו לי לחכות עד  

 יום הפינוי שיגיע. ונתקעו עם פח שעולה על גדותיו. 

 אני אשמח להתייחס לזה. ון ]מנכ"לית המועצה[:תהילה מימ

דין ]חברת מועצה[:  וכולנו    מירב  כולנו כאן מחוייבים לשירות  אני אשמח. אז מחוייבים לשירות 

 -רוצים שיהיה כאן שירות איכותי וטוב, ואני מבקשת 

 אני באתר של המועצה. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 הפייסבוק של המועצה.זה לא אתר   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אה לא פייסבוק רגע נכנסתי לאתר קודם.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  לא  מירב  יקרים לא,  תושבים  בפירוש  שאומר  המועצה  של  הפייסבוק  אתר   .

החלפנו את ימי הפינוי. דרך אגב אני אתקן, רגע בבקשה. אני כן אשמח לדעת לקבל נתונים כמה  
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גם אני אשמח  תושבים פ יש תושבים שאומרים שהם לא מקבלים שירות טוב מהמוקד, אז  כי  נו 

לקבל מספרים על זה, אמרתי שאני אבדוק אז או שנעשה שאילתה או שנקבל את הנתונים האלה 

גם עכשיו. ובכל אופן, בכל אופן, אני כן חושבת שגם אם עושים דבר כזה ומה שנאמר כאן על זה שזה  

סיעה זה לא רלוונטי. זה צריך להיות גם בזמני נסיעה של התושבים, גם שהפינוי  חוסך זמן בבוקר נ

פעמים בשבוע, זה לא סותר אחד את השני. כמו שאמרה מירי זה    3נעשה איכותי, וגם שהוא נעשה  

 עומד בכפיפה אחת ולשם אנחנו צריכים לשאוף, איכות חיים לתושבים, זהו. 

 רב. תודה רבה מי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות? 2אפשר להגיד רגע   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 ממש בקצרה ונעבור הלאה בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

במקרה הייתה לכם ישיבת שירות בסוף לקראת אמצע ינואר,   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

לתושב, ואפילו קיבלת סטטוס שירות ומי כמוך יודעת שפנית כבר פעמיים בחודש האחרון על שירות  

עשינו לעומת כל העניין הדבר היחיד שחשוב פה זה השירות לתושב.    -עדכון אישי. אנחנו נוכל לדבר

אנחנו הרי ניזונים על עניין וסופר חשוב לנו מה תושב חושב. אני לא חושבת שהייתה שיחה אחת גם 

נערכה   או    10היא  ל שכנוע, ממקום של דקות שהתושב בסוף לא התרצה לא ממקום ש  20דקות 

שירות. וזה אני, אני יכולה להעיד, לא אף אחד אחר, בסדר? והשיחות גם מוקלטות אם את רוצה  

 לשמוע.

 מצוין.  מירב דין ]חברת מועצה[:

עניין שביעות רצון אשפה קיבלה את האחוז הכי גבוה בשביעות   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 ים בעד עצמם, זה לא הפתעה, זאת האמת.הרצון החודש. אז זה הנתונים שמדבר

א' שווה בדיקה. אין לי בעיה נפתח את הרישומים, אני מאמינה לכל מילה    מירב דין ]חברת מועצה[:

שאת אומרת אני כן אחזק את מיטל שבאמת שמעתי שאין שירות למוקד אני התקשרתי למוקד 

רות מצוין אז קודם כל באמת שאפו  פעמיים כדי לדגום ואת צודקת ענתה לי מיטל ופעמיים נתנה שי

שאת   חושבת  אני  מקבלים.  ולא  אשפה  פינוי  על  מתקשרים  שתושבים  לזה  קשור  לא  זה  ותודה. 

עבודתך עושה בסדר גמור, אני כבר מסתכלת, השאלה מה קורה אחר כך. כי זה בסדר למה זה סקר  
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ואני שומעת מתושבים   שביעות רצון יכול להיות שכן, אם בפועל אני מסתובבת ברחוב ואני רואה

 שפונים ואומרים שלא קיבלו מענה, יש כאן בעיה. יש פה איזה שהוא פער. 

גם בפייסבוק מלא תלונות חבר'ה אנחנו מדברים על פייסבוק, תסתכלו    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 בפייסבוק.

 * מדברים ביחד.

במועצה מסתכלים או לא מסתכלים בפייסבוק? הבנתי זה מעניין מאוד    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

לעקוב אחרי הפורום ולא אחרי הפייסבוק פתאום זה נהיה לא זה, כי בפורום אני אומר    אפשראי  

בפורום יש הרבה תלונות, תעקבו גם אחרי הפורום. כשלא עונים במוקד אז אנשים פונים בפורום,  

את זה, זה כתוב. זה כתוב, אנשים אומרים שהם פנו בדרכי הפנייה ולא  זה כתוב אני לא ממציא  

קיבלו תשובה אז הם פונים בפורום ואז הפורום מלא תלונות אז אולי אנחנו גרים ביישוב אחר אני  

 לא יודע.

 מירב עינת יש לנו עוד נושאים היום.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 של קדימה, לא יודע, אולי טעיתי. אולי נכנסתי לחומר  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אתן מפריעות. תדברו על זה אחר כך וזהו.    -טוב אני חושבת שהדברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אריק ורגב תודה רבה לכם. -טוב אני חושבת שהדברים 

 * מדברים ביחד.

 מירב ההצעה שלך את רוצה למשוך אותה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא ודאי שלא, היא נשארת.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אוקיי.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אבל למה? למה? למה עכשיו לקבל החלטה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.
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]ראש המועצה[: ואני אגיד גם לפרוטוקול שה  לין קפלן  נצביע  תקבלה חוות שההצעה  טוב אנחנו 

 - אינה בסמכות. אני מעלה אותה להצבעה

 -אני גם רוצה להגיד לפרוטוקול  מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  ימי   לין  את  תגדיל  המועצה  היא:  להצבעה  ההצעה  שלכם,  האמירה  עקב 

לא משנה. הפינוי לשלושה כפי שהיה בעבר תוך שמירה על מסגרת תקציבית זה בלתי אפשרי אבל  

 - מי בעד? דודו, אבי, מירב

 רוצים לשמוע מנגד?   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אנחנו לא מצביעים זה לא בסמכות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ימי פינוי, תודה רבה.  3-הבנתי אז בעצם לא הצבעתם בעד להעלות ל  מירב דין ]חברת מועצה[:

 

]חברת מועצה[:  דין  לראות שיש    מירב  ונחרדתי  אני הזדעזעתי  כי  לפרוטוקול  יהיה  בבקשה שזה 

פרוטוקול מקוצר ומקוטע שלא כולל את הדברים שאנחנו פה מבקשים לומר לפרוטוקול, מפורסם 

באתר המועצה ועושה כאן עוול לכל מי שיושב כאן בהתנדבות, וזאת שערורייה, וזאת התנהלות לא  

 -חוקית

 -וזה בניגוד להחלטת מליאה מועצה[:עינת קדרון ]חברת 

 החלטה

 המועצה תגדיל את ימי הפינוי לשלושה כפי שהיה בעבר תוך שמירה על מסגרת תקציבית 

 זהבי שמבירו סיגל ,דין מירב ,אליהו אבי ,וילונסקי פלג מירי ,קדרון עינת ,גרינברג דודו :בעד

 לא משתתפים בהצבעה בגלל חוות דעת היועמ"ש: לין קפלן, אילה רבין, יונת ארז חגאי, רותם ריעני.

 

 על פי חוות דעת משפטית ההחלטה אינה בסמכות.
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 בדיוק, אחרי שהחלטנו שהפרוטוקול זה התמלול.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אז אני רוצה להגיד כאן לפרוטוקול ולתמלול בעיקר כי אנחנו אמרנו בגלל   מירב דין ]חברת מועצה[:

נו אני רוצה  שראינו שהפרוטוקול שלנו נחתך וחלקים מאוד חשובים בעצם נקטעים ונחתכים ממ

 -להגיד לפרוטוקול שאנחנו הצענו

 נו באמת אי אפשר אבל ככה להתקדם.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

]חברת מועצה[: יעבור עכשיו קודם לסדר    914אני רוצה בבקשה להציע שינוי תב"ר    עינת קדרון 

 - 7-מה שמופיע ב  -היום כדי שנוכל לשחרר

 שרים? זה הבית הראשון.אתם מא יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 

 תאורה לצורך השלמת תאורה בגנים ציבוריים  - 914[  שינוי יעוד תב"ר  7] 

 

תאורה לצורך השלמת תאורה בגנים ציבוריים.    -  149שינוי יעוד תב"ר    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 מי בעד?

שנייה יש לי שאלות. מה אתם רוצים? מה כתוב פה תקרא, שינוי ייעוד   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לצורך השלמה, מה הסכום של התב"ר? מה ההיקף? מה אנחנו מאשרים? 914תב"ר 

 החלטה

 יידון כעת.  7שינוי סדר היום כך שסעיף מס' 

בעד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין, לין קפלן, אילה רבין, יונת 

 , סיגל שמבירו זהביארז חגאי, רותם ריעני

 ההצעה אושרה פה אחד

 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 על איזה סכום יש לך?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אבל שלחו לכם כבר. אתם כבר העברתם יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 חבר'ה שאלה פשוטה, תשובה פשוטה. לא מסובך.  ועצה[:עינת קדרון ]חברת מ

 שאלה אחרי שאלה רק שנייה. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אלף שקלים 340-התב"ר כולו נפתח ב תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -אלף שקלים יש בתב"ר 340 דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא. נפתח.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 ונותר? רינברג ]חבר מועצה[:דודו ג

 תן לה לדבר רגע.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

לטובת  170-, השתמשנו ב340שלושה משפטים. תב"ר נפתח על  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

נשאר   העמודים,  עם  אז  החירום  של  בעניין  שהיה  מה  כל  רחובות,  אנחנו    170תאורת  זה  מתוך 

 - לטובת תאורת רחוב 50-גנים הציבוריים, ולטובת ה  120-מבקשים להשתמש ב

 אבל למה לא יכולתם להשתמש בזה לא הבנתי?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 שינוי ייעוד.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -אבי תן לי דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אישרנו תב"ר עם שם מסוים, אנחנו רוצים שזה יהיה גם לגנים  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -ציבוריים ולא רק ברחוב ובזה

שנייה, זה תב"ר תאורה נכון? יופי. למה אי אפשר להשתמש בו למה    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -צריך לדון שלוש פעמים פה? במקום, זאת תאורה שנייה

 - מסוים, אנחנו לא יכולים שם התב"ר הוא שם  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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ואת רוצה לשנות לו את השם. עכשיו בואו תסבירו לי מה זה אומר    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 שינוי שם תב"ר, צריך לשלוח את זה למשרד הפנים? תב"ר חדש לאשר? 

 לא חדש. זה שינוי יעוד של התב"ר.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

שינוי יעוד של התב"ר, צריך לחכות לקבלת האישור של משרד הפנים    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ואז עושים מכרז? מה אתם עושים בדיוק? בואו תסבירו שאני אדע כמה זמן, אם זה משהו חירום 

למחרת   שעשית  מה  על  הכבוד  כל  לך  ולהגיד  לבוא  שני  מצד  רוצה  אני  כי  לי  תסבירו  בואו  דחוף 

ם, עבדו, חתכו עצים היום בלי לבקש רשות, בלי לקחת תקציב,  התאורה של הערב, הוצאת סרטי גיזו

 השתמשת במה שיש, ככה צריך לעשות גם פה. 

 אבל לא תמיד זה אפשרי דודו.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 למה לין למה? זה בטיחותי. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ד אז בואו נתקדם.דודו תקשיב יש לנו עוד נושאים. אם אתם בע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

רגע אבל אני רוצה לדעת כמה זמן זה ייקח. ייקח חודש? חודשיים?    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - שלוש? להשתמש פה בתאורה, למה התאורה

 -גנים כאלה, זה לא 19יש לך  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 מה ההבדל בין רחוב לבין גן? מה יש הבדל?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אם זה ספציפי אתה צריך להרחיב.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

אני רוצה להבין כי יכלנו כבר לבצע לפני חודשיים, שלוש. זה תאורה אז   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - מה ההבדל בין תאורה

]חברת מועצה[: חגאי  ארז  ה  יונת  זה  יש  שינו.  לא  למה  אומרים  הייתם  עושים  היינו  אם  כי  בדל 

 הספציפי. לא משנה מה עושים זה לא בסדר. 
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ימים, שבוע, יהיה לנו אישור   5-3משרד הפנים בדרך כלל בין    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -אנחנו יכולים להיכנס לעבודה בין שבועיים לשלושה לבצע

 את העבודה?  מי מבצע  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - תהיה תאורה בגנים הציבוריים תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

ותעני לי עכשיו. עושים מכרז? איך תעשי? איך תמסרי את העבודה? את    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 משנה לו את השם בייעוד עכשיו.

 עה.דודו מה זה קשור? מה זה קשור? טוב אני מעלה להצב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגע מי מבצע את העבודה? מי מבצע את העבודה? מי מבצע את העבודה?   אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 שאלה רלוונטית למליאה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 המחלקה האחראית על עבודות התחזוקה במועצה. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 יש קבלן? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

כן יש קבלן קוראים לו פילס עובד עם החברה הכלכלית ויעשה   כ"לית המועצה[:תהילה מימון ]מנ

 את העבודה.

 אה חברה כלכלית, עוד פעם זה עבר לחברה הכלכלית.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 קיבלתי את כל התשובות. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 פה אחד. תודה רבה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 תודה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני אעביר לך עוד כמה נושאים. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אנחנו לנושא הבא מצרפים את מנהלת אגף החינוך.   אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 הלכתי לאיבוד עם הנושאים כבר. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

[  פתיחת תב"ר תכנון גני ילדים במתחם ה"רימון" לגנים תקשורתיים וגן חינוך מיוחד על סך    4]  

 אלף שקלים, מימון מקרנות הרשות 700

 

, אנחנו מצרפים את מנהלת אגף החינוך. 4אז אני אומרת הנושא הבא זה    לין קפלן ]ראש המועצה[:

גני ילדים במתחם ה"רימון" לגנים  הנושא הבא אני מקריאה א ותו בינתיים. פתיחת תב"ר תכנון 

אלף שקלים, מימון מקרנות הרשות. אני מדגישה זה תב"ר    700תקשורתיים וגן חינוך מיוחד על סך  

תכנון, מה שאני אגיד בינתיים עד שהם יעלו לאור הצורך הקיים ביישוב של תלמידי חינוך מיוחד, 

נחנו רואים בלתת מענה לחינוך מיוחד בתוך היישוב ובמיוחד עם דגש  לאור החשיבות הגדולה שא

לגיל הזה, קרוב לבית, למנוע את כל ההסעות, ולאור הכרה בצורך שניתנה לנו על ידי משרד החינוך  

את שלושת הגנים האלה לאור כל אלו אנחנו מעלים לאישור המליאה את תב"ר גני הילדים, מאיה  

 .את רוצה לדבר? דברו בבקשה

 החלטה

 תאורה לצורך השלמת תאורה בגנים ציבוריים.  -914שינוי יעוד תב"ר 

בעד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין, לין קפלן, אילה רבין, יונת 

 , סיגל שמבירו זהביארז חגאי, רותם ריעני

 ההצעה אושרה פה אחד

 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 - ערב טוב, אנחנו מבקשים תב"ר תכנון של שלושה גני ילדים מאיה גבעון ]מנהלת אגף חינוך[:

 * מדברים ביחד.

מאיה את שומעת עכשיו? מההתחלה, היו פה שאלות איפה אתם, ענינו    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 אבל לא שמעו אז מההתחלה בבקשה.

. אנחנו מבקשים תב"ר לתכנון של שלושה גנים.  מההתחלה, אוקיי   מאיה גבעון ]מנהלת אגף חינוך[:

שניים מתוכם תקשורתיים ואחד חינוכי. הצורך בגנים תקשורתיים הוא עקרונית מיידי, מה שקורה 

ילדים תקשורתיים שלצערנו נוסעים ליישובים אחרים ללמוד כי אין לנו    8בתל מונד שיש לנו כבר  

כתקשורתיים זה אומר ששנה הבאה אנחנו פותחים  ילדים שביקשו להיות מוכרים    4מספיק, ויש עוד  

ילדים זאת אומרת כבר היום יש לנו בצורך לפחות   7ילדים תקשורתיים. גן תקשורתי מונה עד    12עם  

, זה לגבי הגנים התקשורתיים.  4-5-ו  3-4גנים תקשורתיים, ובדרך כלל אנחנו פותחים גנים עם    2

לתכנן גנים של חינוך מיוחד, עם מתחם לחינוך מיוחד,    בנוסף אנחנו מעוניינים את הגן השלישי בעצם

החינוך  מגני  אחד  את  ולהעביר  טיפולים,  חדר  עם  אחרת  שהיא  פרוגרמה  דורש  מיוחד  לחינוך  גן 

המיוחד שלנו שהיום יש לנו בעיה אין שם חדר טיפולים, להעביר אותו למבנה הזה, ה"רימון". גם 

ורתי, אנחנו משלמים לכל ילד תקשורתי בממוצע היום המועצה משלמת המון כסף לכל ילד תקש

לילד, כלומר אם אנחנו   30,000שקלים בשנה, והוצאות ההשתתפות של המועצה היא בערך    10,000

ילדים זה בסביבות החצי מיליון שקלים הוצאה בשנה למועצה, במקום שילמדו    12לוקחים מינימום  

אצלנ ילדים  להשאיר  שנוכל  כמה  בגישה  פנינו  את אצלנו.  מבקשים  אנחנו  ולכן  יהיה,  שכך  טוב  ו 

התב"ר הזה בשביל לתכנן, יש לנו כבר הצהרה לצורך ממשרד החינוך, אנחנו צריכים לתכנן, אנחנו  

 כבר מכירים את זה, יש ועדה ואז נתחיל את הגנים. זהו.

 תודה רבה מאיה, שאלות?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

כן. מאיה מה קורה לא מזמן ביקשתם תקציב, גם כן תב"ר לתכנון גנים   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

שהיא    6או    5 איזה  קיבלתם  והאם  האלו?  הגנים  של  התכנון  עם  קורה  מה  לכם.  שאישרנו  גנים 

הרשאה לתכנון של השישה גנים האלו ממשרד החינוך ומה המצב של זה, ובאותה הזדמנות תגידי 

 ך לבית ספר. מה קורה עם ההרשאה של משרד החינו

המועצה[: ]ראש  קפלן  מבחינת    לין  הגנים,  ששת  של  הסתיים  התכנון  ראשית  אענה.  אני  אז 

כמובן לא אלה שאנחנו מדברים עליהם היום, וגם   6-ההרשאות התקציביות בשניהם גם הגנים, ה
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 בית הספר עולים בוועדה בפברואר ואנחנו מאוד מאוד מקווים שהכול יאושר. הוועדה תבוא, אנחנו

 נקבל החלטה.

 - אז אולי נקבל לתוצאות דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אולי נחכה לוועדה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - זה לא קשור. זה תכנון. התכנון בכל מקרה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

לכל מדינת התקציב שיהיה באוצר שמאשרים או לא מאשרים    מאיה גבעון ]מנהלת אגף חינוך[:

ישראל כמה כיתות מאשרים וכל זה. כאילו אנחנו לא עולים לוועדת תקצוב לפני שיש לנו אישור 

תכנון. זאת אומרת אפשר להעלות במקביל, ואחרי זה לעלות לוועדת תקצוב זאת אומרת יהיה אחרי  

 זה עוד תב"ר לבינוי, אנחנו מבקשים עכשיו תקצוב של תב"ר לתכנון, לא לבינוי. 

רגע שדיברתם מה שהיא אמרה זה שאי אפשר להגיש גם לתקצוב בלי    פלן ]ראש המועצה[: לין ק

נוכל להתחיל תכנון אנחנו בעצם מתחילים כבר לעבוד על  לו תכנון. זאת אומרת אם אנחנו  שיש 

צריך לתכנן  רלוונטי, אבל  לא  בכלל  כבר  זה  פברואר  לוועדה של  הוועדה.  לפעם הבאה של  הגשה 

 בשביל להגיש.

גרינברג ]חבר מועצה[:דוד ה  ו  לנו את  לנו את    6-בואי נראה מה המדיניות אם יממנו  ויתנו  גנים 

 ההרשאה.

 אבל זה לא קשור. חינוך מיוחד זה לא קשור.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 זה כן קשור. אם את לא מייצרת הכנסות זה קשור. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 יגאל רוצה להגיב.   המועצה[: לין קפלן ]ראש

 - אי אפשר להגיש בקשה לתקצוב כל עוד אין לנו אישור אדריכלי יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:
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 -בסדר אז יקרה עוד חודשיים אבל אנחנו רוצים לראות מה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - עכשיו אישור יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

]חבר   גרינברג  גנים    מועצה[:דודו  לשישה  הגשת  לתקצוב?  ספר?  לבית  בקשה  הגשת  אבל  כן 

 הקודמים? קיבלת? אז אוקיי אז נחכה לקבל ואחרי זה נדבר על האחרים. 

 -סליחה רגע אני מנסה להבין  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - שלושה גנים האלה קיבלנו גם הכרה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

בסדר גמור, עד ההגשה הבאה יש שנה נכון? יופי. עכשיו אנחנו רוצים   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

לקבל איזה שהיא ודאות לגבי ההכנסות, אנחנו הוצאנו המון כסף לבתי ספר מקרנות הרשות. אנחנו 

אני  חינוכיות.  מסגרות  עוד  לפתח  להמשיך  ואז  חוזר  שהכסף  ודאות  שהיא  איזה  לראות  רוצים 

חודש לראות  לגיטימי  שזה  אנחנו    חושבת  בעצם  אז  כי  הלאה  ולהמשיך  האישור  את  שמקבלים 

 חודשים. 3מחזירים כסף לקופה. אבל זה בסדר, לא יהיה לנו את התכנון עכשיו יהיה בעוד  

עינת אני מנסה רגע להבין את הנימוק אוקיי? אין לנו מחלוקת שיש פה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לנו מחלוקת שלתת את השירות הזה בתוך היישוב יש    צורך לשלושה גני ילדים של חינוך מיוחד. אין

לזה חשיבות עליונה. אין לנו מחלוקת שבשביל להגיש את זה בכלל אנחנו צריכים להתחיל תהליך 

למשרד  הגשה  גם  ואחר  תכנון  והליך  מכרזי  הליך  פעם  עוד  פה  שיש  מחלוקת  לנו  אין  תכנון.  של 

ארוכים, זה לא ממחר בבוקר. עכשיו הכסף הזה   החינוך, ואחר כך אישור פרוגרמה, יש פה תהליכים

שקלים זה כסף שנמצא בקרנות הרשות, אז מה הסיבה להביא את המועצה עוד פעם   700,000של  

ללוח זמנים צפוף? זה מיותר, אין שום סיבה לעיכוב הזה, אין שום סיבה לא להתנהל כמו שצריך.  

 זאת, היא לא מקדמת אותנו לשום מקום. אין שום סיבה. אז אני מבקשת שתשקלו שוב את העמדה ה

רגע אני אענה. לדעתך אין שום סיבה. לדעתנו יש, כי בסוף הקופה הזאת   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

? אתם תגידו לי אני כבר לא זוכרת. כמה  17?  15שנקראת קרנות הרשות אני לא יודעת כמה יש היום  

 -11רה. היום בקרנות הרשות יש ? בכלל. אז תראו מה קו 11יש היום בקרנות הרשות?  

 - מיליון 11זה חשוב, יש   מירב דין ]חברת מועצה[:
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מיליון שקלים,   11-רגע, מאה אחוז, שנייה. היום בקרנות הרשות יש כ  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מיליון שקלים מקרנות הרשות זאת אומרת שבסוף    7-למליאה היום הוגשו לנו תב"רים על סך של כ

נשארו   מאשרים  אם  היום  שנה   4המליאה  גם  חושבים  אנחנו  עכשיו,  הזה.  זה  הרשות,  בקרנות 

ם חירום, עוד שנייה שיפוצי קיץ, יש קשר, יש כאן עניין שיש פה  קדימה, שנתיים קדימה, מה קורה ע

קופה מאוד מאוד מסוימת ומאוד מאוד סופית כרגע, ואנחנו לא יכולים להרשות לעצמנו להוציא כל 

 דבר בלי לקבל בחזרה. 

עובדות מאוד חשובות. ראשית, זה חשוב חבר'ה, ראשית    2אני אזכיר    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שבחה זה לא מצב שעכשיו נלקח משהו, אנחנו ממשיכים כל הזמן לקבל כסף כתוצאה  קרנות הה

וכן הלאה. זה לא מצב סטטי אוקיי? זה אחד. שתיים, רשויות לא נמצאות   105מהתאכלסות ופיתוח  

במצב הזה שהן אומרות אה יישאר לנו רק זה וזה וזה וזה וזה, אגב אני שמחה לשמוע שאתם כנראה 

מיליון אני מאוד    4את המשך התב"רים כי אתם אומרים שבסוף הישיבה נשאר עם  מתכוונים לאשר  

 - מקווה שהבנתי נכון, ורשויות שבאמת רוצות לקדם דברים אני אזכיר שוב נעשות על ידי הגדרות

 - בסדר לין עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אל תקטעי אותי עינת כי אני רוצה להסביר.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא נחזור לדיון על רשויות אחרות וכו'.  קדרון ]חברת מועצה[:עינת 

יותר חשוב להגיד את זה. רשויות ממנפות את עצמן ולא חיות רק על    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

אחוזים   2קרנות השבחה, עם הלוואות, עם החזרים ועם עומס מלגות ששלנו היום כבר עומדים על  

נמוך בצורה מטורפת כולם. אז אם אתם רוצים באמת  שזה עומס מלגות  יש לזה חוות דעת של   ,

 - מיליון אז זה מצב מצוין, זה מצב מצוין 4-לאשר את כל התב"רים האחרים ואנחנו מגיעים ל

כנראה שלא הבנת כלום ממה שאמרתי אבל בסדר. כנראה שלא. לא    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -הבנת כי אני לא מבינה איפה הבנת את מה שאמרתי 

 מיליון בסוף הישיבה נכון?  4את אמרת נישאר עם   ין קפלן ]ראש המועצה[:ל

 מיליון. 4לא, לפי הבקשות שלך אנחנו נשארים עם  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אלף אם אין סכנה?   700-אז למה את דואגת ל  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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בניגוד לחשיבה שלך סעיף סעיף   שנייה רגע. שנייה. עכשיו אני אדבר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני מסתכלת כבר על כל התמונה, על סוף הערב, אז אל תגידי לי למה את כן מאשרת או לא מאשרת,  

אני יודעת להסתכל על מספרים בסדר? זה הכול. עכשיו אם לנו אין ביטחון להגדיל את הנושא הזה 

רב אחד. ודבר נוסף שנייה אל תפריעי  מיליון בע  7של קרנות הרשות כרגע, אין לנו שום יכולת לאשר  

לי עכשיו, אני ביקשתי מכם לקבל בכתב את הנושא של כספי ההשבחה, קיבלתי את התשובה הבאה:  

ביקשתי לקבלת פירוט, אין את ההפרדה הזאת בספרי המועצה, לא ידוע לנו על דבר כזה, ביקשתי  

פה טבלה מאוד פשוטה שמבקשת  הכנסות מהיטלים שונים, עד היום לא קיבלתי מפה, שלחתי לכם 

ומהיטלים   מהשבחה,  בפיתוח,  הזאת  למועצה  שיש  הכספים  את  לתושבים  שרוצה  מי  לקבל 

מסויימים, קיבלתי תשובות הזויות בלי מספרים, אני מצטערת. אני בלי הנתונים האלה לא יכולה  

 לקבל החלטות על תב"רים.

 נה. מאיה אלדד יתייחס שנייה.בבקשה יושב פה הגזבר הוא יע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]גזבר המועצה[: מה שאת ביקשת זה הפרדה בתוך היטלי ההשבחה, מה בגין השכונה    אלדד חזי 

הזאת, מה בגין השכונה הזאת וכך הלאה. לא ביקשת מאיתנו יתרות של כל אחד מהדברים. כל אחד  

 - מהדברים נמצאים יכולים להיות בקרן שלה

 -א הבנתי אז למה כתבתם ליל עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אנחנו הבנו ממה שאת כתבת שאת רוצה שנבדוק לך בהיטלי השבחה    אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

 -שנגיד לך בדיוק לאיזה מתחם כל אחד

א' כן. יכולת להגיד לי שאין לך את זה ולתת את המספרים, לא ענית.   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

וזה שאין    -רדה בין היטלי השבחה אני חושבת שזה קצת לאויכולת, אבל זה שאין לכם את ההפ

הפרדה בין היטלים כמו היטל תיעול, היטל כבישים, זה מה שכתבתם לי. לא ידוע לי על דבר כזה.  

 לא הבנתי. יותר מטבלה פשוטה?

 אבל תקשיבי כי הוא עונה לך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אתם מדברים ואני עונה לך באמת על הכול. מה אני אענה ממש דקה    אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

שאני הבנתי בגלל זה מה שעניתי לך שהפרטים שרצית בתוך היטלי השבחה מאיפה מגיע כל מתחם,  
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מה   בין  מוחלטת  הפרדה  לנו  יש  משרונים,  מקבלים  שאנחנו  דברים  זה  כי  מורכב  יותר  קצת  וזה 

 -שלהיטלי החלטה למה שקרנות פיתוח

נכון, תמלא את    ]חברת מועצה[:עינת קדרון   אז הבנת אותי  נמלא את הטבלה. מעולה.  בואו  אז 

 הטבלה.

 הוא ייתן עכשיו את הנתון.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

תב"רים כמה    20או    11אלדד אלדד זה לא רציני לאשר היום תב"רים    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ששמתם מבלי שנדע גם כמה יש לנו אחוז המלגות. 

 הוא יגיד לך עכשיו.   ן קפלן ]ראש המועצה[:לי

 אבל למה עכשיו? למה עכשיו? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חברת  קדרון  על    עינת  שמדובר  תקציב  ישיבת  יש  תיעדוף.  של  הנושא  גם  לזה  מתחבר 

 תיעדוף.

 - מה תיעדוף? אני רוצה לדעת איך מחלקים דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

וכמה פעמים במשך התקופה הזאת שלפני    המועצה[:  לין קפלן ]ראש עינת ישבה עם אלדד כמה 

 -הישיבה

 מה זה קשור?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - זה קשור שיכולת לקבל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תגידי אני היחידה שיושבת פה גם על זה יש לך תלונות? מה הקשר?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

גם אני ישבתי עם אלדד ובאתי מהזמן שלי וישבתי ולא קיבלתי תשובות   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -על תרבות תורנית יש במייל

 אני יכול להגיד משהו?  איתי דקל ]מנהל הגיל הרך[:

 איתי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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אני באמת לא רוצה להיכנס רגע לכל הנושא הכספי אבל קודם כל    י דקל ]מנהל הגיל הרך[:אית

מאיה אמרה מקודם אני לא יודע אם שמעו אותה שעצם זה שהיום אנחנו מוציאים ילדים החוצה  

 -זה עולה לנו המון כסף לרשות

 אלף שקלים בשנה. 600כמעט  מאיה גבעון ]מנהלת אגף חינוך[:

וצריך לקחת את זה בחשבון, אנחנו מפסידים יותר כסף. אני לא רוצה    ל הגיל הרך[:איתי דקל ]מנה

לדבר על זה שכל דבר שיעכב אותנו עכשיו מלהגיש את התכנון יעכב אותנו לאשר. מדברים כרגע רק  

על תכנון, לא על ביצוע, גם אם אנחנו עושים תכנון עכשיו זה לא אומר שמבצעים עכשיו באופן מיידי,  

ים אחרי זה את זה למשרד החינוך, ורק אז מקבלים את האישור. אנחנו במצב היום שאנחנו  מעביר

בהסעה החוצה מחוץ ליישוב לנסוע שעה שלמה לפעמים רחוק, וזה לא מצב    3שולחים ילדים בני  

אופטימלי, בטח לא לילדים, בטח לא להורים, בטח לא לכולם. אנחנו רוצים למנוע את הדבר הזה. 

סכימים שזה מה שצריך לעשות אז זה מה שצריך לעשות זה לקדם את זה כמה שיותר  אם כולנו מ

מיליון שקלים,    6-7מהר. שוב, אנחנו מדברים על תב"ר של תכנון, לא על תב"ר של ביצוע כרגע של  

אלף שקלים תכנון, שזה משהו שהוא חובה, אנחנו לא יכולים להמשיך לשלוח   700מדברים כרגע על  

זה  את הילדים האל על  ונלחמנו  בגנים שלנו  ה החוצה מהיישוב. עשינו את זה בפיגור התפתחותי 

השנה שכל הילדים בפיגור התפתחותי יהיו בתוך היישוב, גם במחיר של גן שהוא תלת גילאי. אנחנו  

רוצים להכניס את הילדים התקשורתיים להשאיר אותם אצלנו ביישוב, זה מאוד מאוד חשוב, זה 

ש קושי מאוד מאוד גדול בנושא הזה, מתמודדת עם קשיים מאוד מאוד גדולים,  כל משפחה גם ככה י

אנחנו לא יכולים להמשיך לעשות את זה, אנחנו חייבים למצוא לזה פיתרון וזה משהו שהוא באמת  

 מאוד מאוד דחוף. אני באמת מבקש לשקול את הנושא הזה שוב.

את עבודתך ואת מה שאתה עושה בנושא    איתי אנחנו מאוד מעריכים  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ואנחנו תומכים בזה אבל הנושא התקציבי לא על הפרק כרגע כי אנחנו לא יודעים את המקורות שיש 

למועצה וסך הכול בשבעת הסעיפים. לאחר שנקבל את כל הסכומים אני מבטיח לך שאנחנו נמצא  

 - את הדרך לקדם

 בפברואר.ונקבל את הוועדה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שנייה לפני שאלדד עונה אם אפשר רגע לקבל מיגאל המהנדס מה הלו"ז    מירב דין ]חברת מועצה[:

 של בנייה כאן? 
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 * מדברים ביחד.

 מיליון וחצי לגן לא?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עוד לא הגיע לפה.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

גני ילדים, נשמח לקבל את   6יו תכנון של  שאלה פשוטה. אישרנו עד עכש  מירב דין ]חברת מועצה[:

התכנון אם הוא כבר התבצע שאנחנו נוכל לראות אותו ולעבור עליו זה אחד. ואני מבקשת לראות 

נגיד יש לנו תכנון ובוא נקווה שפברואר מקבלים גם את ההרשאה התקציבית ממשרד החינוך, כמה  

 גנים?  6עולה לנו לבנות 

 מיליון שקלים.  7-ל 6גנים זה בין  3גנים? כל  6 יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 גנים.  6-מיליון על ה 14מיליון שקלים אפשר להגיד.  14זאת אומרת   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אולי אני לוקח קצת ספייר אבל 14לא יודע אם  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 גנים? עוד פעם. 3כל קומפלקס  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

קומות שזה מייקר את הבנייה, מייקר צריך    2- כי מדובר בגנים ב  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - להוסיף גם מדרגות

 -אבל חוסך קרקע. משאב  אילה רבין ]חברת מועצה[:

נכון. חצר של גן היום הוא גם כן מאוד מייקר. יחד עם זאת אנחנו    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 גנים אנחנו חוסכים בקרקע וזה משאב לא קטן.  2גנים ולא  3חוסכים בקרקע אם אנחנו עושים 

שנייה רק עוד שאלה אחת נוספת. עכשיו הגנים שאתם מבקשים מאיתנו   מירב דין ]חברת מועצה[: 

 700נים האלה שאני מסכימה שהם מאוד דחופים וחשובים של  הג  3לאשר את התכנון שלהם היום,  

 אלף, מה עלות הבנייה הצפויה בהם?

המועצה[: ]מהנדס  קרז'נר  ב  יגאל  זה  את  מעריך  אני  לעכשיו  נכון  שכתוב.  לעלות    6-מה  מיליון 

 - הבנייה, אני לוקח מתוך זה את האומדן
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 גנים. 3מיליון  6זאת אומרת   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -משהו כזה, לצורך התכנון זה ל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:יגא

אגב מה שאת רוצה לשאול את מאיה ואת איתי הוועדה אמנם בפברואר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אבל התשובות מתי הן אמורות להינתן? מניסיון העבר

יתם הוא לא לין זה לא פייר מה שאת עושה עכשיו. כשאני דיברתי א  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 שמע אותי, אז למה לא נתת את המיקרופון גם כן? 

 כן השאלה נשמעה? לא שמעו אותך. מה התשובה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

חינוך[: גבעון ]מנהלת אגף  נקבל תשובות. כל הפרויקטים מועמדים לתקצוב   מאיה  במהלך מרץ 

 בישיבה הבאה של האוצר. 

 יא שבמהלך מרץ אנחנו אמורים לקבל תשובה?אז התשובה ה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן. מאיה גבעון ]מנהלת אגף חינוך[:

 תודה. עוד שאלות?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - מיליון קרן היטלי השבח 11-דודו לשאלתך יש לנו כ אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 עוד פעם לאט לאט.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מיליון    2מיליון בערך זה סלילה, כי בערך    1.7יון בהיטלי השבחה.  מיל  11  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 קרן שצ"פ נפרדת וכל זה בלי קשר לכסף שזורם מהיטלי הפיתוח לחברות.  800-900-לתפעול, ו

 אלף לקרן שצ"פ. 800מה זה שצ"פ? אתה אומר כאילו יש הקצאה   מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אלף שקלים 800קודמות יש לך משנים  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 -אה יתרה כאילו. בכל מיני תב"רים או  מירב דין ]חברת מועצה[:
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בקרן. בקרן. לא מותנית בתב"רים. קרן שלא קיימת בתב"רים, היא קרן    אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

מיליון שקלים בהיטלי סלילה   1.8-מיליון היטלי השבחה, כ 11מושחררת לתב"רים זאת אומרת יש 

 -אלף שקלים לשצ"פ, חוץ מזה יש לנו את התב"רים של ה 800-מיליון תיעול וכ 2ם, וכבישי

 - שנייה דקה דודו  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -יש סכומי כסף סגורים עבור דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 כן בטח ברור.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

כלומר הנתון שאתה נותן אותו כרגע הוא לא משהו כללי אלא יש לך    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -עוד

 על הקרנות הקיימות יש לנו כמובן יתרות של תב"רים. אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 אז מתי תקבל את היתרות שיש לך בתב"רים הפתוחים? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

רגע שאלה אלדד על מה שאמרת. אני לא מצליחה להבין מה ההבדל בין    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 -אלף בקרן שצ"פ. למה 800מיליון שקלים בכספי השבחה לבין  11

קרן השבחה זה קרן שאנחנו בעצם מקבלים אותה עבור היטל השבחה,   אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

 קרן שצ"פ זה בגין חוק העזר של שצ"פים, זה שני דברים שונים.

לסלילה זה כולל גם    1.8הבנתי. ועכשיו יש לנו את הסלילה אתה אומר    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 תיקון כבישים הסלילה הזאת?

 -כן. בגדול אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 מיליון תיעול למה זה הולך? תיעול?  2-אוקיי. ו  מירב דין ]חברת מועצה[:

 כל מה שקשור לכביש. סלילה וניקוז,  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 * מדברים ביחד.
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יש כאן הפרדה במלל סלילה ותיעול ובכל זאת אתם אומרים את אותו   מירב דין ]חברת מועצה[:

 שימוש בשניהם. אני לא מצליחה להבין. 

כאילו יש סלילה גם בקרן סלילה וכבישים זה מה שאת שואלת? וגם   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 ת?בתיעול? זה מה שאת שואל

מיליון שקלים לתיעול. ואז שאלתי, שני   2לסלילה,    1.8אמרו שיש ככה.    מירב דין ]חברת מועצה[:

חוקי עזר שונים ואמרתי מה שהימוש אז אמרתם לי בשניהם זה כבישים, בשניהם זה, לא משנה  

 בפועל.

 - אבל זה חלק שונה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

'ה. חוק עזר תיעול יש לו את המטרה שלו אגב שהצגנו לכם שנייה חבר  אלדד חזי ]גזבר המועצה[:

 - בישיבה את התחשיב

 -אני מנסה להבין מה המדיניות  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -תגיד מה הולך לתיעול ומה הולך ל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מחוקי עזר?  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

ימושים אפשר לעשות בהיטל תיעול? יש לך כסף  כשמישהו בא, איזה ש  מירב דין ]חברת מועצה[: 

 מה אפשר לעשות? 

להתחיל פרויקטים זה בחוקי עזר אתה היטל תיעול, זה פיתוח של   יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

למשל    89השכונה לניקוזים, לקווי ניקוז, לקווי ביוב, זה דרך אגב עשינו הסדרה גם כן זה הלך לשם.  

לכיוון שהולכת  תעלה  עושים    עשינו  בכבישים  שחשוב  מה  הזה.  לכיוון  הולך  כן  גם  זה  דרור,  נחל 

 -בכבישים ומה שחשוב בכבישים ותאורה, ומה שחשוב בשצ"פ

 אתה מכליל תאורה בתוך הסלילה?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 כן החוק עזר מאפשר.  אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 אוקיי.  מירב דין ]חברת מועצה[:
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 טוב עוד שאלה?   המועצה[:לין קפלן ]ראש 

לא שאלה, אני רק רוצה לחדד את מה שאמרה חברתי עינת על הסך הכול.    מירב דין ]חברת מועצה[:

גנים שהנחנו שאנחנו נבנה אותם   6-ואם אנחנו עושים פה את הסיכום אז הלכנו ואישרנו תכנון ל

 ה שעדיין לא הוקצה.מיליון, זה כבר הוקצה, אני מדברת על מ 14ואם אנחנו בונים אותם זה 

 היא אומרת על מה עוד צריך להוציא.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מיליון שקלים בכספי השבחה. עכשיו אנחנו יודעים שבלי   11יש לנו כרגע   מירב דין ]חברת מועצה[:

  4לעשות כלום אם רק יושבים בבית ולא עושים שינוי יש לנו תב"רים מחזוריים כמו שיפוצי קיץ  

מיליון שקלים נכון?   35שנים זה כבר    5וכריתת עצים וכו'. אז כבר מכאן כשאמרנו מחזורי    מיליון

שנים. בתקציב פעם קודמת ששלחתם לנו שישבנו על המספרים היו תב"רים מחזוריים ואמרנו  5-ב

זוכרת.    35לצפי לחמש שנים   אני  עכשיו    35מיליון שקלים.  לנו  יש  מיליון    11מיליון שקלים. אם 

, חמש שנים קדימה. הנקודה היא שאנחנו צריכים להבין, שנייה.  35לכל החמש שנים    -בקופה  שקלים

ה את  שמקבלים  ונגיד  אופטימיים  נהיה  בואו  להגיד  רוצה  שאני  ממשרד   10-מה  שקלים  מיליון 

מיליון כאן בקופה, ונגיד עוד כספי השבחה שמגיעים, אנחנו יודעים  10החינוך, אז יש לנו עוד איזה 

אם אני לא טועה, משהו כזה. אבל לקחנו קצת, השאלה    144צפי לקבל מה יהיה הסך הכול, יצא  מה ה

כמה מעכשיו עד הסוף. אני שואלת עוד פעם, אפשר לקבל את הנתון הזה עכשיו מעודכן? כמה כספי  

 השבחה אנחנו רוצים לקבל? אם יש את זה עכשיו סבבה אם לא הכול בסדר. 

 את רוצה לקבל בדיוק?  מה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מיליון כספי השבחה. אנחנו מדברים על כספים    11אני רוצה להבין. יש לנו    מירב דין ]חברת מועצה[:

 התאפס.  105-נוספים מ

 * מדברים ביחד.

אני רוצה להבין כמה עוד כסף הצטבר לנו בתוך כספי השבחה כשפרויקט    מירב דין ]חברת מועצה[:

 מאוכלס. הרי על זה אנחנו מסתמכים.  105

המועצה[: ]גזבר  חזי  מה  אלדד  קודמת  משמעותי מפעם  שינוי  לי  משהו    140-אין  לא  זה  לעכשיו. 

- וב  105-שמתעדכן כל הזמן. זה איזה שהוא צפי קדימה שלקחו את כל הפוטנציאל של המימוש ב

 . אין איזה משהו חדש. 182
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 - מיליון אלדד. אלדד 11לא מסתדר המספר  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

  23מיליון שיכנסו עד דצמבר.    23כשאתה דיברת והצגת לנו פה דיברת על    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 בפברואר כבר. מיליון עד דצמבר. עכשיו אנחנו 23אתם הצגתם  -אבל אני , ON TOPמיליון 

 - אני רוצה להגיד  לין קפלן ]ראש המועצה[:

איך    -מיליון הייתה  23? אז ההערכה שלך של  11עד סוף דצמבר אתה אומר    דוד חיות ]חבר מועצה[:

מיליון כשהבית ספר    11הבית ספר אושר, נשארו יתרות של    -אתה מסביר אותה? אתה הצגת פה

 - אושר, ביום שהבית ספר אושר. בסדר אז

 בואו תוציאו נייר בחייכם, כל אחד אומר מה שהוא זוכר. ודו גרינברג ]חבר מועצה[:ד

אני רוצה להבין רגע משהו עקרוני. אתם קיבלתם את רשימת הנושאים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

לסדר יום אתמול בערב. שלשום בערב? שלשום בערב. זאת אומרת היו לכם יומיים שלמים, אם היה 

 -שהוא נתון כולל הבקשה הספציפית הזאת, היו לכם יומיים שלמים משהו חסר איזה

אני אגיד לדירקטוריון של החברה שלי שאני מצטער אני במועצה, אני לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מקומות. אני מפריע? בחייאת דינק.  2-יכול לעבוד ב

בא תשלחו מראש, אם  אני מבקשת להבא, אנחנו כבר שנתיים ביחד. לה  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -חסרה בקשה,   כי כרגע אתם מעכבים

אנחנו לא מעכבים. אנחנו מבקרים, אנחנו בודקים, אנחנו לומדים, אנחנו   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עושים מה שהציבור ואנחנו חובתנו לעשות. זה הכול. 

חת תב"ר תכנון תודה רבה אני מעלה להצבעה חבל על הזמן. מי בעד פתי לין קפלן ]ראש המועצה[:

אלף שקלים מימון מקרנות רשות. מי בעד?    700גני ילדים וגנים תקשורתיים וגן חינוך מיוחד על סך  

 , יונת, רותם. מי נגד?אילהלין, 

 -אני רוצה להגיד לפרוטוקול  מירב דין ]חברת מועצה[:
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, אבי, מירב,  שנייה תיכף תגידי לפרוטוקול אנחנו באמצע הצבעה. דודו  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 מירי, עינת, דוד. 

 

אני רוצה להגיד לפרוטוקול ודאי שאנחנו רוצים גנים לחינוך מיוחד, זה   מירב דין ]חברת מועצה[:

ריכים לוודא שיש בנפשנו ובטח שילדים עולים, ואנחנו רוצים שזה יקרה. וכדי שזה יקרה אנחנו צ

לנו יכולת תקציבית לעשות את זה. וזה מה שאנחנו רוצים לעשות, אנחנו לא יכולים הלוואי והיינו 

גנים ויש כאן עוד גנים שרוצים לאשר הכול בסדר.   6יכולים לעשות את הכול. אישרנו תכנון של  

ק לתכנן אלא גם לבנות  אנחנו עלולים למצוא את עצמנו בלי היכולת לבנות אותם. אנחנו רוצים לא ר

זאת אומרת לתכנן את זה נכון כלכלית, וזאת הסיבה שאנחנו כרגע לא מאשרים את זה, כרגע עם  

 דגש מאוד גדול על הכרגע. 

  -האחריות הכספית האישית מוטלת אחד על גזבר המועצה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 קודם כל על ראש המועצה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

אחד על גזבר המועצה, זה הסדר המקצועי, שתיים, על ראש המועצה, כך   ראש המועצה[:לין קפלן ]

שר והפעם תכנון של גנים לחינוך מיוחד.  לא, לאשהנימוק שלך אין מאחוריו שום דבר מלבד עוד פעם  

 תודה רבה.

אני דוחה את האמירות שלך, אמירות נאמרות מפי ראש המועצה תקחי   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - חריות את לא יכולה להתחבא מאחורי הגזברא

 החלטה

 700,000פתיחת תב"ר תכנון גני ילדים במתחם ה"רימון" לגנים תקשורתיים וגן חינוך מיוחד ע"ס 

 ₪ מימון מקרנות הרשות. 

 בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי. 

 נגד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין, דוד חיות. 

 ההצעה נדחתה. 
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עכשיו אני מדבר. אני אקשיב לך, אני מדבר על עיקרון. אני אמרתי את זה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

עולם, תכנון לא בא בנפרד.    מספר רב של פעמים. תכנון, מה שאיתי אמר, הוא לא מכיר את התפיסת

כשאנחנו במליאה הזאת לפחות אני חושב ככה וחבריי מאשרים תכנון זה אומר שאנחנו בהמשך גם 

 נאשר את הביצוע. לא יהיה תכנון בלבד, לא נבזבז כסף של ציבור.

רגע, את זה הבנתי אבל דוד תקשיב שנייה. תקשיב שנייה. הסבירו,    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 -א הייתל

לא אמרתי שלא צריך, רק צריך לעשות את זה בחוכמה כשכל הנתונים   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 מולנו.

אבל אתה אומר מדיניות שלא קשורה לתהליך. הסבירו פה לפני    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

יך שהגעת, אתה לא יכול לגשת למשרד החינוך בבקשה להרשאה תקציבית בלי תכנון. רגע, התהל

הוא תכנון ואז עולים לוועדה במשרד החינוך זאת אומרת אם תקבל עכשיו אתה יכול להמשיך את  

 הבנייה, זה הכול. 

 אנחנו מחכים לתשובה ממשרד החינוך? זה הכול.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

זה לא הגנים האלה. אתה לא יכול להגיש את הגנים האלה זה מה    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אומרת. אתה לא יכול להגיש אותם.שאני 

 כמו בשלטון מה שקורה פה עכשיו. דוד חיות ]חבר מועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  בבקשה   מירב  מסתיים,  גנים  שישה  של  שהתכנון  הבנתי  תהילה  אחרון  דבר 

 - לשלוח לנו את התכנון גנים, תודה. אפשר לשלוח אותו אמרנו שהם

אמרה לפני רגע ראש המועצה, לא    90-עשה את זה בדקה הלא רוצים שנ  מירב דין ]חברת מועצה[:

 יומיים לפניי, בבקשה תשלחו לנו אם זה מוכן מעכשיו.

 בבקשה תדברי ואנחנו עוברים לנושא הבא לסדר היום. אילה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -כמו שלין אמרה מי שאחראי על התקציב ועל השמירה אילה רבין ]חברת מועצה[:
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 רגע עשינו הצבעה אפשר לדון עוד? ברת מועצה[:עינת קדרון ]ח

 אה לך מותר לדבר לי אסור. אילה רבין ]חברת מועצה[:

 כן אני חושבת שאסור לדבר אחרי הצבעת החלטה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני אומרת שכמו שלין אמרה אחריות על התקציב זה של גזבר המועצה   אילה רבין ]חברת מועצה[:

 - אומרתושל לין. אני 

 בבקשה, את גם הגבת מירב. אילה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

האחריות על התקציב היא של הגזבר ושל לין. יכולתם לקבל קודם כמו   אילה רבין ]חברת מועצה[:

 -שאתם לא יודעים את הסמכויות שלכם אחרי שנתיים

 אם אפשר להגיד דברים חדשים, לא למחזר.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כמו בתקציב שהוצג לכם בפעם הקודמת. אני רוצה להגיד שכל ישיבה    אילה רבין ]חברת מועצה[:

ם לאשר תב"ר לא צריך לעשות דיון תקציב, דיון תקציב נעשה במסגרות הנכונות, רוצים שצריכי

לקבל אינפורמציה על תקציב אחד תפנו לחומרים שהוצגו בפניכם כבר, שתיים תפנו לגזבר, ותבואו  

 עניינית ותצביעו. 

 כן סעיף הבא.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

שומרי הסף, כולנו, אף אחד לא רוצה ליפול פה אתם חושבים שאתם    אילה רבין ]חברת מועצה[:

תאמינו לי, יש כאן צורך אמיתי של ילדים עם צרכים מיוחדים שצריכים מסגרות וצריך להתחיל  

 - איפה שהוא. עכשיו אנחנו נגיע לרגע האחרון ואנחנו

מועצה[: ]חברת  קדרון  בטיפול   עינת  גם  אמיתי  וצורך  עירונית  בהתחדשות  גם  אמיתי  צורך  יש 

 בשצ"פים והרבה דברים. 

התחדשות עירונית דרך אגב אותה התחדשות עירונית אני רואה את זה,    אילה רבין ]חברת מועצה[:

 אני זוקפת את זה לחובתכם.

 מכויות.אה גם זה לחובתנו? וזה בלי סמכויות. זה בלי ס עינת קדרון ]חברת מועצה[:



 

 נוצר על ידי 

81 

מועצה[: ]חבר  חיות  לי    דוד  אומרת  ואת  מליאה  החלטות  מבצעת  שלא  מועצה  ראש  פה  יושבת 

יועצים שהיא כל היום הרי היא לא ראש מועצה, היא   2לחובתנו? יושבת פה ראש מועצה שיש לה  

יועצים  בכלל  זה  המועצה  את  שמנהל  מי  פה.  שקורה  מה  זה  המשפטיים,  היועצים  של  המבצעת 

 -ל מה את מדברת איתי? די בחייאת דינק משפטיים, ע

 -דוד אילה רבין ]חברת מועצה[:

 תעשו מה שצריך.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - תלמדו את החומר, תבואו מוכנים, תבואו להביע אילה רבין ]חברת מועצה[:

  לא, אנחנו לא נלמד. ואת תבואי לפה עוד הפעם ותסבירי לנו עוד פעם, כי   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אנחנו רוצים

 - דוד אתה מפריע  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני לא מפריע אני רק עונה לה אני לא מפריע.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

₪ והתאמה להכנסות    אלף  3,374בסך של    148+105[  הגדלת תב"ר עבודות פיתוח תב"ע    5]  

 מהיטלי פיתוח 

 

. הגדלת תב"ר עבודות פיתוח תב"ע  5. הסעיף הבא לסדר היום סעיף  אילה  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

הייתה  148+105 המקורית  ההצעה  להכנסות    3,374,000.  בהתאמה  כפי שקלים  פיתוח.  מהיטלי 

שעודכנתם במייל בינתיים ומאז ההצבעה הגדולה האחרונה ההכנסות גדלו והן עכשיו עומדות על  

. אני מזכירה שזה כסף שתושבים שילמו בדיוק עבור זה, עבור הפיתוח של השכונה שלהם,  3,926,000

נוספות, יש כרגע   טוב אני חוזרת ואומרת, בינתיים התקבלו הכנסות  -פיתוח של מדרכות, כבישים

שקלים כספים שתושבים שילמו בדיוק בשביל לפתח את השכונה שלהם, פיתוח   3,926,000בקרן  

בסיסי של מדרכות, איי תנועה, כיכרות, ואנחנו מעלים להצבעה את התב"ר הזה, אם יש לכם שאלות  

 זה הזמן.

צרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה ל  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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לא, יש לנו רק הצעת החלטה למיטב זכרוני מהישיבה הקודמת שתוגש    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

תוכנית לתיקון ליקויי הבטיחות בתור התחלה. כי כמו שאמרנו פעם קודמת לפני שאנחנו מוציאים  

 - כסף לשלב ג' אז

 בבקשה תהילה תציג את זה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ומה עם חיים גביזון שמתקשר למוקד למה לא שלחתם?    PDFיש לכם    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 ואומר שלא חוזרים אליו. 

טוב ברשותכם אני אתחיל להקריא את זה ואחרי זה יעלה על    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - המסך. אני בעצם

רק תהילה ברשותך רק להבין. הייתם עם התושבים? שאלתם עברתם   מירב דין ]חברת מועצה[:

 ל.הראיתם את הכול? לפרוטוקו

אנחנו עשינו עם אנשי מקצוע. אני רק רוצה להבהיר. כל מה   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אומרת   לא  אני  אז  לתמלול,  נכנס  לפרוטוקול  אומרים  לא  אנחנו  אם  גם  פה  אומרים  שאנחנו 

 לפרוטוקול כי מבחינתי הכול נכנס.

 הוא לא שם אבל הוא מאוד מסייע מסתבר.   מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה[:ת ]מנכ"לית  מימון  העבודה    הילה  את  עשינו  אנחנו  לפרוטוקול  ולא  לפרוטוקול  אז 

באמצעות אנשי המקצוע שלנו זה המפקח שנמצא בשטח כל יום, גם מנהל פרויקטים של החברה  

הכלכלית, וגם מארס הנדסה שבעצם מנהלים את הפרויקט מאז ראשית הדרך. אני ביקשתי מהם 

, אני מקריאה. בהמשך לבקשותייך להלן התייחסות לנושא  105-בטיחות ב  תוכניות טיפול במפגעי

הנ"ל. לאחר שבחנו את הנושא בשטח, אנו מבקשים לציין שהנושאים הבטיחותיים הפתוחים אינם 

נושאי רוחב אשר צריכים להיות מוגבלים במסגרת כוללת. באופן כללי, אני תיכף אגיע גם לטבלה 

אים שיש לטפל בהם בהקדם על מנת למנוע תקלה בטיחותית הינם  הרלוונטית. באופן כללי הנוש

השלמה ואף גם זמנית במדרכות על מנת להבטיח תנועה מרבית בהתאם לשכונה. השלמת דרישות  

שיפור של כל התמרורים בהתאם לתוכנית כולל השקה והשלמה.   -ניקוז במבנים ציבוריים ובניה

 אים. כבר זה יעלה בטבלה. טיפול במקומות הקריטיים. להלן פירוט לנוש



 

 נוצר על ידי 

83 

- אני מבקש לעשות סיור לראות את הליקויים בעיניים, אני מחכה לסיור ב  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 זה כבר אמרנו מזמן.  -לא, לא, לא, לאכבר שנה.  105

 אתה ביטלת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

פעמיים,    -אבל כל פעםלא, ממש לא. ממש לא. אני פעם אחת לא יכולתי    דוד חיות ]חבר מועצה[:

ב איתנו  סיור  תעשו  זה.  את  ראינו  ולא  שלמה  שנה  פעמים,  את   105-עשר  לראות  רוצים  אנחנו 

 הליקויים בעיניים. 

 עכשיו?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

עכשיו. תראי, אפשר להגיד ליקויי בטיחות א' ב' ג', עכשיו אני מדבר נכון?   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 קש לא להפריע לי. תודה. כשאני מדבר אני מב

 -אה לא סיימת? רגע, תן לה לסיים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני באמצע דבריי עכשיו.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אבל אתה קטעת אותה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את מי? ניצלתי את החלון. היא ממתינה שהיא תעלה את המצגת. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 גם אני רוצה להגיד משהו. מועצה[: אילה רבין ]חברת

 תמתיני, נמתין בסדר. זה פשוט לא עולה אז אנחנו נמתין. דוד חיות ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  בכניסה    תהילה  השחף  רחוב  מדרכות  אחד,  שהוכנה.  הטבלה  זו  אז 

וסף במדרכות זה  לפארק באחריות הקבלן ללא עלות נוספת כמובן, תיקון יבוצע לאחר מכן. נושא נ

לא באחריות הקבלן, סביב ה זה  בנויות ברחבי השכונה.  לא  כפי   5-מדרכות שהן  מיליון שקלים, 

שאמרתי במכרז הבא, אנחנו רואים בזה בעיה בטיחותית שאנחנו לא יכולים להשלים חלק בוודאי 

 -אלף שקלים, זה 320-חלק מהמדרכות כבר. אבני שפה ברחבי השכונה כנ"ל, סביב ה

 למה לא באחריות קבלן באבני שפה ברחבי השכונה?   ב דין ]חברת מועצה[:מיר
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המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  לתקן    תהילה  שצריך  פגיעה  מזהים  לא  אנחנו  כרגע  פגיעה  יש  אם 

במסגרת האחריות. אני מדברת על זה שאבני שפה שהיום לא מושלמות בשכונה איפה שאין מדרכות  

 הבא.  אז זה במכרז הבא, זה חלק מהמכרז

 קיים.  לא, לאזה לא קיים כאילו. לא שבור א יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

]מנכ"לית המועצה[: גדרה הפרדה    320במכרז הבא,    תהילה מימון  יש  גדר הפרדה  אלף שקלים. 

במגרש החנייה בין מגרש החנייה לשצ"פ זה באחריות הקבלן לעשות את זה, זה במסגרת המכרז  

דבר.   אותו  כנ"ל  בשצ"פ  האופניים  שביל  ליד  הפרדה  גדר  נוספת.  עלות  ללא  שזה  כמובן  הקיים 

ים שיכולים להיות מופעלים רק אחרי אספלט  יש קולטנ  -ניקוזים עם קולטנים סגורים יש בעצם

 -שכבה שנייה

 מה זה אומר?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 האמת שהמהנדס יכול להסביר את זה טוב יותר ממני.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 נשמח.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 לקולטנים. שתהיה שכבה שנייה פשוט יעשו התאמת גובה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

אבל הם לא יכולים לקלוט עכשיו? מה זאת אומרת? יש היום קולטנים,   מירב דין ]חברת מועצה[:

את  כבר  לתת  שאמור  לעבוד,  שאמור  היום  קיים  משהו  יש  אבל  אותם  יחזק  אולי  רק  האספלט 

 הניקוז.

תראי, כשרחוב לא גמור, לא רק שכבה ראשונה, ולא רק שכבה   יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -שנייה

אני רוצה את השורה התחתונה. די, אנחנו גמורים כבר. או שתשלחי    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

לי, לא שלחת לי את זה, אני רוצה שורה תחתונה. אני לא רוצה עכשיו לעבור על הזה. כל הזה. כי  

ה בסוף מה באחריות הקבלן, מה אחריותנו, מה יוצא בזה. אני צריכה אני רוצה את השורה התחתונ

לשבת להסתכל בזה, אני לא עכשיו את רוצה להעביר תעבירי בווטסאפ, די. זה לא רציני. ברור, מה  

 - האחריות, מתי זה יתוקן, באחריות קבלן
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 אבל זה כתוב.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

עברנו שיעור משפטים זה שיעור הנדסה. מירב בואי זה שיעור אחר,   מועצה[:  אילה רבין ]חברת

 שיעור הנדסה אחר, בואי. 

 * מדברים ביחד.

אם אין לכם את הסכומים ואין לכם את התקציבים מי אתם מפקחים?   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - תקבלו את הנתונים

 ה במקום בצורה ראויה, זה הכול.אנחנו רוצים שהתושבים ונחי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אז אני רוצה להגיד משהו אילה רבין ]חברת מועצה[:

 הם שילמו כסף לפיתוח תנו להם לבצע את העבודה. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 סליחה, אבל העבודה על הפנים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

צובעת הכול בשחור? על הפנים.    לא, ממש לא על הפנים. למה את  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 ממש לא על הפנים. צריך לסיים את העבודות. 

אני רוצה להגיד שגם אם הייתי מקבלת את הרשימה הזו אני אישית,    אילה רבין ]חברת מועצה[:

אני לא מהנדסת, לא הייתי לוקחת אחריות ואני גם מציעה לכם לא לקחת אחריות מה כן ומה לא,  

. תשחררו לאנשי המקצוע את הדברים. ואני רוצה להגיד עוד דבר. שנייה זה שמור לאנשי המקצוע

 - אני מדברת רותם אני מדברת. רותם אני לא יכולה

 - אבל אומרים לך שלא ממשיכים את העבודה רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 רותם סליחה אתה מפריע לי והיא נכנסת לדבריי באמת. אני רוצה להגיד  אילה רבין ]חברת מועצה[:

מגיע להם עבודה יסודית, פעם אחת    105לפרוטוקול ולוידאו של מירב,    - יגאל  - יגאל  105עוד דבר,  

החלטה,   לקבל  שצריכים  אלה  אתם  סליחה  מירי  פלסטרים.  ולא  עבודה    105ולתמיד,  להם  מגיע 
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הדבר   את  לקבל  אלא  בטיחות  ולא  חורים  סתימת  לא  פלסטרים,  ולא  ולתמיד  אחת  פעם  יסודית 

 ועכשיו, הם שילמו על זה כסף. האמיתי כאן 

 . אילהמה שאנחנו עושים אבל זה בדיוק פלסטרים  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

בואו אתם לא צריכים לשמור, יש כאן אנשים שלוקחים אחריות וזה    אילה רבין ]חברת מועצה[:

אחריות שלהם. הם מנהלים את התקציב. מי אתם שתקבלו רשימה אל תיכנס לדבריי, מי אתם 

שתקבלו רשימה של מפגעים ותגידו מה כן מה לא. מה זאת אומרת? מה פתאום? מה פתאום? יש  

 כאן שירות לתושבים, מספיק, די. באמת. אני לא מבינה את זה.

בואו אני אסיים את זה מהר כי חבל על הזה. המסר הוא המסר    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

לם בכלל לא יכולים להיעשות כי אין לנו קבלן בשטח, שאמר פה גם יגאל. מרבית הדברים, לא כו

אנחנו לא יכולים לצאת למכרז, ואנחנו צריכים שיהיה קבלן שימשיך לעבוד שם, ברור לכולם שהדבר 

הראשון שייעשה זה הדברים שקשורים לבטיחות אם זה במפרים, אם זה השלמת תמרורים, אם זה  

לי קבלן אני לא יכולה לעשות את זה וזה לא משנה כל הדברים האלה, אבל צריכים קבלן בשטח, וב

אנחנו  בסדר  תגידו  הרשימה  על  תסתכלו  תאשרו  אם  גם  בסוף  פה,  תהיה  גדולה  רשימה  איזה 

אלף שקלים כי מחר אני אצטרך מכרז חדש   300אלף שקלים. אני לא אצא למכרז של    300מאשרים  

שות את זה, אז זה לא רלוונטי, אני כן  עם קבלן אחר ולהתחיל קבלן שלישי בשנה. זה לא הגיוני לע

אומרת שאנחנו חייבים לצאת למכרז, ולהתחיל ואפשר לסגור את זה בכל פורמט שתעשו בהחלטת 

ואני   אותי.  שתעלו  בעיה  שום  גם  לי  אין  מאליו  לנו  שברור  בטיחותיים  מעניינים  שנתחיל  מליאה 

 אעביר את הרשימה הזאת בצורה מסודרת במייל. 

 אני מעלה להצבעה.   המועצה[:לין קפלן ]ראש 

חברי   7לפני, יש לי אמירה. אני אסביר לך. חברי מועצה שנבחרו    לא, לא  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - מועצה, שנבחרו דמוקרטית על ידי תושבי תל מונד

 -אני לא מעוניינת לשמוע. לא אילה רבין ]חברת מועצה[:

לא הפרעתי לך. את שאלת מי אתם אז אני אענה לך מי אנחנו. אני אענה   דוד חיות ]חבר מועצה[:

חברי מועצה שנבחרנו על ידי הציבור הזה לייצג אותם, לבדוק   7לך. לך מותר אז גם לי מותר. אנחנו  

ולוודא שהמועצה פועלת במנהל תקין, שהמועצה עושה את עבודתה, שעצים לא נופלים על אנשים,  
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ת בסדר? אז עכשיו זו בדיוק הדמוקרטיה שמתקיימת על השולחן. ואתם, זה מה שתפקידנו לעשו

פה  אין  לדמוקרטיה הזאת להתקיים.  נותנים  לא  הדין  עורכי  והחברים שמה  את, ראש המועצה, 

שיתוף פעולה ואין פה שקיפות ואין פה כלום. אז אם את שואלת מי אנחנו, זה אנחנו. אנחנו נבחרנו  

ים שאתם בדיקטטורה, יש פה היום עוד אחד אני עונה לה עכשיו למה לייצג את הציבור, אתם חושב

 היא אמרה לסדר היום את מה שהיא אמרה? עכשיו אני אסיים.

 -כולנו הבנו את האינטרס  אילה רבין ]חברת מועצה[:

אינטרס, אל תגידי לי שמי אתם ועכשיו אתם רוצים לחזור    לא, לא, לא  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

ם לא בדיקטטורה, יש פה רוב במועצה הזאת שיכול להחליט אחרת ממה שאת רוצה. לסדר יום. את

ואת תקשיבי לרוב הזה. בסדר? אז זה אנחנו. ואנחנו לא פחות ממך אכפת לנו היישוב הזה ודואגים 

 ליישוב הזה. בסדר? 

לא עולה בקנה אחד עם המהלכים. וחבל שהפסדת את כל החצי    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 שיבה הראשונה היית מבין. יאללה נקסט. י

הגדלת תב"ר עבודות פיתוח    -אני מעלה להצבעה. פתיחת תב"ר עבודות  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -140תב"ע 

אני מבקש לעשות סיור שלא נשכח פה. כחלק מהפרוטוקול, את לא נתת לי    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 להשלים. את לא נתת לי להשלים.

 באמת אתה מתפרץ בכל הזדמנות.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אתה חוצפן.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -אני ממשיכה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -דודו אי אפשר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אבל קיבלת את הנתונים הכספיים ז חגאי ]חברת מועצה[:יונת אר

 היא שלחה לפני חודשיים בקשה ולא קיבלה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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 שנה מחכה לסיור. היא כבר הפכה להיות עוד רגע מנכ"לית משרד הביטחון.   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -יש אנשי מקצוע שיקדמו את זה, רק אילה רבין ]חברת מועצה[:

תגידי אני יכול לבקש סיור? כן. אני זכאי. כן. היא צריכה לקיים אותו? כן.   דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 זה הכול.

אי אפשר אתה משתלט על הישיבה ואתה צועק, אתה לא נותן לאחרים    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -לדבר

 אני לא נותן לאחרים לדבר? אני לא נותן? דוד חיות ]חבר מועצה[:

את    - תפסיק עם זה. הסעיף החמישי הוא הגדלת תב"ר עבודות פיתוח  לן ]ראש המועצה[: לין קפ

מפריעה הוא יוכל להגיד אחר כך למה את מפריעה באמצע? מה יש לכם? למה אתם מפריעים? נבחרי  

 -ציבור

 ראש מועצה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

בהתאמה    3,926,000בסך    105-ו  148הגדלת תב"ר עבודות פיתוח תב"ע    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 , יונת, רותם. מי נגד? דודו, אבי, מירב, מירי, עינת ודוד. אילהלהכנסות מהיטלי פיתוח. מי בעד? לין,  

 

 - לפרוטוקול בבקשה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 החלטה

מיליון ₪ והתאמה להכנסות מהיטלי  3.374בסך של  105+148הגדלת תב"ר עבודות פיתוח תב"ע 

 פיתוח. 

 בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי. 

 נגד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין, דוד חיות. 

 ההצעה נדחתה 
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אני אומר את זה עוד פעם. עד שעינת לא תקבל את כל הנתונים הכספיים   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 , אני לא אקבל.20, 11,12על מנת לקבל החלטות לכל הסעיפים 

 - אתם לא מבינים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ם מבינים טוב מאוד, הם מבינים טוב מאוד. הם מבינים טוב , הלא, לא  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מקרה   ויבוא  הכסף  שיגמר  הראשונה  בשנייה  להתייחס.  לי  תני  שנייה.  רגע  שיקרה,  מה  כי  מאוד 

חירום ולא נכנס עוד כסף לפרויקט למי יבואו? לקרנות הרשות. ואז אנחנו צריכים לשמור עוד קצת  

לא יספיק, ונצטרך עוד כספים אם זה לגישור, ואם   3.926-אקסטרות כי אנחנו יודעים טוב מאוד ש

 זה זה, ולא משנה, אל תגידי לנו לא מבינים. 

 -צריך לאשר תקציב מועצה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 בדיוק זה מה שרציתי להוסיף תודה דודו.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -ת ביחדכל הדברים האלה צריכים לעלו דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 יעלו בישיבת תקציב ונעלה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

קודם כל מרוב שאתם שומרים על הקופה אתם שוכחים שככל שאתם   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דוחים דברים העלויות רק עולות, זה קרה לנו אגב גם במכרז האשפה. 

 - בסדר מה אנחנו עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - בזכות ההתעקשות שלכם לא להגיע להתמחרות. זה קורה לנו עכשיו  ה[:לין קפלן ]ראש המועצ

 - עכשיו גם באשפה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - גם בתב"ר המצלמות דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 וגם בזה שהורדת ליומיים בלי להודיע את זה לציבור ולנו, בהכול. בהכול.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אתם לא משחררים כסף שתושבים שילמו, לא קרנות השבחה. אתם לא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 משחררים כסף של תושבים ששילמו בשביל לפתח את המדרכות שלהם. בושה וחרפה. בושה וחרפה.



 

 נוצר על ידי 

90 

ני דוחה את הבקשה, ביקשנו לקבל את הרשימת ליקויים בבקשה,  אז א  מירב דין ]חברת מועצה[: 

 - כשנקבל את הליקויים

]ראש המועצה[: חוסר   לין קפלן  היה  זה  פעם התירוץ של הקואליציה, עכשיו  וכל  וחרפה.  בושה 

 הבנה, חוסר הבנה. תודה רבה תודה רבה. 

 בתים חדשים שנבנו.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אני יכולה להגיד לך בדיוק אותו דבר.  מועצה[:תהילה מימון ]מנכ"לית ה 

 הנה ביקשתי לקבל רשימת ליקויים, ביקשנו.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - תקבלי את רשימת הליקויים הסברתי, וגם הקראתי אותה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לא אני לא רוצה, אני רוצה בכתוב.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 ומה תגידי? את המדרכה הזאת כן ואת הניקוז הזה לא? ]חברת מועצה[:יונת ארז חגאי 

לא, אנחנו רוצים לראות תמונה יותר גדולה. זה שאתן לא מצליחות    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

להבין את זה אני מבינה. זה לא מעניין אותי מה זה. הפיקוח הזה את יודעת טוב מאוד שהוא לא 

 -זה מספיק להם, נכון? אז מה את

 * מדברים ביחד.

 אני רוצה לדעת פירוט, זה הכול.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 , קיבלנו עשינו ידענו.כן, כןטוב יאללה הבנו, הייתה על זה הצבעה, יאללה.    אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -זה מה שביקשתי שיקרה. שרקפת  מירב דין ]חברת מועצה[:

אבל תאשרו את הכסף. אין מכרז, אין לה קבלן. תאשרי ותרשמי    ה[:יונת ארז חגאי ]חברת מועצ

 -"אני מבקשת לראות את התוכנית
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 מבקשים לבקר אחרי זה, מבקר מועצה, שום דבר לא סומכים פה, כלום.   אילה רבין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

בזמנים. אתם גם  אתם מעכבים את הפרוקטים. בסוף צריך לעמוד    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

טובה,   לי  תעשי  מירב,  עוד?  מה  מוכן.  יהיה  שזה  מצפים  וגם  העלויות  מייקרים את  גם  מעכבים, 

באמת. זה עובר כבר כל גבול. זה עובר כל גבול. תרוצי על כל התב"רים הם לא מאשרים כלום. חבל  

 על הזמן.

י  -הנושא הבא, פתיחת תב"ר  לין קפלן ]ראש המועצה[:  ום פתיחת תב"ר דרך  הנושא הבא לסדר 

, מקור תקציבי קול קורא שזכינו בו אחרי שבפעם שעברה המועצה לא 5,234,000הראשונים על סך 

. אני רוצה  1,570,000מתוך הקרנות הרשות    3,664,000זכתה בקדנציה קודמת של משרד התחבורה,  

 להראות לכם איך הכביש הזה נראה עכשיו למי שלא יודע.

 * מדברים ביחד.

  3,664משרד התחבורה    –מקור תקציבי  אלף ₪    5,234ע"ס    פתיחת תב"ר דרך הראשונים   [  6]  

 אלף ש"ח 

 

]חברת   קדרון  בישיבה    מועצה[:עינת  זה  על  ודיברנו  שם  נוסעים  אנחנו  יודעים,  אנחנו  צריך,  לא 

 הקודמת.

 כן. המועצה מבצעת את העבודה? מי מבצע את העבודה? דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אם החברה הכלכלית לא מבצעת אתם תאשרו?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 חד משמעית. מכרז פומבי של המועצה בביצוע המועצה. מועצה[:עינת קדרון ]חברת 

 -לא משכ"ל  מירב דין ]חברת מועצה[:

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 * מדברים ביחד.

 -אנחנו מאשרים. קדימה. יגאל הבנו בקיצור לין, לא משכ"ל ולא חשכ"ל  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 יאללה רוצים כבר לאשר משהו.

 * מדברים ביחד.

]חברת מועצה[: כן, לא חכ"ל, לא משכ"ל, מכרז    עינת קדרון  ובשקט.  זה בקול  נגיד את  רגע רגע 

 פומבי של המועצה. 

 מכרז פומבי של המועצה. מי בעד?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כרז פומבי של המועצה דרך ועדת המכרזים. מ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - דודו. למודי ניסיון אנחנו. מכרז פומבי, לא בחכ"ל, לא במשכ"ל  לא, לא, לא  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - מכרז פומבי דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ומבוצע על ידי המועצה. אני רוצה לשמוע את המשפט הזה לפרוטוקול.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

היא אמרה יאללה יאללה. היא אמרה נו. לין תגידי את זה פעם אחת,    ליהו ]חבר מועצה[: אבי א

 בואו נתקדם.

 דוד אתה לא אמיתי, אמרו את זה, תקשיב.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אז אני רוצה לשמוע, אני לא שמעתי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 י בעד?מכרז פומבי של המועצה, מ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא. ללא משכ"ל וללא חכ"ל בבקשה. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תגיד לי אתה אמיתי? משכ"ל זה לא מכרז פומבי של מועצה. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לא, לא, לא. דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 זה לא אמיתי בחיי.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 את זה מפורשות. אני רוצה לשמוע דוד חיות ]חבר מועצה[:

 נו לין תגידי לא משכ"ל וללא חכ"ל.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

סליחה. אם מקבלים החלטה כזאת שזה בוועדת המכרזים של המועצה,    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -ויצא דרך ועדת המכרזים של המועצה

 גם הביצוע. גם הביצוע.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -ברגע שוועדת המכרזים פותחת עצה[:דודו גרינברג ]חבר מו

 ביצוע דרך המועצה, תודה רבה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מי בעד?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 נרגענו? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 

  

 החלטה

מיליון ₪  3.664משרד התחבורה  -מיליון ₪, מקור תקציבי 5.234פתיחת תב"ר דרך הראשונים ע"ס 

 מיליון ₪.  1.570 -וקרנות הרשות

 המכרז ייצא ויבוצע באמצעות המועצה

בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי, דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, 

 , מירב דין, דוד חיות. אבי אליהו

 ההצעה אושרה פה אחד
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, מקור תקציבי  530,000הגדלה ע"ס  - שיקום דרכים ומדרכות בשטחים ציבוריים -[  הגדלת תב"ר 8]  .22

 (.סלילה קרנות הרשות )קרן 

 

 

הנושא הבא. הגדלת תב"ר לשיקום דרכים ומדרכות בשטחים ציבוריים.    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 .אלף שקלים 530הגדלה על סך 

 .265לא רלוונטי, הוא חסך לנו  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אלף שקלים? מאיזה   250-לין, דרך אגב מאיזה מקור הוא נתן לך את ה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מקור? מהמועצה? 

 זה היו תמיד. זה נשלח אליכם.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

. זה נשלח אליכם לפני עשרה ימים אם לא תנו לי רגע להסביר  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - אלף שקלים  265-אלף שקלים, כידוע לפני יומיים קיבלנו את האישור להשתמש ב  530יותר, זה היה  

 מתנת פרידה אולי.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  אלא  תהילה  פרידה  מתנת  לא  שזה  מקווה  הבנה   -אני  מתוך  הלאה. 

גופים מעולים, צריך לטפל בהם, מנהל המחוז הבין את הנושא הזה, ממונה  שהגופים הא לה הם 

המחוז, אנחנו שמחים מאוד שזה קרה כי לנו לא הייתה אפשרות לתת את השירות הנכון לתושבים 

מיידי.   למכרז  יוצאים  אנחנו  אנחנו   265וכמובן  המחוז,  ממונה  ידי  על  לנו  אושרו  שקלים  אלף 

 -אלף שקלים. קיבלתם פה את פירוט התב"ר 265-ל 530-כום ממבקשים להפחית את הס 

]ראש המועצה[: יש שאלות   265להפחית    לין קפלן  שוב.  לפנות  נצטרך  אלף שקלים בשביל שלא 

 בנושא הזה?

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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לא, אבל נשמח לקבל את הפנייה ואת תשובתו של הממונה על המחוז   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 בבקשה. נשמח לקבל את זה.

 גם את הפנייה בבקשה.   ליהו ]חבר מועצה[:אבי א

 מי בעד אישור התב"ר?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 למה לעכב אתה יודע כמה בעיות יש? למה לעכב? זה לא אמיתי.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 רוצה לראות מה אמרו. רוצה לראות מה כתבו.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

עבירו את הפניות שלכם במייל, את הפניות שלכם במייל בצורה בבקשה ת  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ומדרכות בשטחים ציבוריים? אני אזכיר שהסופה  מסודרת. מי בעד הגדלת תב"ר שיקום דרכים 

גרמה הרבה נזקים, היא ממשיכה ויש לנו את "מור פירות השרון" שיש תביעה משפטית לנושא הזה 

 פסק דין.של המועצה. לא תביעה משפטית סליחה, יש 

 שמה אומר?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 .551-שאנחנו צריכים לסלול ב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -שנייה יגאל, אנחנו התחייבנו לזה אלדד חזי ]גזבר המועצה[: 

 יש לנו את זה כתוב? אתם ראיתם את זה פעם?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מספרים לך.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -האמת שאני פעם ראשונה שומעת על זה. יכול להיות אני לא עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 שנה ועכשיו זה עולה דחוף? אוקיי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 למה ממונה על המחוז לא אישר להם גם את זה לא הבנתי. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 א עלה פה הפסק דין סליחה של מור. זה לא עלה פה. ל דוד חיות ]חבר מועצה[:

 כי לא היה צורך. לא היה צורך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 אז מה אמרתי? שלא עלה פה. זה מה שאמרתי.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

שאלה מתי מבחינת התושב שהוא מתלונן שיש בור בכביש מתי זה מעיינות   מירב דין ]חברת מועצה[:

 ברור.השרון ומתי זה המועצה? לא 

 - לפי מקור התקלה. אם התקלה היא בתשתיות זה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אם יש שם מים בדרך כלל זה מעיינות השרון, אחרת הוא צריך לפנות   מירב דין ]חברת מועצה[:

 למועצה?

אם את מכניסה מים זה קצת יותר מורכב אבל דברים של מעיינות השרון    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - נות השרוןזה של מעיי

 * מדברים ביחד.

 -איפה שהיה ליד הספריה למשל? היה גם ליד הספריה איזה בור  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 בוא נגיד שהמועצה לא מטפלת בדברים שהיא לא צריכה לטפל, זה ברור.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 השאלה רק מבחינת תושב. כשתושב קורה לו משהו מה הוא צריך לעשות?   מירב דין ]חברת מועצה[:

יש לנו קשר ישיר עם "מעיינות השרון. יוצא נציג שלנו, בודק    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אם זה קשור אלינו או אל מעיינות השרון, מפעילים, הם בדרך כלל מאוד מהירים, תוך כמה שעות  

 באים.

זאת אומרת, תושב פונה אליכם והוא מדווח ואתם בקשר עם מעיינות   עצה[:מירב דין ]חברת מו

 השרון.

 * מדברים יחד.

 אפשר לעבור להצבעה? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:
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אלף שקלים, מקור    265מי בעד הגדלת תב"ר שיקום דרכים ומדרכות בסך    לין קפלן ]ראש המועצה[:

)  -תקציבי אילה32:20קרן  לין,  בעד?  מי  השאלות  (,  מטרת  היית  מה  אז  נגד?  מי  רותם.  יונת,   ,

 המלומדות?

 - רגע, לא כולם הצביעו עינת קדרון ]חברת מועצה[:

לפרוטוקול, מי נגד? דודו, אבי, מירב, מירי, עינת, דוד. מה היית מטרת    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 השאלות המלומדות? 

 לדעת מה קורה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

]רא קפלן  המועצה[:לין  של    ש  לביצוע  מימון  אין  אם  אותם  להפנות  עוזר  זה  מה  אבל  הבנתי, 

 -התקלה?

, זה ממשרד הפנים. הנה. אנחנו  265יש לך מימון, מה את רוצה? יש לך    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 רוצים לראות את הפניה ואת התשובה.

מועצה[: ]חברת  דין  עם    מירב  אלינו  תבואו  אל  הפנים.  למשרד  תפני  האלה  התב"רים  כל  הנה, 

 ליקויים דחופים, לכו למשרד הפנים.

 את הסטטוס הנוכחי. בבקשה, תהילה.  סליחה, חשוב מאוד שתבינו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

הסטטוס הנוכחי זה שכל מה שהצגנו לכם כבר קיבלתם לפני    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

קרוב לחודשיים לדעתי עם ממש רחובות, כמו שביקשתם הכל זה מה שביקשנו גם ממשרד הפנים  

ה מחר בבוקר, זה אחד.  וזה מה שאושר לנו, זה לא שעכשיו אנחנו יכולים לתקן את כל מה שיקר

דבר שני, אם שמתם לב נוספו פה שני סעיפים משמעותיים, אחד זה "מור פירות השרון", אנחנו  

 -כמובן חשופים, יש לנו התחייבות

ממתי "מור פירות השרון"? אנחנו יכולים לראות את הסיכון? זה לפני    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

 שנה?

 * מדברים יחד.

 יש תקציב שוטף, יכולים להשתמש בו אם רוצים.  מועצה[:עינת קדרון ]חברת 
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לחודש, אז בואו לא    234אלף שקלים תקציב שוטף ולא    40יש    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

"מור פירות  -אלף שקלים אני צריכה ל  160נבלבל את זה עם שני המספרים. קיבלתם בבקשה לתב"ר  

יישום של החלטות ועדת תנועה שהתכנסה, זה פחות  אלף שקלים אנחנו צריכים ל  70השרון" ועוד  

 - אלף שקלים שאנחנו מבקשים את ההשלמה שלהם, אז אם זה משנה משהו להצבעה  230-או יותר ה

 * מדברים יחד.

טוב, אני אבקש את היועמ"ש להתייחס כי יש פה חשיפה של המועצה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לאי עמידה לפסק דין, בבקשה.

 -13.5.2021-דוד, בהמשך לשאלה שלך, פסק דין מה סדינסקי ]יועמ"ש[:עו"ד עדי 

 '? ועכשיו באים לממש את זה בדחיפות? 21מאי  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים יחד.

ש פעמיים וחבריך שמעו את זה, העבודות כבר בוצעו רנאמר כאן במפו  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

ודות כי מבצעים שלבים, יש ראשון, שני, הפרדה מפלסים וכו'.  חלק מהן רק לא השלמנו את כל העב

 -הלוואי והייתי מבין בזה יותר מזה

 * מדברים יחד.

 לפי ההסביר שלך אתה באמת לא מבין. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

בהתאם לפסק הדין המועצה התחייבה לבצע את העבודות מכיוון   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 -שזה בשטח השיפוט שלה, שופט קבע את זה במפורש בהתאם להסכמה בגלל ש 

 כמה זה עולה?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 הוא הגדיר לוחות זמנים?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - של המועצה על מנת למנוע נזק  הוא הוגדר בהתאם ללוחות הזמנים  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:
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בסדר, אני הייתי שם שבוע שעבר למנוע נזק, בואו נחכה אחרי הסופה ונעשה   דוד חיות ]חבר מועצה[:

סיבוב. במקרה נסעתי שם. יש לך החלטת מליאה, תנחה אותה לבצע החלטות מליאה. יש לך כסף  

 - צהלבצע ממברנות, יש לך החלטת מליאה, שיהיה לך בהצלחה ראש המוע

 * מדברים יחד.

 -יפה שמחליטים באוויר יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 הממברנות יכנסו לתקציב.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -על חשבון מה? ממה תוריד? יאללה, עוד חכם גדול יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים יחד.

אני לא סיימתי משפט, אתם כולכם מתפרצים, תנו לי בבקשה לסיים   עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

את המשפט. דוד אפשר את תשומת לבך? אני מבהיר, אחד יש כבר פסק דין. שתיים, יש מכתבים  

או   השני  שהשלב  בגלל  נעצרו,  שהעבודות  בגלל  הקודם  היועמ"ש  מתקופת  חודשים  שלושה  כבר 

מכתבים שאומרים "חבר'ה, אתם לא יכולים לבוא עלינו  השלישי לא בוצע, השלב האחרון. אז יש פה  

חשופים,   אנחנו  הזה  הדבר  בגלל  תבצעו".  עכשיו  משפט,  בית  בפני  התחייבתם  אתם  בתירוצים, 

 - הסברתי לכם במכתב אליכם שהחשיפה היא לכולנו

 מה זה חשיפה? תסביר לי את החשיפה בבקשה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - פסק דין שניתן [:עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש

 לא, מה אני חשוף? אני הולך עם מעיל, אני לא חשוף. במה אני חשוף?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -ההחלטה שלך כחבר מליאה להתעלם מפסיקה מפורשת עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

ל  לא התעלמתי. הפוסק לא הגדיר לוחות זמנים, אמר לפי לוחות זמנים ש  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אלף שקלים, אם יש שם אירוע  265מעבר לכך, יש  -המועצה. אני בשיקול הדעת שלי

 * מדברים יחד.
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 -ללא דיחוי, אני עכשיו אומר לך עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

 אתה לא אמרת את זה. אז איך שנה וחצי אם זה ללא דיחוי? דוד חיות ]חבר מועצה[:

התחילו, אתה לא מבין? כמה פעמים כבר באו להגדיל את  אבל כבר  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אבל לא הכל, נגמר הכסף. זה לא אמיתי, בחייאת. -זה

 * מדברים יחד.

אני מצפה שתגיד למה יותר חשוב לתקן כבישים במור לעומת לאשר    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 את התקציב בתל מונד? 

 ים?מה זה קשור בשם אלוה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה לא קשור, זה תחת אחריות שלנו, זה תחת שטח מוניציפלי שלנו וצריך    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אלפים שקלים וימשיכו הלאה.  10שיסתמו את החורים שנוצרו, יעלה    265לטפל בזה והכל בסדר. יש  

נים, אני  , זה במימון משרד הפ17דוד, הבנו. אני רוצה שתסתכלו על סעיף    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

הייתי רוצה להקדים את הסעיף הזה כי אנחנו מתחילים להתקרב לסוף הישיבה. האם יש למישהו  

 התנגדות?

 מה זה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אלף ש"ח, מימון משרד הפנים. 130תב"ר מערכות מידע על סך   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זה?  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אז אנחנו מקדימים את התב"ר הזה.  ועצה[:לין קפלן ]ראש המ

 -כמו שהגדיר דודו  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 רגע, סליחה. לא הצבענו על כבישים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הצבענו נגד, כן, כן.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 * מדברים יחד.

היות והיועמ"ש התייחס לזה והזכיר כאן את החבות שלנו אני כן מבקשת   מירב דין ]חברת מועצה[:

רק   לי  יש  "חבר'ה,  תהילה  באמת  אמרה  שוטפת,  תחזוקה  על  דיברנו  שקלים   40להתייחס.  אלף 

" אז אני רוצה להזכיר שאם באמת יש כזה צורך אפשר לקחת את 1/12לחודש כי עכשיו זה עדיין  

שהקצבנו לא הלך במלואו אז אפשר להביא את זה למליאה    הסייעות של המתנ"ס שראינו שהכסף

 - ולתת פיתרון מיידי בשביל שהכסף הזה יבוא

 מה קשור? אילה רבין ]חברת מועצה[:

ברגע שאין לנו תקציב מאושר אנחנו לא יכולים לעשות את מה    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -שאת אומרת

 * מדברים יחד.

 את לא יכולה לעשות שינוי יעוד, התקציב לא עבר. מועצה[:יונת ארז חגאי ]חברת 

 

 במימון משרד הפנים אלף  130[  תב"ר מערכות מידע על סך  17] 

 

 החלטה

₪, מקור תקציבי  530,000הגדלה ע"ס  -שיקום דרכים ומדרכות בשטחים ציבוריים -הגדלת תב"ר

 265,000בעקבות אישור משרד הפנים ל  265,000הסכום הופחת ל  קרנות הרשות )קרן סלילה(.

  שקלים ללא אישור המליאה.

  

 

 בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי. 

 נגד: דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, אבי אליהו, מירב דין, דוד חיות. 

 

 ההצעה נדחתה

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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אני מבקשת להקדים אותו, תהילה תסביר מה זה,    17טוב, חברים. סעיף    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 זה מימון מלא משרד הפנים.

 

 

כמו שאמר דודו זה כסף צבוע, באמת מימון מלא משרד הפנים,    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אנחנו רוצים לשדרג, היום אנחנו פשוט עם שרתים פיזיים בתוך חדרים, אם היום חס וחלילה קורה  

ורוצים   רצינית  בעיה  לנו  יש  לענן את השרתים של משהו  להעלות  זה  פה  רוב הכסף  לענן,  לעלות 

המועצה. גיבויים בצורה מסודרת, מיילים מגובים, כל הדברים האלה קצת לסדר אותם, יש לכם  

ממש פירוט של מה אנחנו רוצים לעשות ואנחנו רוצים להתקדם עם הפרויקט הזה כמו שאמרנו 

 במימון מלא של משרד הפנים.

 יש שאלות?  ועצה[:לין קפלן ]ראש המ

 זו הוצאה חד פעמית או שנתית? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 .2023אנחנו בונים תוכנית רב שנתית אבל זה לשנת  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

-אבל יש אחר כך עלויות אחזקה מן הסתם, או לא? לא הגעתם לזה? ה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 טמעת מערכות? זה לבניית תוכנית או לה 130

 -זה להעביר, אפשר לראות את זה. להעלות את השרתים תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 זה שידרוג, נו.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 החלטה

 יידון כעת.  17יום כך שסעיף מס' השינוי סדר 

בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי, דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, 

 ן, דוד חיות. אבי אליהו, מירב די

 פה אחד השינוי אושר
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 חד פעמית. מי בעד? פה אחד, תודה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 

העברה   -מקור תקציבי  ₪,אלף  180אלי כהן על סך הספורט בבמגרש תאורה אישור תב"ר [   19] 

 תורה אור"ס בי ספורט אולם בנית – 805מיתרת תב"ר 

 

מועצה[: ]חברת  קדרון  סעיף    עינת  את  גם  לעלות  ברשותך  רגע  מבקשת  לפני    19אני  היום  לסדר 

 שנגמרת הישיבה. אנחנו צריכים להשלים את התאורה.

 

העברה   -אלף ש"ח. מקור תקציבי    180השלמת תאורה אלי כהן על סך    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אולם הספורט, מי בעד?  805מיתרת תב"ר 

 החלטה

 ₪, מימון ממשרד הפנים.  130,000פתיחת תב"ר מערכות מידע ע"ס 

בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי, דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, 

 אבי אליהו, מירב דין, דוד חיות. 

 ההצעה אושרה פה אחד

 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 החלטה

 יידון כעת.  19יום כך שסעיף מס' השינוי סדר 

, מירי פלג וילונסקי, בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי, דודו גרינברג, עינת קדרון

 אבי אליהו, מירב דין, דוד חיות. 

 פה אחד השינוי אושר 
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 רגע, שנייה. אני רוצה לראות. השלמת התאורה לאלי כהן. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 נסגר התב"ר עכשיו של "אור תודה"? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - י שנעביר נוכל לסגור אותו במסגרתאחר  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים יחד.

 ?180כמה יש שם ביתרה? בדיוק   מירב דין ]חברת מועצה[:

 מי בעד? פה אחד?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 חבל שבמשך חודשיים או שלושה הם לא זכו לזה.  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 די. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 

 * מדברים יחד.

 אפשר להעלות את כל מה שהעברת תב"ר? או שגם זה בעייתי? יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 - הסעיף הבא בסדר היום  אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 החלטה

העברה מיתרת  -₪, מקור תקציבי  180,000אישור תב"ר תאורה במגרש הספורט באלי כהן ע"ס 

 בנית אולם ספורט בי"ס אור תורה.  -805 תב"ר

בעד: לין קפלן, אילה רבין, רותם ריעני, יונת ארז חגאי, דודו גרינברג, עינת קדרון, מירי פלג וילונסקי, 

 אבי אליהו, מירב דין, דוד חיות. 

 ההצעה אושרה פה אחד
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לא? גינת השקמה זה גם העברת תב"ר. אפשר   20בואו נאשר גם את    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 להצביע? מה לא? 

  600מבחינתי לא. התאורה זה פשוט בא ביחד, השאר זה תיעדוף, זה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אלף שקלים.

מיליון שקלים במימון    101.3על סך  ו"שלנו"  בית הספר "רבין"  [  אישור תב"ר ממברנות ב  10]  

 לדים"ר תאורת מתב"ר אור תורה וחצי מתב : חצי  קרנות הרשות

 

חבר'ה זה קשה ככה. הנושא הבא לסדר יום זה אישור תב"ר ממברנות    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

מיליון ש"ח במימון קרנות רשות, הגענו לזה, אלדד מצא מימון    1.3( בסף  43:47בבית ספר "רבין" )

 - מתב"רים קיימים. חצי מתב"ר "אור תורה" אתה מתכוון לאולם הספורט? וחצי מתב"ר תאורה

 פתאום.מה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 יש שאלות בנושא הזה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא אבל יש אמירה שאם יש כאלה סכומים בתב"רים ואני יודעת שיש   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

הם צריכים לחזור לפול המשותף ומשם לעשות תיעדוף כמו    2023כי מן הסתם עבדנו על תקציב  

 - דבר כזה, יש גבולשאנחנו צריכים לעשות תיעדוף. אי אפשר לעשות 

 אבל ממברנות זה כבר מלא זמן, זה בטיחות, זה בריאות של ילדים.  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 * מדברים יחד.

אפשר לא להתפרץ? אני אגיד כמה דברים. ראשית התהליך, עינת, שאת   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

ה, הוא יתבצע גם השנה. שנית,  דיברת עליו הוא מתבצע פעם בשנה כמו שהוא התבצע בשנה שעבר

מיליון ש"ח בתקציב השוטף שלנו ויתרה מכך זו לא    1.3כידוע לכולם אין לנו את הכסף הזה של  

שנים אז אין שום    20הוצאה שוטפת באופיה היות ואנחנו מחליפים את הממברנות האלה אחרי  

 -היא סתםהיגיון מהותי ברמת אופי ההוצאה להוציא את זה מהשוטף למעט התעקשות ש

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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 שנה.  20-זה שתי ממברנות ל עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 

צריך להחליף את כל הקונסטרוקציה זה לא נכון, בסך הכל מה שצריך   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 להחליף שם זה רק את היריעות.

 לא כתוב שצריך להחליף קונסטרקציה.  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -אבל זה מה שאמרתם, בגלל זה אמרתם שצריך לעשות ינברג ]חבר מועצה[:דודו גר

 מיליון ש"ח? זה לא הגיוני, חברים. 1.3-אז איך מגיעים ל עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 

 סליחה, יש לי הצעה של החברה המבצעת ואני יודע כמה זה עולה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אז תעביר.  ברת מועצה[:יונת ארז חגאי ]ח

לא רוצה, אני רוצה שאתם תקחו מודל ותכפילו במטרים ותראי בכמה   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

נותן את    2,000-3,000זה מסתכם. אני מסביר לך איך עושים את זה. משלמים   ש"ח למודד והוא 

ל לקחת מודל? שנה  המטרים בדיוק ואנחנו יודעים בדיוק כמה עולה מטר יריעה. ביקשתי ממך יגא

 שעברה כשהנושא עלה, תביא לי מדידה ואני אמחק את ההצעה שלי. 

 מדברים יחד. -* 

 איך מודד קשור לעניין? למה מודד?  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 שיגיד לי כמה מטרים של יריעה צריך ואז אני אדע בדיוק את המחיר.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -לא דודו, עד שאתה לא מאשר תב"ר לתכנון אי אפשר יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 מה תב"ר תכנון? על מה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 
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אז אני מסביר. אני לא מהנדס ולא מפקח אבל לקחתי איתי מהנדס,    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

ממנו הצעה, אני יודע כמה זה עולה, הסך הכל שלא    מנכ"ל חברה שהקים את הממברנות, קיבלתי

 - רציתי להתקדם

 למה הוא נתן לך הצעה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, אני צריך לדעת את המטרים. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - הוא אמר שההערכה שלו היא הרבה פחות מהמחיר הזה מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 - הנה, מירי הייתה איתי ]חבר מועצה[:דודו גרינברג 

 מדברים יחד. -* 

אני אגיד לך מה הוא הציע, על הממברנות שתי הממברנות בשני    מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

בתי ספר ואז הוא אמר "תקשיבו, תשקיעו כמה אלפים במודד שיגיד לכם בדיוק כמה מטרים בד כי  

 -לפי המטר המדויק כי זה יכול להיות פער מאודהבד זה חלק מהמטר ואני אתם לכם הצעה 

 אבל מה את חושבת שקבלן אחר יעשה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - תני לי להסביר דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

שנייה. קודם כל, את ועדת המכרזים ואת יודעת שהמועצה תתקשר על    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

יעשה מישהו אחר? סתם ככה יזרוק בד באוויר וניתן לו?  פי נוהל כזה או אחר, מה אתם חושבים ש

 - גם הוא ימדוד

 מיליון ש"ח? 1.3אז למה לבקש  מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  בתב"רים    לין  יתרות  נשארו  הנה,  יודעים,  אתם  אחרון.  דבר  אגיד  אני 

 -רה, במקרה הזה תישאר יתרהאותו כנ"ל. אם יהיה פה חיסכון עלויות תשאר ית -מסוימים

אמרתי לך שבמקרה הזה אני אמשוך את ההצעה שלי אבל אני רוצה   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -ש
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 - לא, יש תקציב יועצים, תביאו מודד מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 - ערבותמי שמבצע את זה נותן לך תכנון וביצוע ופיקוח ואחריות עם  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אבל הוא לא אומר משהו אחר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

הוא אומר משהו אחר כי האדם הזה כשיצא מכרז אי אפשר לעשות    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מכרז בלי כתב כמויות וכתב הכמויות היחידי זה המדידה של היריעה כי היריעה אנחנו יודעים שזה 

 זה למטה. מטרים מלמעלה ולא יודעים כמה  350

 תן לו לענות, במכרזים אתה הרבה פעמים נותן טווחים כאלה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אין לי שום בעיה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 נו, תענה יגאל.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אבל הוא לא נותן לדבר. במסגרת הבקשה לתב"ר אנחנו גם אמרנו   יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - מהתב"ר זה תכנוןשחלק 

 מדברים יחד. -* 

 תנו לו רגע לסיים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

חלק מהתב"ר הזה זה הוצאות תכנון, בממברנה כזאת, דודו, לא,    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אם אתה לא מקשיב זה לא.

 - הסברת לי יגאל אבל אני לא מסכים איתך דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

חלק מהתב"ר זה תכנון, אתה צריך לקחת שם בעלי מקצוע, זה   יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 - ד, צריך לקחת שם מה שקשור לבטיחון באש, זה דרך אגביהיה מוד -קונסטרוקטור, צריך מודד 

 מדברים יחד. -* 

 רגע, פשרה. אתה יכול להוציא מודד וזה יתן מידע נוסף?  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 לצורך מה?  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 למדוד כמה מטרים יריעות. מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 

יש לי הצעה. הממברנות זה כבר עולה כמה פעמים וככל שאנחנו    חגאי ]חברת מועצה[:  יונת ארז

מתעכבים עם זה אנחנו פוגעים בעוד שנת לימודים. אני מציעה להביא מודד שזה עניין יחסית מהיר, 

אני מנסה לפתור פתרון. יגאל,    תעל סמך המודד יוגש תב"ר, תנו לי לסיים, אני לא מבינה מקצועי

זה   יתן את המידות, לפי  זה. המודד  רגע, אחר כך אתה תתייחס מקצועית, אני מנסה לקדם את 

אפשר להגיש בקשה לחברות להבין אומדן כמה זה אמור לעלות ובמרץ, בישיבה של מרץ, אם אפשר  

עכשיו   לשנת הלימודים הבאה.  מוכן  ויהיה  רוצה  להגיש את התב"ר הזה שיאושר  אני  מקצועית, 

 לקדם את זה.

 - רגע, אולי להוריד טיפה את גובהה התב"ר רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 לא. אני רוצה מודד.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

רותם, יש לי דף שאתם שולחים אותו, ההצעה לתב"ר הזו מתבססת    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

לי, שכן עושה את זה, הם הגישו הצעת מחיר, הם עשו על הצעת מחיר של חברה, פיטוריז נדמה  

 -מדידות

 מדברים יחד. -* 

 אתה אומר שנעשתה שם מדידה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אני לא יודע אם נעשתה מדידה יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 מדברים יחד. -* 

]חברת מועצה[: חגאי  ד  יונת ארז  עכשיו?  יפול  זה  על מדידה  סוף,  לזה  נקדם.  אין  בואו  י באמת, 

שיביאו מידות, הצעת מחיר ונלך לתב"ר תכנון וביצוע מלא. אנחנו עכשיו רק מביאים מידות ובתב"ר  

 שלא תבואו עם עוד רעיונות.
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 - מבקשה הצעה שכוללת תכנון וביצוע ומחיר מלא דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -לא תב"ר הזה, זה בתקציב השוטף"אבל שלא תגידו "לא עכשיו זה    יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אין הבטחה, אולי נמצא משהו אחר.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבי, די. בואו נתקדם, אי אפשר. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 

 יונת תגידי עכשיו יש בעיות עם הממברנות?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 , כן.נולשליו? אני לא יודעת להגיד לך. יש עכש-עכשיו יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 לא עשו את הרשת?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עשו. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 

יגאל אתה יכול לבדוק אם התבצעה מדידה קודם או שאתה יודע שלא   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בוצע?

הערכת מחיר נעשתה אחרי ביקור בשטח של אנשי מקצוע של חברה    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -שמתמקצעת בזה והם הגישו הצעת מחיר, הצעת המחיר הועברה אליכם, אתם ראיתם אותה

 שזה גבוהה ודודו אמר שהוא יביא בפחות.אבל ראינו   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -אתם לא נותנים לדבר יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אז מה המספר?  מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

כולל חומר, כולל הכל. זה שיצא מודד לא יעזור כלום, בסופו של    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 -כמויות כתביום צריך לעשות 
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 למה אתה מפחד שיהיה מודד שיתן מטרים?  ברג ]חבר מועצה[:דודו גרינ

 - צריך לעשות יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 מדברים יחד. -* 

 די, אבל באמת, צריך להתקדם. יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 סדר העבודה הוא נכון ואי אפשר לשנות אותו. יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 סתיימה הישיבה חברים. ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 טוב, מה קורה?  אילה רבין ]חברת מועצה[:

 יגאל, אפשר להוציא מודד בעבודה הספציפית הזאת?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני לא יודע איך להגדיר אפילו למודד מה למדוד, למדוד מה הגודל    יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 ? -מ"ר, ו 300תן נגיד יש ישל הממברנה? אז י

 מטרים.  300-ואז מבקשים הצעת מחיר לפי ה יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אבל קיבלנו הערכה, יונת. יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 אז זה מה שאני שואלת, יש לנו מידות?  יונת ארז חגאי ]חברת מועצה[:

 אני לא רואה מידות. מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 מדברים יחד. -* 

עשית דוחות מהנדסי קונסטרוקציה? אז תביא אותם. לא קיבלנו, אני   קדרון ]חברת מועצה[:עינת  

 מול החומרים. יש לי את האימייל, קיבלנו הצעת תב"ר. רגע, אולי אני טועה. 

 האם אפשר לקדם תב"ר תכנון? אילה רבין ]חברת מועצה[:

 דות. אולי יש שם מדידות, כי אין פה מדי עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 מדידות אין שם.  יגאל קרז'נר ]מהנדס המועצה[:

 יש לנו דקה. יש תב"ר אחר שבכוונתכם להעביר?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תום הדיון

  


